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 К ­По2 10/13 

 
 
 

ТРАНСКРИПТ АУДИО ЗАПИСА 
СА ГЛАВНОГ ПРЕТРЕСА одржаног дана 06. јуна 2016. године 

 
 

: ј 1 .  Председник већа   Данас  е 06.06.20 6  година, 14 и 40 часова.
 
Председник  већа  отвара  заседање  у  предмету  Вишег  суда  у  Београду  – 

Одељење  за  ратне  злочине,    К‐По2  број  10/2013  против  оптужених  Гавриловић 
Павла  и  Козлина  Рајка,  због  кривичног  дела  ратни  злочин  против  цивилног 
становништва  из  чл.142  став  1  у  вези  чл.22  Кривичног  закона  Републике 
Југославије,  по  оптужници  Тужилаштва  за  ратне  злочине,  КТО.бр.  7/2013  од 
04.11.2013. године. 

 
КОНСТАТУЈЕ СЕ да су на главни претрес приступили: 
 
заменик  тужиоца  за  ратне  злочине  Миољуб  Виторовић,  са  тужилачким 

сарадником. 
‐

 
Председник већа: Само се представите. 
 
Сарадник Тужила очине Новак Вучо: Новак Вучо.  штва за ратне зл

ваком Вучом. 
 
Председник већа: Но

:  
 
Присутни оптужени
 
Гавриловић Павле. 

ина Рајко?  
 
Да ли је ту оптужени Козл
 
Оптужени Козлина Рајко. 

 оштећених – адвокат Никола Чукановић. 
 
Присутни пуномоћник
 
Браниоци оптужених: 
 

о П‐за  птуженог  авла  Гавриловића  –  адвокат  Иван  Митровски  и  адвокат 
Ђуро Чепић, 

за  оптуженог  Козлина  Рајка  –  адвокат  Ђуро  Чепић,  са  адвокатским 
припр . 

‐
авником Николом Ханжеком
 
д  осталих позваних  лица, приступили  сведоци:  Бојан  Гајић,  Александар 

Стевановић и Драган Раји
О

 
ћ. 

Нису приступили: сведок Милан Јовановић. 
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Према  службеној  белешци  Службе  за  помоћ  и  подршку  оштећенима  и 

сведоцима  од  03.06.2016.  године,  са  сведоком  Миланом  Јовановићем  није 
успостављен телефонски контакт, јер се од оператера добија информација – „особа 
коју сте позвали, није доступна или је искључила мобилни телефон“.  

 
Према  службеној  белешци  Службе  за  помоћ  и  подршку  оштећенима  и 

сведоцима  од  06.06.2016.  године,  Службу  је  контактирао  теча  сведока  Милана 
Јовановића и пренео информацију да је сведок Милан Јовановић дана 06.06.2016. 
године  добио  позив  за  саслушање,  уз  објашњење  да  само  понедељком  пошта 
долази  у  село  Чангула,  а  такође  је  истакао  да  му  је  сведок  Милан  Јовановић 
наглас  ио да нема материјалних могућности да дође у суд и да сведочи. 

 
ије  приступио  бранилац  оптуженог  Гавриловић  Павла,  адвокат  Милан 

Петров а
Н
ић, уредно позв н. 
 
Осим  позваних  лица,  присутни  у  публици:  Брковић  Дамјан,  Глигорић 

Бојан,  Кнежевић  Марко,  Лолуни  Агрон,  Марковић  Анђелка,  Орловић  Сандра, 
Станојевић Ненад, Урошевић Милан, Вуковић Влатко. 

еким. 
 
Главном претресу присуствује и сведок‐оштећени Гаши Б
 
Присутан преводилац за албански језик Драган Лабовић. 
 
Ми имамо процесних претпоставки  за одржавање главног претреса. Да ли 

остој е да наставимо са главним претресом? Не. п
 

е неке сметњ

уд доноси С
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

НАСТАВЉА СЕ главни претрес прекинут дана 20.05.2016. године. 
 

уд доноси 
 
С
 

Р Е Ш Е

Да  се    у  доказном  поступку  изведе  доказ  саслушањем  сведока 
Алекс

 Њ Е 
 

андра Стевановића. 
 
Позваћете најпре сведока Александра Стевановића. 

 
Испитивање сведока АЛЕКСАНДРА СТЕВАНОВИЋА 

 
Председник већа: Да ли има неких измена у Вашим личним подацима од 

дана када сте саслушани пред тужиоцем за ратне злочине, а то је било 23.07.2013. 
године? 
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Сведок Александ ановић: Нема. ар Стев

редседник већа: Нема.  
 
П
 
Идентитет  сведока  утврђен  увидом  у  личну  карту  издату  од  ПУ 

Крагуј бевац под  ројем 003850914. 
 
зволите  Вашу  личну  карту.  Реците  ми,  да  ли  сте  у  сродству  или  сте  у 

завади са оптуженима Гавриловић Павл  Козлина Рајком? 
И

ом и

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Не. 

редседник већа: Нисте. Да ли их познајете? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Да. 

редседник већа: Кажите ми, как
 
П о их познајете? 
 
Сведок Александар Стевановић: Ја сам служио у редовној војсци, Козлина 

нам је  ио водник, уствари сада не могу да се сетим да ли ми је он, али са њим сам 
био и капетан ми је био Г

б
авриловић у војсци. 

 
Председник већа: Добро, као сведок дужни сте да говорите истину, давање 

лажног  исказа  представља  кривично  дело.  Да  ли  Вам  је  јасно  позвани  сте  као 
сведок.  Као  сведок  сте  дужни  да  говорите  истину.  Давање  лажног  исказа, 
представља кривично дело. Да ли Вам је ење?  јасно упозор

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Јасно ми је. 
 
Председник већа: Нисте дужни да одговарате на питања, којима бисте себе 

или  е ентуално  Вашег  блиског  сродника,  довели  до  тешке  срамоте,  знатне 
материјалне штете или кривичног прогона. Да ли Вам је то јасно? 

в

 
Сведок Александар Стевановић: Да. 
 
редседник  већа:  Као  сведок  дужни  сте  да  положите  заклетву.  Текст 

заклет
П
ве гласи: 
 
аклињем  се  својом  чашћу  да  ћу  о  свему  што  пред  судом  будем  питан, 

говорити само истину и да ништа од онога што ми је познато, нећу прећутати“.  
„З

  
Сведок Александ  Да. ар Стевановић:

редседник већа: Заклињете се?
 
П  

ведок Александа
 
С р Стевановић: Заклињем се. 
 
Председник већа: Довољно  је, и то  је  заклетва, да након што председник 

већа саопшти текст заклетве, да изјавите да се заклињете.  
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ведок  упозорен,  опоменут,  у  смислу  члана  95  став  1  и  2  ЗКП,  након 

полож
С
ене заклетве, на основу члана 96 ЗКП, изјави: 
 
Ви  сте  дали  Ваш  исказ,  као  што  сам  навела,  пред  тужиоцем  за  ратне 

злочине, када сте се детаљно изјаснили о овом догађају, за који су оптужени овде 
присутни  Гавриловић  Павле  и  Козлина  Рајко,  а  који  се  десио  25.  марта  1999. 
године у селу Трње. Ево, пред овим већем и свима присутнима, изјасните се свега 
чега се сећате у вези овог догађаја. 

 
ведок  Александар  Стевановић:  Мислим,  не  знам  одакле  да  почнем. 

Иначе... 
С

 
редседник  већа:  Како  год  Ви  то  хоћете,  значи  како  Ви  сматрате  да  је 

најбоље да се изјасните, све чега се сећат
П

е. 
 
Сведок Александар Стевановић: У касарни тада, сада не могу да кажем да 

ли  је  ило  неких,  како  да  кажем,  није  било  обавезно,  чини  ми  се  да  је  било 
добровољно да се иде, до

б
бровољно да се иде, и... 

 
Председник већа: Кажете, у касарни било је добровољно да се иде. Шта то 

значи  у касарни“, објасните нам то, да ли је наредба нека издата у касарни или је 
био по ив у касарни, зашто помињете ка

„
з сарну? 
 
ведок Александар Стевановић: Па, одатле смо кренули,  значи одатле  је 

била н редба или не мог  или је добровољно ко је хтео да иде. 
С
а у да се сетим,

редседник већа: Где да иде? 
 
П
 
Сведок Александ : У село Трње. ар Стевановић

редседник већа: У село Трње? 
 
П
 
ведок Александар Стевановић: Уствари, ту је било речи као да су неки ту 

полицајци погинули наш
С

и. 

редседник већа: Добро. 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: И онда смо ми кренули тамо у то село. 
 
редседник  већа:  Било  је  речи  да  су  Ваши  полицајци  погинули.  Да  ли  у 

селу Трње, у том делу? 
П

 
Сведок Александ : У селу том. ар Стевановић

редседник већа: У селу Трње? 
 
П
 
С
 
ведок Александар Стевановић: Трње, да. 
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Председник већа: Добро. Не знате ко је то говорио? 

ведок Александ сви говорили, тако да... 
 
С ар Стевановић: Не знам, то су 

редседник већа: Сви, шта значи
 
П , сви војници? 

ведок Александ и војници, да. 
 
С ар Стевановић: М

редседник већа: Или старешин
 
П е? 

ведок Александ решине. 
 
С ар Стевановић: Војници и ста

редседник већа: Добро. Када се
 
П  то говорило? 

ведок Александ ћ: Дан тачно или? 
 
С ар Стеванови

редседник већа: Па, да, када? 
 
П
 
Сведок Александа вр Стевано ић: Па, не знам. 
 
редседник  већа:  Дан  пре  Вашег  поласка  тамо,  месец  дана  пре  Вашег 

поласка? 
П

 
ведок  Александар  Стевановић:  Можда  дан  или  ујутру,  не  могу  да  се 

сетим.
С
 
 
Председник већа: Или ујутру када сте кренули? 

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Дабоме, не могу да се сетим. 

редседник већа: Добро, одакле сте Ви кренули, из ког града? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Из касарне у Призрену. 
 
редседник већа: Добро. Изволите даље, неометано изнесите Ваш исказ. Ја 

сам Вас ово само питала да разјаснимо. 
П

 
Сведок Александар Стевановић: И онда смо кренули. Е сада не знам тачно 

колико је ту нас кренуло и били су доста из других,  ја мислим, није иста чета, да 
кажем. Сада не знам колико тачно камиона је ту било кренуло и стигли смо, чини 
ми се неко брдо је било изнад села Трње. Ту смо ја мислим преспавали. И сутрадан 
је, ја мислим ујутру, можда, кренули смо на то село. И чини ми се пре него што смо 
кренули, чини ми се да је неки топ или шта већ, троцевац да кажем пуцао ка том 
селу,  д   упозори или шта већ, шта  знам. И  онда  смо ми кренули после  тог  топа, 
кренули смо у то село.  

а

 
П
 
редседник већа: Добро.  
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Сведок Александар Стевановић: И  сада не могу да  се  сетим да ли  сам  ја 
тада први пут или други пут, ишло се  једно два, три пута у то село,  ја мислим.  Ја 
мислим да сам ишао први пут када је то било,   први пут сам ја ишао, а други пут 
сам чувао ствари са неким Црногорцем. Сада не знам како се зове, испред тог села 
где смо чували стражу. Први пут сви смо ушли, сада не знам колико тачно људи, 
али углавном није сви, не

7

го неки су били на том брду, мислим... 
 
Председник већа: Да ли можете одмах да се изјасните када већ говорите о 

томе, „ ви смо ишли“, ко је ишао, ко Вам је био старешина, колико вас је било, ко је 
ишао,  ако сте кренули, зашто сте крену

с
к ли? Ето, ако можете детаљније.  
 
ведок Александар Стевановић: Старешина не знам ко је био, не могу да 

се сетим, ко је био мој во
С

дник. 

редседник већа: Не сећате се ко Вам је био водник? 
 
П
 
Сведок Александ новић: Не. ар Стева

редседник већа: Добро.  
 
П
 
Сведок  Александар  Стевановић:  Не  знам  ко  је  био  водник.  Дали  су 

наредбу да кренемо у то село, старешине, односно водник нама. Е сада колико нас 
је било... 

 
Председник већа: Само моменат, ко Вам је дао наредбу? 
 
ведок Александар Стевановић: Па, водник, али сада не знам како се зове 

водник мој тада. 
С

 
Председник већа: Добро, како је гласила та наредба? 

ведок Александ новић: Да кренемо сви ка том селу. 
 
С ар Стева

редседник већа: Зашто? 
 
П
 
Сведок  Александар  Стевановић:  Па,  ту  је,  зашто?  Вероватно  због  тих 

полицајаца што су убијени, ми смо кренули да тражимо да ли ту има неке војске 
друге или ко  је  већ  убио те полицајце,  уколико  се  ја  добро  сећам и онда  смо ми 
кренули у то село због тога. И дао  је наредбу, водник  је, речено  је да се крене ка 
том селу и наравно, шта још да кажем?  

 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Александар Стевановић: И да кажем, шта да кажем? Ушли смо у то 

село, ту је све буквално, да кажем, горело и никога није било ту. Ја се сећам да сам 
неке  ту  са  својим  војницима,  палили  смо  неке,  мислим  они  су  палили  неке 
тракторе, па су те тракторе пуштали да сами иду. 
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редседник већа:  Када  је  то  било,  који  је  то  био дан,  тог  дана,  наредног, 
трећег дана? 

8

П

 
ведок Александар Стевановић: Другог, мислим првог смо преспавали ту, 

па следећи дан смо кренули на село. 
С

 
 Председник већа: Добро. 
 
Сведок Александ да кажем, у селу. ар Стевановић: То је први дан, 

редседник већа: Када сте палил
 
П и те тракторе? 
 
ведок Александар Стевановић: Па први дан. И онда смо после, нормално 

било је пуцања на све стр
С

ане и... 
 
Председник већа: Ви треба неометано да се изјасните. Међутим,  ја морам 

да Вас упутим да  је потребно да будете што прецизнији. Кажете, пуцњава на све 
стране. Шта то значи? Да ли је на вас нек е? 

 
о пуцао или сте ви пуцали на све стран

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Ми смо пуцали на, такорећи, без везе. 

редседник већа: Зашто, да ли вам је био неко наредио или сте пуцали? 
 
П
 
Сведок Александ . ар Стевановић: Онако

редседник већа: Самоиницијат
 
П ивно? 

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Без иницијативе. 

редседник већа: Да ли сте смел
 
П и то у рату без наређења? 

ведок Александа
 
С р Стевановић: Па, нико нам није ни бранио да пуцамо. 
 
редседник већа: Добро. Тада када сте пуцали, ко је био старешина поред 

Вас или са Вама? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Нико од старешина. Ја сада, да кажем, не 

знам  имена,  да  кажем,  тај  један  Црногорац,  како  се  зове,  не  знам,  али  без,  нису 
били в дници, нити капео тани.  

редседник већа: Тај Црногорац, не сећате се његовог имена? 
 
П
 
Сведок Александ новић: Не. ар Стева

редседник већа: Добро.  
 
П
 
ведок  Александар  Стевановић:  И,  аха,  буквално  ту  смо  радили  свашта, 

мислим, глупости само неке, ништа ту. 
С
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Председник већа: Па, добро, објасните те глупости. 
 
ведок Александар Стевановић: Па, то што сам рекао, значи те тракторе 

смо пуштали, пуцали смо з иницијативе у кров, тако. 
С

 значи бе

редседник већа: Добро.  
 
П
 
ведок  Александар  Стевановић:  И  после  тога  смо  се  одаљили  од  села. 

Мислим, били смо близу тог села, ту смо преспавали и давали смо стражу. 
С

 
Председник већа: Добро. 
 
Сведок Александар Стевановић: И после други пут се опет ишло у село. Ја 

сам  остао  са  једним Црногорцем,  чувао  сам  ствари. И  после  су  се  они вратили и 
трећи пут смо се вратили, чини ми се, е сада, сада не могу да се сетим тачно, али, 
да ли смо били трећи пут, мислим да јесмо.  

редседник већа: Добро. Да ли се г
 
П  сећате још нече а? 
 
Сведок Александар  Стевановић:  Да,  ту  где  смо  други,  уствари,  први  дан 

када смо се вратили, давали смо стражу поред села и ту је била нека река и ту је 
био један човек, мислим, да кажем, како да се изјасним, мртав у тој реци је лежао. 
Ту смо давали стражу. Е сада не могу да се сетим, да ли смо то вече исто и кренули, 
да ли то трећи пут у то село.  Ја мислим да смо се вратили увече у то село. И то је 
то, отприлике. 

 
Председник већа: То је то? 
 
Сведок Александар Стевановић: Да. 
 
редседник већа: Да ли имате још нешто да изјавите? Немате ништа више 

да изја ите? 
П
в
 
Сведок Александар Стевановић: Не. 
 
Председник  већа:  Добро,  обзиром  да  сте  били  детаљнији  у  Вашем 

претходном  исказу,  који  сте  дали  пред  тужиоцем    за  ратне  злочине  23.07.2013. 
године,  да  неке  Ваше  наводе  из  тог  записника  о  Вашем  испитивању  нисте 
поновили, да ли остајете у свему при томе што сте тада рекли пред тужиоцем? 

 
Сведок Александар Стевановић: Да. 
 
редседник  већа:  Немате  разлога  ништа  да  мењате  из  тог  Вашег  тада 

датог исказа? 
П

 
Сведок Александа  С вр тевано ић: Не. 
 
Председник  већа:  Добро,  изволите,  тужиоче,  ово  је  сведок  који  је 

предложен од стране Тужилаштва. Можете питања. 
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Заменик тужиоца за ратне злоч ан. ине:  Добар д

ведок Александар Стевановић: Доб
 
С ар дан. 

аменик тужиоца за ратне злоч добро? 
 
З ине:  Јесте 

ведок Александар Стевановић: Одлич
 
С но. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Не  знам,  ја  нисам  одлично,  али  то 

није ни важно, овај. Колико је људи било а, 25. марта у селу Трње? 
З

 убијено тог дан

ведок Александар Стевановић: Не 
 
С знам тачно. 

аменик тужиоца   Не морате тачно, колико? 
 
З  за ратне злочине:

редседник већа: Изв
 
П олите, Чепићу. 
 
двокат Ђуро Чепић: Па,  ја не разумем овакав начин испитивања. Сведок 

је дао одговор и то је то. 
А

 
Председник већа: Изволите даље, тужиоче. 

аменик тужиоца
 
З  за ратне злочине:  Кажите колико? 
 
Председник већа: Да ли се  сећате, да ли Вам  је познато, да ли су убијени 

неки цивили и ако се сећате, ако сте упознати, колико је цивила убијено за време 
ове ваше акције, односно за време док су  Трње?  ваше јединице биле у селу

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Па, не знам тачно колико. 
 
редседник већа: Добро, ако се не сећате тачно броја, да ли Вам је познато 

да су убијени неки цивили? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Јесте. 

редседник већа: Да ли Вам је по
 
П знато да је више цивила убијено? 
 
ведок Александар Стевановић: Па, не знам тачно, отприлике, не знам, не 

знам тачно, не знам. 
С

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Реците отприлике, кажете? 
 
Председник већа: Добро, тужиоче, не можемо да инсистирамо да натерамо 

сведока да се сети, ако он каже, „не знам“. Да ли се сећате да је било више људи, да 
је  више  цивила  убијено,  више  десетина,  више  цивила,  више  десетина,  више 
стотина? Ево, можемо да определимо по томе. 

Сведок Александар Стевановић: Петоро, да кажем, хајде. 
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Председник већа: Молим? 
 
Сведок Александар Стевановић: Петоро да кажем. 
 
редседник већа:  Ви имате  сазнања да  је  убијено петоро цивила? Добро, 

изволите даље, тужиоче. 
П

 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Кажете  да  Вам  је  непосредни 

руководилац,  ако  сам  ја  Вас  добро  то  разумео  данас,  био  Козлина,  водник 
Козлина? 

 
Сведок Александар Стевановић: Није. 

редседник већа: Данас није помињао К
 
П озлину. 
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Рекли  сте  на  почетку,  капетан 

Гавриловић  и  водник  Козлина,  њих  сте  поменули  на  почетку,  у  првој  реченици 
данас. 

 
Председник већа: Изволите, браниоче. 
 
Адвокат Ђуро Чепић: Сведок се јасно изјаснио да је био неки водник, а да 

познаје водника Козлину. Дакле, није било оваквих навода, какве тужилац жели да 
импут ра сведоку у устаи . 

редседник већа: Добро, поставите к
 
П онкретно питање, тужиоче. 

аменик тужиоца за ратне злочи з  
 
З не:  Шта Вам је био водник Ко лина?
 
Сведок Александар Стевановић: Он није био мој водник,  али био  је у, да 

кажем у са нама свима, било је пет, шест водника, није само он, од тих пет, шест, 
један је водник Козлина. 

, т

 
редседник  већа:  Добро,  само  моменат  да  разјаснимо.  Ви  тврдите  да  је 

Козлина био водник? 
П

 
С р Стеванов

Председник већа: Које чете? 

ведок Александа ић: Да. 
 
 
 
ведок Александар Стевановић: Ја мислим да је то била поз..., не знам, не 

могу да се сетим. 
С

 
Председник већа: У којој сте Ви били чети? 

ведок Александ , не знам. 
 
С
 

ар Стевановић: И то сам заборавио

Председник већа: Не знате ни у којој сте чети били? 
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Сведок Александар Стевановић: Не знам. 

редседник већа: А да ли знате, к
 
П о Вам је званично био водник, Ваше чете? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Када  бих  га  видео,  знао  бих,  иначе  не 

знам к ко се зове. 
С
а
 
Председник већа: А Вашег одељења? 
 
ведок Александар Стевановић: Па, мога не знам,  не знам, име и презиме,  

не знам.  
С

 
лан већа­судија Дејан Терзић: Хтео сам да питам, члан већа судског, којој 

сте чети припадали? 
Ч

 
Сведок Александар Стевановић: Па, ја сам био тамо... 
 
редседник  већа:  Па,  ја  сам  то  питала,  не  разумем  зашто  понављате 

питање. 
П

 
С
 
ведок Александар Стевановић: Као аутоелектричар сам био тамо, сада... 

редседник већа: Којој сте чети припадали, питала сам Вас, рекли сте, не 
знам. 

П

 
Сведок Александа ћр Стеванови : Да, не знам, не знам. 
 
редседник  већа:  Затим  сам  Вас  питала,  ком  одељењу  сте  припадали, 

кажете, ни то не знате. 
П

 
Сведок Александ о сам. ар Стевановић: Не знам, заборави

редседник већа: Добро, изволите, т
 
П ужиоче, даље. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Када сте кренули према селу, рекли 

сте да је задатак био да пронађете људе који су убили полицајце, српске полицајце. 
З

 
Сведок Александар Стевановић: Да. 

двокат Ђуро Чепић: Приговор. 
 
А
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   И како сте, и како сте, и како сте то 

проверавали ко је убио српске полицајце? 
З

 
Адвокат Ђуро Чепић: Приговор. 

редседник већа: Изволите, браниоче. 
 
П
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двокат  Ђуро  Чепић:  Није  рекао  сведок  да  је  задатак  био  да  пронађу 
убице, него се причало м

13

А
еђу војницима, да су тамо убијени српски полицајци.  

редседник већа: Бр
 
П аниоче, рекао је и „да треба да пронађемо“, сећам се. 

двокат Ђуро Чеп лушаћемо транскрипт. 
 
А ић: Чини ми се да није тако, прес

редседник већа: До  транскрипту. 
 
П бро, видећемо у

двокат Ђуро Чеп
 
А ић: Тако је, хвала. 
 
редседник  већа:  Видећемо  у  транскрипту,  али  је  рекао,  „и  да  их 

пронађемо“, је ли тако? Ево, можемо да п
П

итамо сведока, да разјаснимо то. 

ведок Александ  војницима. 
 
С ар Стевановић: Јесте, али то се причало међу

редседник већа: Међу војницима, доб и о
 
П ро. Извол те, тужи че. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Шта  се  причало  међу  војницима? 

Рекли сте да је била, да су причали војниц м
З

и и командири и ко анданти. 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Војници,  војници  су  причали  да  су  ту 

убијени. 
С

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:   И зашто сте кренули, питала Вас  је 

судија,  зашто  сте  кренули  у  то  Трње,  зашто  сте  се  добровољно  јавили.  Ви  сте 
рекли, „зато  што  су  ту  убијени  неки  српски  полицајци  и  треба  да  се  пронађу 
извршиоци“, то сте рекли. 

 

 
Сведок Александар Стевановић: Да. 
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Добро,  хајде  сада  озбиљно  да 

причамо и немојте ме прекидати, молим Вас, ако нема неки озбиљни разлог. Како 
сте то проверавали, ко је убио српске полицајце? 

ведок Александар Стевановић: Нис
 
С ми ми проверавали. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:   Кажете,  сишли сте у село и палили 

тракторе. Мени сада није јасно када кажете, „палили трактор“, шта то значи, узели 
бензин па га полили или узели кључ па г ла упали и? 

ведок Александар Стевановић:  Кључ,  упалили и  пустили  смо  га  да  сам 
иде. 

 
С

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Па,  да  ли  се  тако  траже  убице 

српских полицајаца? 
З

 
С
 
ведок Александар Стевановић: Па, са наше стране, да. 
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Адвокат Ђуро Чепић: Извините, суди гујем. ја, ја морам да реа

аменик тужиоца
 
З  за ратне злочине:  Сиђете у село...? 
 
Председник већа: Ја се извињавам, мени је промакло ово Ваше питање, јер 

ам са чланом већа нешто разјашњавала. Можете да поновите Ваше питање? Ево, и 
ама се извињавам.  
с
В
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Ево  овако,  ја  сам  питао,  он  је 
рекао:"палили  смо  тракторе".  Па  сам  ја  питао:  је  л`  то  значи  узмеш  бензин, 
запалиш  трактор  или  узмеш  кључ  па  упалиш  мотор  трактора.  Он  је 
рекао:"упалили  смо  мотор  трактора  и  онда  смо  пустили  тракторе  да  сами  иду". 
Онда  с м  ја  питао:  "Је  л`  то  начин  да  се  траже  српски  полицајци,  онодно  убице 
српски  полицајац". Дотле смо

а
х  стали.  
 
Адвокат  Ђуро  Чепић:Извођење  таквих  закључака  је  врло  непримерено 

судници, а није Ваше тужиоче да одлучујете да ли је мој приговор основан или не, 
ту је судско веће.  

 
Председник већа: Добро. Можемо са следећим питањем, ту је тужилац дао 

свој закључак. Мислим да нема потребе да овде било ко закључује, ни тужилац, ни 
браниоци,  ни  сведоци,  ни  окривљени,  а  ни  ово  веће,  закључиваћемо  када  се 
спроведе доказни поступак. Изволите.  

 
аменик тужиоца за ратне злочине: Је л` неко дао наредбу да се тако што 

ће да се сиђе у село да се упале трактори стиже тиме? 
З

, да се пусте, шта се по

ведок Александа
 
С р Стевановић: Није, није дао нико.  
 
Председник већа: Тужиоче, он  је рекао да су они тада били сами, да нико 

од старешина није био поред њих и да су радили свакакве глупости. Ја сам то тако 
чула и схватила, па ја сам схватила да је то у оквиру тог њиховог поступања. Али 
во мо емо да разјаснимо.  

 
же
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Али то се судија прилично разликује 

д оног што је он исприч
 
о
 

ао.... 

редседник већа:Предочићемо, Ви ћП
 

ете само рећи шта.... 

Заменик тужиоца з  а ратне злочине:Управо је то био увод.  
 
  Председник  већа:  Само  моменат.  Реците  само  шта  да  предочимо, 
редочићемо.  Али  пошто  је  тужилац  већ  питао,  ево  да  разјаснимо.  Да  ли  сте  Ви 
алили те тракторе да они горе?  
п
п
 

Сведок Александар Стевановић: Не, не. 

редседник већа: Него сте их значи пустили у погон? 
 
П
 



ВР
З 1

14
8

 
 

15

 
Сведок Александ  они су сами отишли.  ар Стевановић: У погон и

редседник већа: И то сте радил
 
П и зашто? 
 
ведок Александар Стевановић: Па то смо радили то је зато што смо били 

млади ажем, и глупи 
С
 да к  и било нам је досадно.  

редседник већа: Са наредбом н Вас питам. 
 
П ечијом или без наредбе?То 

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Не, не, без наредбе, сами.  
 
редседник већа: Сами, самоиницијативно? Добро. Да ли је неко сазнао за 

то што сте радили од ваших старешина?
П

 

ведок Александа
 
С р Стевановић: Не.  
 
редседник  већа:  Није  сазнао,  добро.    Да  ли  сте  накнадно  некоме 

достављали извештај о томе да сте то урадили од ваших старешина? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не.  
 
редседник већа: Не. Да ли су оне имале могућност, ваше старешине, да то 

сазнају да сте ви то урадили? 
П

 
Сведок Александ у ... ар Стевановић: Па имали су али нис

редседник већа: Да ли вас је неко казнио због тога? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Не.  

редседник већа: А ко је сазнао о на? 
 
П д ваших стареши

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Па и то не знам.  

редседник већа: Не знате, добро. Изв
 
П
 

олите тужиоче.  

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Да  ли  сте  ушли  у  неку  кућу  у  том 
елу? 
 
с

Сведок Александар Стевановић: Да.
 
    

Заменик тужиоца за ратне злоч и? 
 
  ине:У колико кућа сте ушл

Сведок Александар Стевановић: Па 
 
  отприлике 5 – 6 кућа.  

Заменик тужиоца за ратне злоч ли је то била нечија наредба? 
 
  ине:Да 

Сведок Александар Стевановић: Јесте.  
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аменик тужиоца за организовани криминал: И шта је требало да радите 
кад уђете у кућу?  

16

З

 
Председник  већа:  Добро.  Ја  бих  поставила  другачије  питање.  Зашто  сте 

шли у кућу? Јер  није рекао да је требало нешто да раде, морамо прво да питамо 
ашто су ушли у кућу.  
у
з
 

Сведок Александар Стевановић: То је била наредба.  
 
 

Сведок Александ .  

Председник већа: Молим? 
 
  ар Стевановић: Била је наредба

Председник већа: Чија наредба д
 
  а се уђе у куће? 

Сведок Александ ка, од водника.... 
 
  ар Стевановић: Па од поручни

Председник већа:Ког поручника
 

 или водника? 

Сведок Александ д водника да кажем.  
 
  ар Стевановић: Односно о

Председник већа: Како се звао та
 
  ј водник? 
 

Сведок Александар Стевановић: Не знам, то је био мој водник, али не знам 
ако се зове.  
 
к

Председник већа: Па како не знат
 
  е како Вам се звао водник? 
 

Сведок  Александар  Стевановић:  Па  не  знам,  било  је  давно  и  не  знам. 
главном није Козлина, о
 
У н није био мој ... 
 

Председник  већа:  Колико  сте  Ви  дуго  били  у  тој  чети  пре  овог  догђаја? 
ада сте дошли у ту чету? 

 
К

Сведок Александ
 
  ар Стевановић: Колико сам дуго био...? 
 

Председник већа: Колико сте дуго били у тој чети пре него што сте пошли 
а овај задатак? 
 
н

Сведок Александа
 
  р Стевановић: Па да кажем три месеца.  
 

Председник  већа:  И  за  три  месеца  нисте  успели  да  упамтите  име  Вашег 
одника? 
 
в

Сведок Александ м знао како се зове, сад не знам.  
 
  ар Стевановић:Па тад са

Председник већа: Значи заборавили сте? 
 
 
 
  Сведок Александар Стевановић: Да.  
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Председник већа: Изв

17

 
  олите Чепићу.  
 

Адвокат Ђуро Чепић: Па мени се учинило врло битном реченица за мога 
брањеника,  а  ево ту  је  сведок, па ће и он и поновити,  јер он експлицитно рекао: 
"углавном није Козлина,  он није био ту",  па  сте  га Ви прекинули. Извињавам  се, 
али ми је то врло битно за потребе записника. Хвала Вам.  

 
редседник већа: Ево ушло  је у  записник, односно транскрипт. Изволите 

тужиоче. 
П

 
аменик тужиоца за ратне злочине:Па  ја мислим да све што се изговори 

уђе у транскрипт.... 
З

 
Председник већа: Наравно.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Нема потребе, ово је ја мислим седми  

пут да адвокат Чепић за ових мојих 8 питања устаје да нешто каже.  

Председник већа: Мо ије навикао на снимање.  
 
 
 

жда адвокат Чепић н

двокат Ђуро Чепић: Ако ми дозволиА те.  
 
Заменик тужиоца  за ратне  злочине:Чекајте  сад,  ево  ја  не  стигнем ни да 

ажем шта хоћу, он у току јед   
 
к
 

ног питања два пута се јавља.

двокат Ђуро Чепић:Само морам да оА бразложим... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Ви по правилу да морате да устанете 

ад ја поставим питање.  
 
к
 

двокат Ђуро Чепић:Морам кад  је погрешно. Није у  складу  са одредбама 
КП‐а.  

А
..З
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Ја  разумем  да  је  погрешно  с  Ваше 

тране... 
 
с

Председник већа: Сед
 
 
 

ите Чепићу, наставите тужиоче.  

двокат Ђуро ЧепА ић:Ја Вас молим само једну реченицу.... 

редседник већа: Ја Вас упозоравам д
 
П а седнете. Наставите тужиоче.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Улазили сте у кућу по наредбама. Да  

ли је требало нешто да радите у тим кућама?  

Председник већа: Како је гласил
 
  а наредба, зашто се улази у куће? 
 
  Сведок Александар Стевановић: Наредба је гласила да се све куће упале.  
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Председник већа: Да се куће упале? 

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Да боме, и то је то. 
 
Председник већа: Да ли је било пре тога неког разговора о станивништву, 

да се провери да ли има људи у тим кућама или треба људи да се упале заједно са 
кућама?  

 
ведок  Александар  Стевановић:  То  да,  које  су  биле  празне  куће  оне  су 

паљене.  
С

 
Председник већа: Дакле, наредб ла да се празне куће упале? а је гласи

ведок Александ а.  
 
С ар Стевановић: Да, д

редседник већа: Чија је то наре
 
П дба? 

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Водника.  

редседник већа: Тог чијег се имена не сећате?  
 
П
 
Сведок Александ   ар Стевановић: Да.

редседник већа: Добро. Изволите.  
 
П
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли је то значило да ви прво треба 

а проверите да ли су куће празне? 
 
д

Сведок Александар Стевановић: Да.
 
    

Заменик тужиоца за ратне злоч а јесте ли то чинили? 
 
  ине:П

Сведок Александар Стевановић: Да. 
 
   
 

Заменик тужиоца за ратне злочине: А шта је била наредба, ако је била, за 
лучај да нађете, да наиђете на неког ко 
 
с живи у тој кући?  
 

Сведок Александар Стевановић: Па наредба како да кажем, да га нађемо и 
проведемо код свог водникам, после он код ка
 
с петана и тако даље. 
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  А  да  ли  сте  наишли  на  неког  и 
оступили по наређењу? 
 
п

Сведок Александар Стевановић: Не,
 
   не.  

Заменик тужиоца за ратне злоч ше групе то... 
 
  ине:Да ли неко из ва
 
  Сведок Александар Стевановић: Ја мислим да јесте.  
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Заменик тужиоца за ратне злоч а ваша група?  

19

 
  ине: Колико људи је бројал

Сведок Александар Стевановић: Ајде д
 
  а буде двадесетак.  
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Двадесетак.  И  где  су  одвођени  ти 
уди који су пронађени? 

 
љ
 

Сведок Александар Стевановић: Код свог водника, па после онда код, на 
ример, капетана.  
 
п

Заменик тужиоца за ратне злоч  
 
  ине: А где се налазио водник? 

Сведок Александа
 
  р Стевановић: Он је био ту исто, у близини.  
 
  Председник већа:  У  вези водника,  обзиром да  се Ви не  сећате како  се  он 
звао, да разјаснимо, да ли је то тај водник који је тада био Ваш старешина када сте 
ишли у село Трње, да ли је то исто лице које Вам је претходно та три месеца исто 
ило водник? Непосредно Ваш виши ста на? 
с
б реши

Сведок Александ
 
  ар Стевановић: Да.  

Председник већа: Да ли је у пита
 
  њу Јаћимовић? 

Сведок Александ  поручник.  
 
  ар Стевановић: Јаћимовић је био

Председник већа: Да ли је он био Ваш старешина? 
 
 

Сведок Александа
 
  р Стевановић: Јесте, јесте.  
 

Председник  већа:  Да  ли  на  њега  мислите  кад  говорите  да  је  издавао 
аредбе? 
 
н

Сведок Александар Стевановић: Не.  
 
 

Председник већа: Молим? 
 
 

 Александ евановић: Не.  
 

Сведок
 

  ар Ст

Председник већа: Не.  
 
 
 

Сведок Александар Стевановић: Он је био поручник. Е сад водник, не знам 
ако се зове мој водник.  
 
к

Председник већа: А није Козлин
 
  а? 

Сведок Александ дник није био Козлина.  
 
  ар Стевановић: Није, мој во
 
  Председник већа: Добро, изволите тужиоче.  
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  ине:Д

Сведок Александар Стевановић: Не.
 
 
 

  

аменик тужиоца за ратне злоч а ли је жив? З ине:Д

ведок Александар Стевановић: Не.  
 
С
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Добро.  Шта  се  дешавало  са  тим 

људима који су одведени код водника?  
З

 
Сведок Александар Стевановић: И то . не знам  Ту нисам био ту.  
 
аменик тужиоца  за ратне  злочине:Кажете  водник  је  био  у  непосредној 

близини места где сте Ви били?  
З

 
Сведок Александар Стевановић: Да, мој водник.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Да ли сте Ви видели да је неко одвео 

еког цивила код водника? 
 
н

Сведок Александар Стевановић: Не. 
 
   
 

Заменик тужиоца за ратне злочине:А како  онда знате да је водник био у 
лизини и да су они одвођ н
 
б е и код водника ако нисте то видели? 
 

Председник  већа:  Само  да  опоменем  сведока  да  се  мало  приближи 
икрофону и да гласније прича, јер се сла

 
м бо чује.  
 

Сведок  Александар  Стевановић:  Ја  то  не  знам,  значи  нисам  био  ту.  Мој 
одник је био у близини мене, мислим нас ко
 
в је нас је водио, и то је то.  
 

Заменик тужиоца за ратне злочине:Малопре сам Вас питао, шта у случају 
а наиђете на неког цивила, Ви сте рекли тај се одведе код водника.  
 
д

Сведок Александар Стевановић: Да, а
 
  ли нисам...  
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Ви  кажете  нисам,  да  ли  су  неки  од 
аше групе, Ви кажете јесте.  
 
в

Сведок Александар Стевановић: Ни
 
  смо наишли ми.  
 

Заменик тужиоца за ратне злочине:Ја Вас, питао сам да ли је неко из Ваше 
рупе наишао... 
 
г
 

А
 
двокат Ђуро Чепић:Судија, приговор.  

Сведок Александар Стевановић: Па вероватно да јесте.  
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аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Мало  пре  сте  рекли  да  јесте,  нисте 

рекли  ероватно да јесте
З
в .  

редседник већа: Изв
 
П олите браниоче.  
 
двокат  Ђуро  Чепић:Ово  је  чињенични  сведок,  а  ми  овде  разматрамо 

питања у домену претпоставки. Шта би било ка
А

д је било. Сведок се јасно изјаснио.  
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Судија,  ја  нисам  ништа  разумео 

олегу Чепића.  к
 

Адвокат Ђуро Чепић:Ако треба појаснићу да ме разуме колега тужилац.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Врло је конкретно било питање: да ли 

је  видео да  је неко из његове  групе одвео неког цивила код водника. То  је  било 
питање.  

 
Адвокат Ђуро Чепић: Сведок је рекао не.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине: Прво је рекао –да. Па кад сам га питао 

где је то било.... 
З

 
редседник  већа:  Добро,  ево  разјаснићемо,  нема  потребе  за  тензијама. 

Седните браниоче. Да ли сте видели или не? Ево будите конкретни.  
П

 
Сведок Александ е.  ар Стевановић: Н

редседник већа: Изволите даље.  
 
П
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Како онда знате то што сте мало пре 

екли да је неко ко је наишао из  одвео код водника? 
 
р
 

  ваше групе на цивила да га је 

двокат Ђуро ЧепА ић:  Судија, приговор, молим Вас.  

редседник већа: Седите, неосно  браниоче.  
 
П ван је Ваш приговор

ведок Александар Стевановић: По
 
С
 

 причи војника.  

Заменик тужиоца за ратне злоч јој причи? ине: По чи

Сведок Александар Стевановић: Вој
 
  ника.  

Заменик тужиоца за ратне злоч  
 
  ине: Када?

Сведок Александар Стевановић: Не 
 
  знам.  

Заменик тужиоца за ратне злочине:Тог тренутка или касније? 
 
 
 



ВР
З 1

14
8

 
 
 

22

  је.  
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Шта  сте  још  чули  у  тој  причи  од 
ојника? Шта је било са тим цивилима? 

Сведок Александар Стевановић: Касни

 
в  

Сведок Александар Стевановић: По
 
   причи да су убијени.  

Заменик тужиоца за ратне злоч о је цивила убијено по причи? 
 
  ине: Колик

Сведок Александар Стевановић: Не зн
 
  ам.  
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Да  ли  је  по  причи,  да  ли  сте  из  те 
риче сазнали ко их је убио?  
 
п

Сведок Александар Стевановић: Не.
 
    

Заменик тужиоца за ратне злоч је Вас интересовало или...? 
 
  ине:Ни

Сведок Александар Стевановић: Ни
 
  је.  

Заменик тужиоца за ратне злоч Не? 
 
  ине: 

Сведок Александар Стевановић: Не.  
 
 
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Је  л`  Вас  данас  интересује  ко  је  то 
радио? 
 
у

Сведок Александар Стевановић: Не.  
 
 
 

Заменик тужиоца за ратне  злочине: Да ли  сте видели иједног  убијеног? 
сим овог човека поред реке.  

 
О

Сведок Александар Стевановић: Јес
 
  ам.  

ик тужиоца за ратне злоч
 

Замен
 

  ине: Колико? 

Сведок Александар Стевановић: Ајде д
 
  а кажем петоро.  
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  У  овом  исказу  који  сте  радили 
ужиоцу сте рекли шесторо? 
 
т

Сведок Александар Стевановић: Ше но.  
 
  сторо. Не знам тач

Заменик тужиоца за ратне злочи
 
  не: Где су они били? 
 

Сведок  Александар  Стевановић:  Они  су  били  да  кажем  у  том  селу,  да  
кажем, да ли је њива нека изорана била чини ми се, ту су били.  
 
  Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли та њива у близини реке? 
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с
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Је  ли  та  њива  између  кућа  и  реке 
ли...? 
 
и

Сведок Александар Стевановић: Па поре
 
  д кућа да кажем.  
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Јесте  ли  видели  како  су  они 
традали? 
 
с

Сведок Александар Стевановић: Јес
 
  ам.  

Заменик тужиоца за ратне злочи
 
  не:Како? 
 

Сведок  Александар  Стевановић:  Нисам  видео  како,  али  убијени  мислим 
ушкама, вероватно.  
 
п
 

Заменик тужиоца за ратне злочине:Сад ме збуњујете.  Ја Вас питам да ли 
те видели како су убијен
 
с и, Ви кажете: јесам.  
 

редседник већа: Само моменат. Да ли сте били присутни у моменту када 
су они лишени живота?  

П

 
Сведок Александ  ар Стевановић: Не, не. 

редседник већа: Да ли сте то гледали? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић:Не.  
 
редседник  већа:  Дакле,  дошли  сте  накнадно.  Када  су  они  већ  били 

лишени живота?  
П

 
Сведок Александар Стевановић: Сутрадан или после два дана, не могу да 

е сетим или три дана, по њих. с
  

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:А  кажете  сутрадан  да  сте  чували 
тражу односно ствари? 
 
с
 
  Сведок  Александар  Стевановић:  После  целе  операције,  значи  после  три 
ана колико смо били ту, два или три и после смо се вратили   у касарну и после 
ога можда дан, вратили смо се поново у то  е
д
т
 

с ло.  

аменик тужиоца за ратне злоч гом сте се вратили?  З ине: С којим разло

ведок Александар Стевановић: Да 
 
С
 

их покупимо.  

Заменик тужиоца за ратне злочине:Колико возила је ишло? 



ВР
З 1

14
8

 
 
 

Сведок Александар Стевановић: Мо

24

 
  жда двоје, два.  

Заменик тужиоца за ратне злоч у возила била? 
 
  ине:Каква с

Сведок Александар Стевановић: Кам
 
  иони.  

Заменик тужиоца за ратне злоч ва камиона? 
 
  ине:Д

Сведок Александар Стевановић: Да.
 
    

Заменик тужиоца за ратне злоч
 
  ине:И колико тела је покупљено? 

Сведок Александар Стевановић: Не знам та ,  ир  и ш
 
  чно пет, чет или ли  ест.  
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:На  основу  чега  ту  бројку 
предељујете? Тако што сте то видели ил
 
о и...?  
 

Сведок  Александар  Стевановић:  Колико  се  сећам.  Да,  колико  сам  видео, 
ад... 
 
с

Заменик тужиоца за ратне злочи
 
  не: Јесте ли Ви, који је Ваш посао био? 
 
  Сведок  Александар  Стевановић:  Па  ја  сам  дошао  ту,  е  сад    неко  их  од 
ојника ја мислим, ја сам их видео у камиону. Мислим да су, да ли су џаковима, не 
нам, не могу да се сетим.  
в
з
 

аменик тужиоца за ратне злочине: А шта сте Ви радили том приликом? 
Који је Ваш посао био? 

З

 
С
 
ведок Александар Стевановић: Био сам, дошли смо ту с камионом.  

Заменик тужиоца за ратне злоч иона? ине: Јесте ли били возач кам

Сведок Александар Стеванов
 
  ић: Не. Обезбеђење да кажем.  

аменик тужиоца за ратне злочине:Обезбеђење. Ко је утоварао та тела? 
 
З

Сведок Александар Стевановић: Др
 
  угови, војници.  

Заменик тужиоца за ратне злоч
 
  ине:А како сте знали где треба да одете? 
 

Сведок Александар Стевановић: Нисмо знали где ће да идемо, нити знамо 
де су они отишли.  
 
г
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Не,  не,  како  сте  знали  где  су  тела?  
Јесте ли знали унапред или је неко знао па вас је водио? 
 
  Сведок Александар Стевановић: Па знао па водио, да.  
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аменик  тужиоца  за  организовани  криминал:  На  колико  места  сте  се 

задржали? 
З

 
С
 
ведок Александар Стевановић: Не знам.  

аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  На  колико  места  су  утоваривана 
тела? 

З

 
Сведок Александар Стевановић: На једном.  

аменик тужиоца за ратне злоч а једном? 
 
З
 

ине:Н

Сведок Александар Стевановић: Да. 
 

  

аменик тужиоца за ратне злочЗ ине:А онај други камион? 

ведок Александар Стевановић: Дру
 
С ги је обезбеђење, ту где сам ја био.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Јесу та тела, је ли то оно што сте мало 

ре рекли да је то на тој њиви? 
 
п

Сведок Александар Стевановић: Да.
 
    

Заменик тужиоца за ратне злоч  било са тим телима? 
 
  ине: Шта је
 
   Сведок Александар Стевановић: Не знам.  
 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Докле сте Ви пратили та тела, докле 
нате...?  
 
з

Сведок Александар Стевановић: Нисм
 
  о много, ми смо до града.... 
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Где  сте  Ви  изашли  из  камиона,  а 
амион са телима наставио? 
 
к
 

Сведок  Александар  Стевановић:  Ми  смо  близу  града  стали,  камион  је 
аставио даље.  
 
н

Заменик тужиоца за ратне злоч рада ког? 
 
  ине: Близу г

Сведок Александар Стевановић: Пр
 
  изрена.  

Заменик тужиоца за ратне злоч
 
  ине: И шта сте онда радили? 

Сведок Александар Стевановић: Сач
 
  екали смо да се врати тај камион.  
 
  Заменик тужиоца за ратне злочине:А је л` постоји ту неки објекат, где су 
тела однета?  
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  знам.  

Заменик тужиоца за ратне злоч о у близини стрелишта војног? 
 
  ине: Је ли т

Сведок Александар Стевановић: Не 
 
  знам.  

Заменик тужиоца за ратне злочи
 
  не:Да ли сте видели неке багере? 
 
  Сведок  Александар  Стевановић:  Ми  смо  стали  поред  неке  њиве,  ту  смо 
едели и чекали смо да се врати тај камион, и он се вратио и онда смо се вратили у 
асарну.  
с
к

Заменик тужиоца за ратне злоч с је изашло из камиона? 
 
  ине: А колико ва

Сведок Александар Стевановић: Не 
 
  знам тачно.  

Заменик тужиоца за ратне злоч
 
  ине:1,2, 30 колико? 

Сведок Александар Стевановић: Па 
 
  да кажем 20‐ак.  

Заменик тужиоца за ратне злочи
 

не:После ког времена се вратио камион? 
 

Сведок Александар Стевановић: Па да кажем, дуго смо га чекали, сад, сат, 
ва, не знам.  
 
д
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Јесте  ли  видели  неке  багере, 
улдожере?  
 
б

Сведок Александар Стевановић: Не.  
 
 
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Не.  Је  ли  то  била  наредба  или  је  то 
сто било добровољно ко ће да крене?  
 
и

Сведок Александар Стевановић: Не 
 
  знам.  

Заменик тужиоца
 
   за ратне злочине:  Немам више питања.  
 

Председник већа: Немате више питања. Изволите браниоци. Да ли имате 
итања?  
 
п
 

Адвокат Ђуро Чепић:Добар дан, ја сам Ђуро Чепић адвокат сам овдашњи и 
браним Рајка Козлину. Ево за потребе микрофона, односно тонског записа. Ђуро 
Чепић, адвокат, бранилац Рајка Козлине.  

 
Сведоче,  прво  што  сам  чуо  и  желим  да  то  поновим  да  буде  јасно  у 

транскрипту, Ви тога дана, дакле критичног дана Рајка Козлину нисте видели и он 
није би ту? Није био дакле у селу кад сте Ви били тамо, зар не? 
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Сведок Александар Стевановић: Не, није био мој водник.  

аменик тужиоца екао.  
 
З  за ратне злочине:Судија, није то р

редседник већа: Добро, нека се изјасн л
 
П и. Изво ите.  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Имам  примедбу,  ето  сад  ја  имам 

примедбу.  
З

 
Адвокат Ђуро Чеп унд, дозволите.... ић: Слободно имајте примедбу. Само сек

редседник већа: Им
 
П а право и тужилац да има примедбу.  
 
двокат Ђуро Чепић: Наравно, апсолутно,  ја сам сагласан и ја једва чекам 

да чује  тужилачку примд
А
м бу.  
 
редседник  већа:  Само,  ево  разјаснићемо,  немојте  одмах  да  правите 

представу овде у судници.  
П

 
А
 
двокат Ђуро Чепић:Не правим представу, него само ако ми допустите... 

редседник већа: Молим Вас Чепићу, нема потребе за тим. Да ли је био или 
није? 

П

 
Сведок Александар Стевановић: Јесте. Био је.  

двокат Ђуро Чепић: Али он није био са Вама, дакле у претресу... 
 
А
 
Сведок Александар Стевановић: Није био мој водник.  

двокат Ђуро Чепић:Да, није био Ваш водник нити сте га видели? 
 
А
 
Сведок Александар Стевановић: Да.  
 
Адвокат Ђуро Чепић:Хвала. Што се тиче ових других ствари ми смо чули 

овде  бројна  сведочења  говоре  у  прилог  томе  да  су  заправо  значајне  полицијске 
снаге  иле  у  истом  тренутку  у  селу  25.марта  и  тако  даље.  Да  ли  сте  ви  имали 
блиски контакт са снагама полиције? 

б

 
Заменик тужиоца  примедбу.   за ратне злочине: Судија, имам

Председник већа: Добро, унакрсно испи
 
  тивање.... 
 

Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Не,  термин  "значајне  полицијске 
наге", не разумем, прво т
 
с о нико није рекао, друго, не разумем... 
 

Председник већа: Добро, одговориће сведок да ли  је било значајних, није 
ило значајних.  
 
б
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Адвокат Ђуро Чепић: Тако је.  
 
ведок Александар Стевановић: Нисам ја са њима мислим био блиско, али 

био је ту не могу да се сетим 
С

тачно, један или два полицајца.  
 
Адвокат Ђуро Чепић: Са Вама баш. Хвала. Једна ствар, код превоза лешева, 

и  ћете  се  сложити  са  мном  да  је  водник  Козлина  с  Вама  био  у  камиону  за 
безбеђење, зар не? 
В
о

Сведок Александар С
 
  тевановић: Јесте.  
 

двокат Ђуро Чепић:И он није учествовао никако у превозу ових лешева, 
већ је с Вама остао на овој тачки?  

А

 
Сведок Александар Стевановић: То не знам, не знам да ли је, не знам. Ко је 

био у камиону, ко је возио, возио је водник камион, е сад који је да ли је Козлина 
био или ... не могу да се сетим.  

 
Адвокат  Ђуро  Чепић:  Да  ли  сте  можда  видели  кад  сте  били  у  селу 

истражног судију и истражне цивилне органе? Ја имам записник овде о увиђају у 
селу Трње за критичан период, који ћу п жити као доказ одбране.  рило

ведок Александар Ст
 
С евановић: Не.  
 
двокат Ђуро Чепић:  Хвала.  Наиме  суду  појашњења  ради,  дакле,  постоји 

записн к Министарства 
А
и унутрашњих послова Призрен... 

редседник већа: То с и
 
П те Ви указивал  на припремном рочишту, свакако.... 
 
двокат  Ђуро  Чепић:Чисто  јасноће  ради  за  ово  питање....Тужиоче,  основ 

питања лежи у овом... 
А

 
Председник  већа:  Тужиоче,  нема  потребе  да  реагујете,  ја  сам  ту  да 

руководим  овим  претресом.  Ви  сте  то  на  припремном  рочишту  указали, 
предложили  сте  као  доказ  да  се  прибави.  Уколико  сте  Ви  прибавили  још  боље, 
доставићете суду, јер ми о том ш предлогу јо  увек нисмо одлучили. Изволите.  

 
Адвокат Ђуро Чепић:Ево  само  да  прођем  још  једном  кроз  транскрипт  да 

видим да ли имам за овог сведока... Судија, је л` могу ја само минут да добијем да 
се консултујем са клијент

 
ом? 

редседник већа: Мож
 
П ете.  
 
Адвокат  Ђуро  Чепић:Хвала.  Брањеник  мој  и  ја  немамо,  дакле  брањеник 

нема потребу за даљим питањима. Само  ја нешто да разјаснимо. Дакле и ово око 
превоза,  то не можете тачно да определите да ли  је  то трећи,  четврти, пети дан 
након ....? 

 
Сведок Александар Стевановић: Не знам, не могу тачно да кажем.  
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Адвокат Ђуро Чепић:Дан превоза? 

ведок Александар С
 
С тевановић: Не, не знам. 
 
двокат Ђуро Чепић: О кеј, хвала Вам. Немам више питања за овог сведока, 

хвала Вам.  
А

 
редседник  већа:  Немате  више  питања,  добро.  Бранилац....  рекли  сте  да  

немате питања. Имате, изволите.  
П

 
Адвокат Иван Митровски:    Добар дан,  адвока Иван Митровски бранилац 

првоокривљеног  Павла  Гавриловића.  Да  ли  би  могли  да  нам  опишете  како  сте 
били о учени, какве униформе, шта сте имали од личног наоружања и да ли сте 
имали бомбе са собом? 

б

 
ведок  Александар  Стевановић:  Униформе  оне  маслинасто,  стандардно 

оне војска које је имала тада. Нису обичне биле баш зелене скроз, него са оним.... 
С

 
Адвокат Иван Митровски: Маскир ен .  
 
Сведок  Александар  Стевановић:  Маскирне  да,  наоружање  да  кажем 

калашњиков, бомбе смо имали и имао сам негде око 500 метака отприлике,и то је 
то.  

 
двокат  Иван  Митровски:  Добро.  У  једном  моменту  сте  рекли  да  сте 

критичног дана пуцали у селу? 
А

 
Сведок Александар Стевановић: Да.  

двокат Иван Митровски: Без ко е? Је ли тако било? 
 
А манд

ведок Александар Стеван
 
С овић: Да.  
 
Адвокат  Иван  Митровски:  Овде  у  Вашем  исказу  на  страни  9‐ој,  у  петом 

ставу  гледано одоздо, рекли  сте:  "после  су  се чули да кажем ти кинески њихови 
меткови".  

 
Сведок Александар Стевановић: Да.  

двокат Иван Мит
 
А ровски: Да ли је то била размена паљбе?  
 
Председник  већа:  Питала  сам  то  већ  браниоче,  питала  сам  да  ли  је  неко 

пуцао  а њих, рекао је, молим Вас. Рекао је:"само смо ми пуцали". Немојте сада да 
.... 

н

 
А
 
двокат Иван Митровски:  Судија, 9‐та страна.... 

Председник већа: На то питање, не, на то питање је већ одговорено.  
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Адвокат Иван Ми  га питам зашто је рекао у истрази? тровски: Је л` могу да

редседник већа: Можете
 
П , то можете.  

двокат Иван Митровски:  Је л` б
 
А ило тога сада што смо споменули? 
 
Сведок Александар Стевановић: Сад да не пребацим, не знам сад који је то 

дан. Ако  је први дан,  чуло  се њихови ти,  али нисмо,  да л`  су издалека пуцали ка 
нама, нисам сигуран. Али нисмо мењали са њима да кажем.  

 
двокат  Иван  Митровски:  Објасните  ми,  значи  није  била  паљба  Војске 

Југославије, него војске или терориста к
А

ако сте их називали? 

ведок Александар Стева м ајде "УЧК" то је њихов назив.  
 
С новић: Да каже

двокат Иван Ми
 
А тровски: Добро, хвала.  
 
редседник већа: Немате  више питања. Добро.  То  је  допунско питање,  је 

ли тако? Изволите.  
П

 
аменик тужиоца за ратне злочине:Мени се чини да би то било јасно, ајде 

сада да разјаснимо. Да ли је неко из села о на вас?  
З

 пуца

ведок Александар Стевановић: Да.
 
С
 

  

Заменик тужиоца за ратне злочине:Е сад нам објасните када и где? 
 

Сведок Александар Стевановић: Па да кажем када смо се враћали из села 
ад су пуцали.  
 
т
 

Председник већа: Првог дана кад  тс е дошли? 
 

Сведок  Александар  Стевановић:  Првог  дана.  Тад  су  пуцали  на  нас  да 
ажем ти кинески меткови су се чули.  
 
к
 

Заменик тужиоца за ратне злочине:Чекајте, чекајте. Значи ујутру прво по 
ономе  то је било иде топ који гађа село, онда ви улазите у село, имате наредбу да 
упалите све куће у којима не нађете ник

ш
ога?  

ведок Александар Стевановић: Да. 
 
С  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Да ли је тада неко пуцао на вас, да ли 

се тада неко опирао?  
З

 
Сведок Александар Стевановић: Тада није.  
 

  Заменик тужиоца за ратне злочине:Да ли сте за сво време док сте били у 
том селу видели било ког припадника ОВК – УЧК? 
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аменик тужиоца о нЗ  за ратне зл чи е:Добро, немам више питања.  
 
Председник  већа:  Добро.  Ви  сте  Стевановићу  рекли  када  сте  саслушани 

код тужиоца на записнику дана 23.07.2013.године да сте војску служили у оквиру 
техничке чете? 

 
Сведок Александар Стевановић: Да. 

редседник већа: Дакле сада се сећате да је то била техичка чета?  
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Да. 
 
Председник већа: Рекли сте да је командант био Гавриловић Павле и да је 

био  гл вни  за  Вашу  чету,  а  од  водника  је  био Козлина,  за  кога  не  знате  како  се 
зове. Д  ли то значи да је Козлина био В

а
а аш водник? 

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Па не. Мислим, није био мој водник.  
 
Председник већа: Добро, ја Вам предочавам оно што сте Ви рекли. И рекли 

сте да сте у тој јединици били укупно 6 месеци, а не 3 месеца како сада то тврдите? 
Шта је тачно? 

 
Сведок Александар Стевановић: 6 месеци.  
 
Председник већа: 6 месеци, добро. Ви сте сада када сте се изјашњавали на 

почетку  рекли  да  сте  дошли  на  неко  брдо,  да  сте  преспавали  и  да  сте  ујутру 
кренули  ка  селу.  Оптужени  Гавриловић,  сведок  Драгиша  Јаћимовић,  који  је 
саслушан пре Вас, као и остали сведоци који су саслушани, тврде да сте Ви дошли 
тог  јутра,  да  сте  стигли  ујутру  на  брдо.  Шта  је  тачно?  Јесте  ли  спавали  па  сте 
кренули према селу или сте дошли ујутру, ујутру, у ноћним сатима па сте кренули 
према селу? 

 
Сведок Александар Стевановић: Не сећам се тачно како је било.  
 
редседник већа: Не сећате се, добро. Кажите ми да ли сте према селу, да 

ли сте добили наредбу да идете у село или поред села да заузмете неке положаје?  
П

 
Сведок Александа т ор С еван вић: У село.  
 
Председник  већа:  У  село,  добро.  Колико  вас  је  било  у  групи?  Прво  да 

одгово ите на питање да ли сте били подељени у више група, да ли сте подељени 
у више група кренули ка селу? 

р

 
С
 
ведок Александар Стевановић: Да, у више група.  

Председник већа: У више група. Колико је свака група имала војника? 
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Сведок Александар Стевановић: Не знам стварно.  

редседник већа: Колико је у Ва
 
П шој групи било војника? 

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Ајде да кажем 15‐20, не знам.  
 
редседник већа: 15 или 20, добро. Да ли су и остале групе кренуле у исто 

време када и Ваша група према селу? 
П

 
Сведок Александа   ћр Стеванови : Да.  
 
редседник  већа:  Да  ли  сте  сви  кренули  у  истом  правцу  или  сте  се 

поделили па сте отишли у различитим п
П

равцима? 

ведок Александа
 
С р Стевановић: Не знам.  
 
редседник већа:  Па  да  ли  сте  видели припаднике  тих  других  група  кад 

сте сишли у село? 
П

 
Сведок Александ вановић: Мислим да смо сви ишли у село.  ар Сте

редседник већа: Сви? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Да.  

редседник већа: Да ли је сведок Јаћимовић са својом групом ишао у село? 
 
П
 
Сведок Александ исам сигуран, не знам, нисам, не знам.  ар Стевановић: Н

редседник већа: Нисте сигурни
 
П ? 

ведок Александа
 
С р Стевановић: Да кажем... 
 
редседник већа: А да ли  је он водио неку групу, да ли Вам  је уопште то 

познато? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Јесте, јесте водио групу али... 
 
редседник  већа:  Па  добро  кажете  сви  сте  сишли.  У  шта  онда  нисте 

сигурни? Слободан Глигорић, да ли Вам
П

 је познато ко је Слободан Глигорић?  

ведок Александ м ко је.  
 
С ар Стевановић: Јесте да кажем, али сад не зна

редседник већа: Да ли је он био командир итендантске чете? 
 
П
 
С
 
ведок Александар Стевановић: Мислим да јесте. 
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редседник већа: Добро. Да ли је његова група кренула са Вашом групом у 
село? 
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П

 
Сведок Александ ановић: Ја мислим да није. ар Стев

редседник већа: Није? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Ја мислим... 
 
редседник већа: Па, кажете, „сви су кренули“, а сада кажете,  „неко није“. 

Да ли је он водио неку посебну групу тад
П

а? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Ја  сам  то  погрешно.  Они  су  остали,  ја 

мисли  да су они остали
С
м  на брду. 

редседник већа: На брду? 
 
П
 
Сведок Александ новић: Да. ар Стева

редседник већа: Добро. 
 
П
 
Сведок Александ петан је остао на брду. ар Стевановић: Мислим, ка

редседник већа: Само он са свој
 
П ом групом? 
 
ведок Александар Стевановић: Или  још, колико, сада не знам колико  је 

било т чно, да ли двоје, Г
С
а авриловић. 
 
редседник већа: Командант Гавриловић Павле, где је он остао, тог јутра, 

кажете, када ви крећете у село, да ли ње
П

га видите уопште ту на брду? 

ведок Александ : Ја се не сећам, ја мислим да је био на брду. 
 
С ар Стевановић

редседник већа: Не сећате се? 
 
П
 
Сведок Александ сећам се, ја мислим да јесте, не знам. ар Стевановић: Не 

редседник већа: Мислите да јес
 
П те? 

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Да. 

редседник већа: Кажите ми, помињете Црногорца.  
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Да. 

редседник већа: Кажете, не сећ г имена. 
 
П ате се његово

ведок Александар Стевановић: Не сећам се. 
 
С
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редседник  већа:  Да  ли  Вам  је  познато  лице  под  именом  Радивој 
Марковић? 

34

П

 
Сведок Александар Стевановић: Не. 

редседник већа: Не? Маркишић Ервин? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Јесте. 
 
Председник већа: Ко  је Маркишић Ервин? Он је Црногорац. Да ли је то то 

лице?  Кажете  да  сте  вас  двојица  закаснили.  Од  предложених  сведока  од  стране 
Тужилаштва,  означена  као  лица  која  су  тада  била  са  Вама,  су  били  Мирковић 
Радивој  и Маркишић Ервин,  који  су  држављани Црне  Горе.  Да  ли  је  неко  од  ове 
двојице, то лице које је са Вама закаснило? 

 
ведок Александар Стевановић: По имену не знам,  једино када би видео 

слику  ли тако нешто, мо
С
и жда. 

редседник већа: Молим? Не сећате се, иако сам Вам предочила? 
 
П
 
Сведок Александа нр Стева овић: Можда Маркишић, можда. 
 
редседник већа: Можда Маркишић?   Добро, Ви кажете,  топ троцевац да 

упозори, да је пуцао са брда? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Да. 
 
редседник већа: Сведок Глигорић тврди да  је то био  једноцевац. Шта  је 

тачно? Зашто Ви тврдите да је троцевац
П
  ? 
 
ведок Александар Стевановић: Чини ми се, тако ми је у сећању, да је био 

закачен за камион и ту је
С

 дотеран на то брдо. 

редседник већа: Ко је дотерао т
 
П ај топ? 

ведок Александ не знам из које су они јединице. 
 
С ар Стевановић: Е сада 

редседник већа: Дакле, нису из
 
П  Ваше? 

ведок Александ овић: Ја мислим да нису. 
 
С ар Стеван

редседник већа: Молим? 
 
П
 
Сведок Александ ису. ар Стевановић: Н

редседник већа: Нису? А зашто? 
 
П
 
Сведок  Александар  Стевановић:  Мислим,  нисмо  ми  радили  са  тим 

троцевцем никада, нити знамо... 
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Председник већа: Никада нисте радили са њим? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Да,  нити  смо  користили,  техничка 

служба, ми смо управљали в
С

  озилом само. 
 
редседник  већа:  Да  ли  су  тада  на  брдо  кренули  само  припадници 

позадинског батаљона или још неки при ване бригаде? 
П

падници 549. моторизо

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Још, били су још неки. 

редседник већа: У исто време с
 
П у кренули из Призрена када и ви? 

ведок Александа
 
С р Стевановић: Е, то не знам да ли су у исто време. 
 
редседник већа: Добро. Да ли Вам  је познато, ко  је управљао тим топом 

троцевцем? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не. 
 
редседник  већа:  Ко  је  пуцао  из  тог  топа?  Да  ли  се  тако  каже, 

претпостављам? 
П

 
Сведок Александ овић: Војник неки. ар Стеван

редседник већа: Молим? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Неки војник. 

редседник већа: Из позадинског б
 
П   атаљона или из неке друге? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Мислим  да  је  неки  други,  нисмо  ми  то, 

нити з амо да користимо
С
н . 
 
редседник  већа:  Неки  други  батаљон?  Кажите ми  у  тој  акцији,  да  ли  је 

осим позадинског батаљона, учествовао и неки други батаљон? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Јесте. 

редседник већа: Јесте? Како то 
 
П знате и који? 
 
ведок Александар Стевановић: Не знам који, а једино по том топу, значи, 

ми нисмо то користили, н
С

ити знамо да користимо топ. 
 
редседник већа: Добро, а зашто кажете да упозори, како знате онда да је 

требало да упозори, ако то није нико? 
П

 
С
 
ведок Александар Стевановић: Претпоставка моја. 
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Председник већа: Молим? 
 
Сведок Александар Стевановић: Моја претпоставка. 

редседник већа: На основу чега
 
П  то претпостављате? 
 
ведок Александар Стевановић: Па, он пуца по кућама и вероватно људи 

беже тада. 
С

 
редседник већа: Добро, а  шта то значи, шта је био циљ, да људи побегну, 

да кућ  остану празне да бисте их запал ију? 
П
е или, или да се ти људи уб

ведок Александа
 
С р Стевановић: Да упозори, вероватно. 
 
редседник  већа:  Да  упозори?  Добро.  Кажете,  не  сећате  ко  је  са  Вама 

кренуо. Сећате ли се имена бар неког војн  
П

ика, ако се не сећате старешине? 
 
Сведок  Александар  Стевановић:  Једино  знам,  не  знам,  тај  Црногорац  је 

био са мном, пошто смо ми заједно свуда ишли и ми смо то, да кажем, у тој групи 
били. Е сада не знам како се зове водник мој и са поручником Јаћимовићем, знам 
да  смо   да  су  близу  тог  села  пуцали  на  нас  и  ту  је  био  поред  нас,  то  се  сећам, 
поручник Јаћимовић и још један водник, не знам како се зове. 

,

 
Председник већа: Када је пуцао тај топ... 
 
ведок Александар Стевановић:  Е  сада,  да  ли  су на нас пуцали,  не  знам, 

нисам сигуран. 
С

 
Председник већа: То све говорите о моменту када топ пуца са брда? 
 
ведок Александар Стевановић: Не, то је после тога. Прво је топ пуцао са 

брда, па онда смо ми крен
С

ули у то село. 
 
Председник  већа:  Добро,  Ви  сте  у  овом  Вашем  исказу  рекли,  да  сте  у 

моменту, пре него што сте кренули ка селу, да сте се поделили у две групе. Да ли је 
то тачно? 

 
Сведок Александар Стевановић: Мислим да јесте. 

редседник већа: Да ли сте чули да неко наређује пуцање из тог топа? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Не. 
 
редседник  већа:  Не?  Такође  сте  рекли  да  је,  „мислим  да  је  са мном  био 

поручник Јаћимовић“.  
П

 
С
 
ведок Александар Стевановић: Да. 
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редседник већа: На питање тужиоца ко је кренуо, Ви сте рекли, „мислим 
да је са мном био поручник Јаћимовић“. 
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П
Да ли је то тачно? 

ведок Александ овић: То је, да, то је када смо били поред села.  
 
С ар Стеван

редседник већа: Молим? 
 
П
 
ведок  Александар  Стевановић:  Када  смо  били  поред  села,  био  је 

поручник Јаћимовић. 
С

 
Председник  већа:  Ја  сам  схватила  другачије,  да  сте  Ви  говорили  да  сте  с 

брда к енули и да је тада био са Вама поручник Јаћимовић. Да ли је то тачно или 
није тачно? 

р

 
Сведок Александар Стевановић: Јесте. 
 
редседник већа: Значи, заједно са брда? Да ли сте Ви све време били у тој 

групи где је старешина  био Јаћимовић? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Да. 

редседник већа: Нисте се одвај  
 
П али?

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Не. 
 
редседник већа: Добро. Да ли је и Козлина био са Вама све време и други 

војниц  који су били са Козлиом, рецим
П
и о? 

ведок Александа
 
С р Стевановић: Ја мислим да јесу. 
 
редседник  већа:  Добро,  Ви  наводите  у  Вашем  исказу,  да  сте  Ви  и  тај 

Црногорац остали испред села, где сте д
П

авали стражу. 

ведок Александ  остали смо... 
 
С ар Стевановић: Да,

редседник већа: И чували страж
 
П у? 

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Да. 

редседник већа: Које сте ствари
 
П  чували и какву сте стражу давали? 
 
Сведок Александар Стевановић: Па, ту смо прво чували стражу, па онда су 

ту остале ствари, где смо чували стражу. Па су они други пут ишли у село поново, а 
нас двоје смо остали ту да чувамо ствари. 

редседник већа: Сви остали су 
 
П отишли у село? 

ведок Александар Стевановић: Сви су  отишли у село. 
 
С
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Председник већа: Да ли је и поручник Јаћимовић отишао у село? 
 
С
 
ведок Александа  С ер т вановић: Ја мислим да јесте. 

Председник  већа:  А  зашто  с   у  село,  шта  су  вам  рекли? 
 

у  отишли

ведок АлександС ар Стевановић: Не знам. 

редседник већа: Како не знате, нису ништа говорили, зашто иду у село?  
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Нису. 
 
редседник  већа:  Колико  су  се  дуго  задржали  у  селу,  пре  него  што  су 

дошли поново код вас? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Па, нисам сигуран, можда  сат до два, не 

знам. 
 
Председник већа: Добро. Такође наводите, „када су кренули у село, пуцали 

су  сви војска  је  прво  пуцала,  а  после  су  се  чули  кинески  меткови“.  Ко  је  то  сви 
пуцао, која војска? 

, 

 
ведок Александар Стевановић:  То  је,  ако  сам причао,  то  је  на  том брду 

што је било. 
С

 
Председник већа: Кажете, „када смо кренули у село, пуцали су сви, војска је 

прво  п цала,  а  после  су  се  чули  кинески меткови“. Шта  то  значи?  Ко  је  имао  те 
кинеске метке? 

у

 
ведок Александар Стевановић: Па, то не знам, то је са друге стране. Сада, 

ко је п цао, не знам, али с
С
у у се  чули са њихове стране, да кажем. 

редседник већа: А у кога је пуца
 
П
 

ла војска, где је пуцала војска? 

Сведок  Александар  Стевановић:  Добро,  то  када  смо  кренули,  то  је  било 
поред  села.  И  онда  смо,  ту  је  био  поручник  Јаћимовић,  чини  ми  се.  Онда  смо 
наишл  на, чини ми се, на нашу војску. Сада да ли су били, ко су они били, мислим 
да је м жда био и тенк на

и
о ш, да кажем, нисам сигуран. 
 
Председник већа: Добро, на страни 14. овог транскрипта, Ви наводите, да 

када  сте  улазили  у  село,  да  је  ту  био  водник  Козлина.  Такође  даље  наводите, 
„стали су негде, стали смо негде и он нам је рекао, да после црте на коју је руком 
показа ,  да  мора  буквално  све  да  се  убије“.  Да  ли  Вам  је  Козлина  издао  то 
наређење? 

о

 
ведок  Александар  Стевановић:  Нисам  сигуран,  или  је  Козлина  или  је 

неко други од водника. 
С

 
Председник већа: А зашто сте тада тврдили да је Козлина? 
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ведок Александар Стевановић: Па, можда је и Козлина, да кажем. Био је 

неки водник у камиону и
С

 ту је стао и тако је рекао. 
 
Председник већа: Када, „када смо кренули камионом, да ли смо улазили у 

село? Мислим да је ту возио водник Козлина. Стали смо негде и он нам је рекао да 
после црте на коју је руком показао, да мора буквално све да се убије“.  

ведок Александа
 
С р Стевановић: То је то, тако је и било, само... 
 
Председник већа:  А  затим  кажете:  „За  наређење које  нам  је  издато,  да  је 

био други водник који је био у групи са поручником Јаћимовићем“. Да разјаснимо 
то, как  је гласило то наређење, да после црте морају сви да се убију, да ли можете 
да прецизирате и ко је и где конкретно т  

о
о наређење издао? 

 
Сведок  Александар  Стевановић:  Нисам  сигуран  да  ли  је  тачно,  да  ли  је 

водник Козлина или је други водник. Углавном, сви водници што су били ту, сада 
не знам колико је тачно било, сви су то причали.  

 
редседник већа: Добро,  где сте се Ви тачно налазили у том моменту, да 

ли сте били на брду.... 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Тада смо били у путу. 

редседник већа: Да ли сте били у селу, да ли сте били испред села? 
 
П
 
Сведок Александа н  р Стева овић: У путу, испред села много. 
 
редседник  већа:  Добро.  Ваш  тадашњи командант  Гавриловић Павле,  да 

ли је био са Вама, тада у том моменту када се издаје та наредба? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не. 
 
редседник већа: Не? Добро. Наводите да је један од војника ушао тамо где 

су биле овце и да  је ту пуцано. Да ли је то било први дан када сте сишли? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Јесте, први дан. 
 
Председник већа: Први дан? Изјашњавали сте о паљењу кућа, рекли сте да 

је  водник  који  је  то  рекао,  да  се  не  сећате  ко  је,  не  сећате  се  ни  ко  је  издао  то 
наређење,  али  наводите  да  је  тај  неки  старешина  ишао  од  једног  до  другог  и 
говорио да свака кућа мора да се упали. 

 
Сведок Александар Стевановић: Да. 

редседник већа: Шта то значи, 
 
П од једног до другог војника? 
 
Сведок Александар Стевановић: Од једног до другог, значи свима је рекао 

шта треба да ради. 



ВР
З 1

14
8

 
 

40

 
 
Председник  већа:  Такође  наводите,  „то  наређење  је  издао  други  водник, 

који је био у групи са поручником Јаћимовићем, али не знам како се зове“. А затим 
на питање, који је водник наредио да се уђе у куће, Ви сте рекли: „Не знам како се 
тај водник зове, био је са мном, био је тај Јаћимовић. Па, тај водник не знам како се 
зове, он  је причао да обавезно по наређењу, али не знам чијем, не знам да ли од 
неког вишег, мора обавезно да се запали свака кућа“. Добро, не знате, не сећате се, 
прихватамо  то.  А  да  ли  се  сећате,  по  чијем наређењу  је морала  да  се  пали  свака 
кућа? Ког је тог вишег старешину помињао? 

 
ведок Александар Стевановић: То су водници нама дали наређење, али 

вероватно њима капетан .
С

и  
 
редседник  већа:  Па,  да  ли  су  помињали  име  неког  старешине  ко  је  то 

наредио? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Нису помињали, не. 
 
Председник већа: Ви сте се изјашњавали о овом броју, шест цивила који су 

убијени.  Рекли  сте,  „било  је  цивила,  то  сам  касније  видео“,  а  нисте  видели  ко  је 
пуцао и „да је убијено отприлике шест цивила“. Прецизирајте нам, да ли је то било 
у кори у реке, непосредно поред реке, на некој ливади, где сте Ви видели тела тих 
убијених шест цивила? 

т

 
ведок Александар Стевановић:  Једно  је било у реци, а других, да кажем 

пет, мада не знам тачно к
С

олико, пошто су у камион убацили, на њиви, поред кућа. 
 
редседник већа: Добро, Ви кажете, да су то учинили неки други, а не из 

групе поручника Јаћимовића. Како знат
П

е и из чије групе? 

ведок Александ овић: Па, ја сам био ту. 
 
С ар Стеван

редседник већа: Молим? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Ја сам био код поручника Јаћимовића. 
 
редседник већа:  Ви  сте  били  у  групи поручника  Јаћимовића,  то  сте  већ 

рекли.
П
 
 
Сведок Александар Стевановић: Да. 
 
редседник већа: А кажете да није нико из групе поручника Јаћимовића то 

урадио. 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Па, пошто сам ја био ту, није. 

редседник већа: Па, добро, реците нам, из чије групе су то урадили? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Не знам. 
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редседник већа: Поручник Јаћимовић када је саслушан, а саслушан је пре 

Вас на претходном претресу, тврди да је видео када је пуцано на људе поред реке.  
П

 
Сведок Александар Стевановић: Добро. 
 
Председник већа: Ви кажете да нисте видели. Како може, како је то могуће, 

да Ви не видите, шта то значи, да ли сте били присутни све време са поручником 
Јаћимовићем или не? 

 
Сведок Александар Стевановић: Нисам све време, нисам све време. 
 
Председник већа: Нисте све време. Кажете, три пута се ишло у село. Ваша 

група,  рупа Јаћимовића, поручника Јаћимовића, је три пута ишла у село. Да ли то 
то значи? 

г

 
Сведок Александ чи. ар Стевановић: Не зна

редседник већа: Него, објасните
 
П  нам? 
 
ведок Александар Стевановић: Па не знам колико, да ли  је он два пута 

или, два пута је можда иш
С

ао у село. 
 
редседник већа: Кажете, данас сте рекли, три пута се ишло у село. Ко  је 

ишао? аша група је ишла два пута, је ли
П
 В  тако? 
 
ведок Александар Стевановић: Ја мислим да је два пута, само што сам ја 

једанпут чувао те ствари
С

, једанпут сам ишао, први пут, први дан. 
 
редседник већа: Опишите нам детаљно, први пут када сте ишли,  једини 

пут, шта сте све видели? 
П

 
Сведок Александ ће. ар Стевановић: Видео сам како сви пале ку

редседник већа: Неко из Ваше гр а
 
П упе или из других груп ? 
 
Сведок  Александар  Стевановић:  Па,  можда  и  из  моје  групе,  ми  смо  те 

тракторе  тако  палили,  пуштали.  Е  сада,  пуцали  су  из  других  група,  то  чула  се 
пуцњава. И то је то, отприлике. 

 
редседник већа: Да ли  је  то могао да види и Ваш претпостављени, Ваш 

старешина Јаћимовић? 
П

 
Сведок Александ а да, да, сигурно. ар Стевановић: Па, мислим д

редседник већа: Да? Да ли је он то наредио? 
 
П
 
С
 
ведок Александар Стевановић: Не. 
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Председник већа: Да ли је било шта учинио да то спречи? 
 
Сведок Александар Стевановић: То не знам. 
 
редседник већа: А да ли сте чули да каже, „станите“, да издаје наредбу да 

се стане? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не. 

редседник већа: Не? Да ли је он руководио тада Вашом групом? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Јесте. 
 
редседник већа: Јесте? Добро. Да ли сте Ви уопште чули док сте били на 

брду, да оптужени Гавриловић Павле издаје неку наредбу? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не знам. 

редседник већа: Не знате, како н
 
П е знате? Чули сте или нисте? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Не  знам,  не  сећам  се,  не  знам,  можда, 

вероватно. 
С

 
редседник  већа:  Да  је  било  неке  наредбе,  да  је  издавао  наредбу,  да  ли 

бисте се сетили? 
П

 
ведок Александар Стевановић: Чим су водници кренули значи  са нама, 

значи  игурно је њима да
С
с о наредбу. 

редседник већа: Водницима? 
 
П
 
ведок  Александар  Стевановић:  Он  нама  није  давао  никакву  наредбу, 

значи водницима или по
С

ручницима. 
 
редседник већа: Где сте ви били војници у том моменту када је он, када 

кажете? 
П

 
Сведок Александ у, да. ар Стевановић: Били смо сви на брд

редседник већа: Да ли сте били у њиховој близини? 
 
П
 
Сведок Александа ор Стеван вић: Јесмо. 
 
Председник  већа:  Колико  сте  били  удаљени  од  Гавриловић  Павла  и  од 

Ваших старешина? Да ли је Гавриловић био са старешинама или је био, или сте сви 
били з једно, војници, старешине и комаа ндант Гавриловић? 

 
Сведок Александар Стевановић: Па, били су са старешинама, ми војници 

смо давали стражу и направили смо неку ту колибу, да би преспавали. 
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Председник већа: Колибу? Да ли сте сви били у тој колиби? 
 
Сведок Александ  да. ар Стевановић: Војници,

редседник већа: Војници? А стар
 
П ешине? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Старешине  су,  да  ли  су  поред  камиона 

или, не знам, мислим. 
С

 
Председник већа: Колико су били удаљени од Вас? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Па,  хајде  да  кажем,  не  знам,  десет, 

двадесет метара, не знам
С

, не знам. 
 
редседник  већа:  Да  ли  сте  могли  да  чујете,  шта  командант  наређује 

старешинама? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не. 
 
Председник  већа:  Не?  Да  ли  сте  чули  од  неког  војника  накнадно,  да  је 

говорио да је чуо да вам је Гавриловић, да је Гавриловић Павле издао наредбу да у 
том селу нико не сме да остане жив? 

 
Сведок Александар Стевановић: Не. 
 
редседник  већа:  Не?  Ви  тврдите  да  је  то  када  сте  ушли  у  село,  рекао 

водник? 
П

 
Сведок Александ . ар Стевановић: Водник, да

редседник већа: Козлина или н
 
П еко други? 
 
ведок Александар Стевановић: Неко други, али углавном, не знам тачно 

колико је било водника, то, углавном су то сви причали. 
С

 
Председник већа: Шта су причали? 

ведок Александа
 
С р Стевановић: Да се пале куће, све. 
 
редседник  већа:  Да  се  пале  куће?  Добро,  да  ли  пуномоћник  оштећених 

има питања за сведока? 
П

 
Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Адвокат  Никола 

Чукановић, пуномоћник оштећених. Кажите ми, Ви кажете нисте сигурни да ли сте 
се добровољно јавили или сте имали наређење да кренете из Призрена, из касарне 
у Трње. Како сте Ви кренули лично, добровољно или сте добили наређење? 
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С

 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Сви  су  кренули, 

добро. Ко вас је позвао да се јавите, који
П

 старешина је рекао? 

ведок Александар Стевановић: Мој водник, сада не знам како се зове. 
 
С
 
Пуномоћник оштећених адвока кола Чукановић: Ваш водник? т Ни

ведок Александар Стевановић: Да. 
 
С
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Да  ли  је  име  тог 

Вашег одника можда Стојановић Љуби
П
 в ша? 

ведок Александар Стевановић: Нисам сигуран, не зна
 
С м. 
 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:Да ли је његово име 

Недељковић? 
П

 
ведок Александар Стевановић: Поштено да Вам кажем, ја сам заборавио 

ко ми је био водник. 
С

 
Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:Николић? 

ведок Александ ћ, не знам. 
 
С ар Стевановић: Па, могуће, могуће Николи

редседник већа: Добро, његов одговор је, „заборавио с
 
П ам“. 
 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић: Када сте стигли на 

брдо и над села Трње, да ли је ту било нек о а
П
з их п лицајац ? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Ја  мислим  да  је  био  један  или  два 

полицајца. 
С

 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић: Да ли знате, да ли 

познајете тог полицајца, ко је он, одакле
П

 је? 

ведок Александар Стевановић: Не, не. 
 
С
 
Пуномоћник оштећених адвока Чукановић: Из које јединице? т Никола 

ведок Александар Стевановић: Не знам. 
 
С
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Можете  ли  да  га 

опишете? 
П

 
С
 
ведок Александар Стевановић: Не. 
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уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Шта  Вам  је  он 
рекао, што је он био ту? 
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П

 
Сведок  Александар  Стевановић:  Није  мени  ништа  рекао,  углавном  је 

разговарао  са  водницима  тамо,  да  ли  је  био  са  капетанима,  нити  ме  је 
интересовало, поштено да Вам кажем. 

 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:Кажете, видело сте 

пет, шест лешева, који су убијени тог дан
П

а. 

ведок Александар Стевановић: Да, у камиону. 
 
С
 
Пуномоћник оштећених адвока амиону? т Никола Чукановић: У к

ведок Александар Стевановић: Да, убачени су у камион.
 
С  
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  То  када  сте  се 

вратили накнадно код њих? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Да, да. 
 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:   А  тог дана првог, 

како Ви кажете? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Један у реци. 
 
Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Само  једног  у 

реци?  А  тих  пет,  шест,  када  сте  се  вратили,  како  су  изгледали,  јесу  то  били 
мушкарци, жене, деца? 

 
ведок Александар Стевановић: Убацили су их, мислим, нисам сигуран, да 

ли у вреће неке, чини ми се. 
С

 
уномоћник оштећених  адвокат Никола Чукановић:    Убацили  сте их  у 

вреће?
П
 
 
Сведок Александар Стевановић: Убацили су их. 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Убацили  су  их, 

разумем, али питам, јесу били мушкарци
П

, жене, деца? 

ведок Александар Стевановић: Не знам, у врећама су би
 
С ли, сада. 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Већ  су  били  у 

врећама када сте Ви стигли? 
П

 
С
 
ведок Александар Стевановић: Па, они су убацили, ко је ишао. 

Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић: Ко они? 
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ведок Александар Стевановић: Па, војска ко је ишао, мислим, ко је могао 

да оде по њих, ја нисам могао. 
С

 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    А  шта  нисте 

могли? 
П

 
ведок  Александар  Стевановић:  Па,  мислим  да  их  убацим  у  вреће,  на 

пример и у камион. 
С

 
Пуномоћник оштеће то нисте могли? них адвокат Никола Чукановић:  Ш

двокат Ђуро Чепић: Судија, молим Вас, ово је неумес
 
А но. 

ведок Александар С ић: Па, било ми је, мислим, мука, да кажем. 
 
С теванов

двокат Ђуро Чеп
 
А ић: Судија. 

редседник већа: Мол
 
П им Вас, реците. 
 
двокат  Ђуро  Чепић:  Добили  смо  јасан  одговор  сведока,  он  је  био  у 

обезбеђењу другог камиона. Ово су инсинуације сада и претпост
А

авке. 
 
Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Судија,  он  је  на 

записнику у истрази на страни 17 изјавио, „мислим да сам кренуо, нисам могао да 
издржим и отишао сам“. 

 
Председник већа: Јесте. 
 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:    Ја само хоћу то да 

разјаснимо,  шта нисте могли да издржи
П

те? 

ведок Александар Стевановић: Па, да кажем, мирис, ш а
 
С т  већ. 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    А,  значи,  видели 

сте их, пришли сте им? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Нисам прилазио близу, али видео сам их. 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Па,  јесу  били 

мушкарци, жене, деца? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Тачно... 
 
Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:  А када сте кренули 

то,  кажете,  не  сећате  се  после  колико  дана,  да  ли  знате,  после  колико  дана  сте 
кренули? 

 
Сведок Александар Стевановић: Не знам. 
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уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Јесте  се  јавили 

добровољно или сте добили наређење? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: И то не знам. 
 
Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Кажете,  када  сте 

палили, када сте стартовали те тракторе и пуштали да иду сами, пуштали сте их у 
реку да иду, је ли тако? 

 
Сведок Александар Стевановић: Да. 
 
уномоћник оштећених  адвокат Никола Чукановић:    Кажете,  били  сте 

са... Да и је ту био Јаћимо
П
 л вић? Кажете, све време сте били са њим? 
 
редседник  већа:  Добро,  трактори  нису  предмет  оптужбе,  пуномоћниче, 

тако да не морамо пет пута.... 
П

 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Па,  утврђујемо 

чињенично стање. 
П

 
Председник  већа:  Само  моменат,  немојте  у  исто  време  када  и  ја  да 

говорите.  Пет  пута  се  поставља  питање  око  трактора.  У  чињеничном  опису 
оптужног акта се трактори не помињу. Да будемо конкретни, постављамо питања 
она која су спорна, оне чињенице које су спорне.  

 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:   Ја мислим да је то 

битна чињеница. 
П

 
редседник већа:  То  је  Ваше мишљење,  Ви можете  да мислите,  а  то што 

мислите. 
П

 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:   Да ли ми одбијате 

питање? 
П

 
Председник већа: Одбијам одговор на питање. 
 
Пуномоћник ошт им одлуку... ећених адвокат Никола Чукановић:  Траж

редседник већа: Јер је више пута одговорено на то пита
 
П ње. 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Тражим  одлуку 

већа о... 
П

 
Председник већа: И није предмет оптужбе. Изволите даље. 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Тражим  одлуку 

већа, да ми одбијате питање, по ЗКП. 
П
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редседник  већа:  Веће  је  одлучило  да  се  одбије  одговор  на  то  питање. 
Изволите даље. 
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П

 
Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Само  секунд.  У 

истрази сте рекли, „поново се ишло у то село, шта је било,  не знам, они су, када су 
се вратили, неко  је причао да се као нека потковица ради, да су ушли ти,  јуре са 
свих страна и онда ваљда треба неко да уђе и непријатељ тај да уђе у потковицу и 
ми  см   требали  да  кренемо“.  Шта  је  то  „потковица“,  каква  „потковица“,  не 
разумем? 

о

 
Сведок Александар Стевановић: Па, то  је била акција, не само нас, значи 

вероватно  је  била  велика  акција.  Е  сада,  ишла  је  војска  у  „потковицу“.  Онда  смо 
наишли једни на друге, чини ми се. 

 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић: Ја се извињавам, да 

ли причате... 
П

 
редседник  већа:  Само  моменат  да  разјаснимо  одмах  када  се  поставља 

питање. Који је то био дан? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не знам. 
 
редседник већа: Моменат, који је то био дан када се прави та „потковица“ 

и када улази војска? 
П

 
Сведок Александар Стевановић:  Не знам. 
 
Председник већа: Ви сте се изјашњавали да је на вас пуцао неки тенк и да 

је  тенк  ушао  у  село. Па,  обзиром на  све  те  наводе,  реците,  који  је  то  био  дан  по 
Вашем доласку у село Трње? 

 
Сведок Александар Стевановић: Други,  не знам, други. 
редседник  већа:  Значи,  другог  дана  је  кренула  општа  акција,  ушла  је 

војска у село.  
П

 
ведок  Александар  Стевановић:  Не,  не,  то  се  дешавало  другог  дана, 

мислим, али... 
С

 
редседник  већа:  Само  моменат.  Дакле,  осим  припадника  позадинског 

батаљона, ушла је у село и војска која не задинском. 
П

 припада по

ведок Александ ије. 
 
С ар Стевановић: Није, н

редседник већа: Да ли на то ми
 
П слите? 
 
Сведок Александар Стевановић: Не, не, није, нису они ушли, они су били, 

да  кажем,  даље  од  нас,  али  нисмо  наишли  на њих,  тако  да  су  они  вероватно  са 
једне стране, а ми са друге. Али нису они улазили у село.  
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Председник већа: Па, добро, ко је правио ту „потковицу“? 
 
ведок Александар Стевановић: Па, ми смо били на једном делу, е сада на 

другом делу, не знам, бил а и буквално смо ишли сами на себе. 
С

а је исто наша војск

редседник већа: Како сами на се е
 
П б ? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Па,  наишли  смо  на  тај  наш  тенк,  да 

кажем, то је тај тенк што
С

 сам причао. 

редседник већа: Ви кажете да не
 
П мате тенк? Чији је то тенк? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Не  знам  чији  је,  али  ми  смо  наишли 

буквално на њега. 
С

 
редседник већа: Ја сам Вас лепо питала, у тој акцији тих пар дана, док сте 

Ви били у селу Трње, да ли су били припадници само позадинског батаљона? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не. 

редседник већа: Или су били припадници и неког другог батаљона? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Само позадинског. 

редседник већа: Само позадинс
 
П ког. Па, ко је возио тај тенк? 
 
ведок Александар Стевановић: Није, није, ми смо наишли на тај тенк. А 

чији је он био, не знам, да
С
   ли од наше војске или... 
 
редседник већа: Да ли је било војске на том тенку? Да ли је тај тенк стајао 

напуштен? 
П

 
Сведок Александ  не знам. ар Стевановић: Он је пуцао на нас, тако да

редседник већа: А где је био тај тенк, у селу или ван села? 
 
П
 
Сведок Александ ван села. ар Стевановић: Ван села, 

редседник већа: Колико удаљен
 
П  од села? 
 
ведок Александар  Стевановић:  Нисам  га  видео,  а  и  боље што  га  нисам 

видео. н је пуцао на нас
С
 О . 

редседник већа: Пуцао је на вас  н
 
П тај те к? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  Да,  ми  смо,  у  тој  неком  поточићу,  да 

кажем, ту смо се негде... 
С

 
Председник већа: Другог дана је пуцао тенк? 
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ведок  Александар  Стевановић:  Па,  нисам  сигуран  да  ли  је  први  или 

други дан, не знам. 
С

 
Председник већа: Нисте сигурни  први или други дан?  да ли је

ведок Александ новић: Нисам. 
 
С ар Стева

редседник већа: Добро. 
 
П
 
ведок Александар Стевановић: Углавном је пуцао на нас. Е сада, да ли су 

то бил , да ли је то била   нисам сигуран исто. 
С
и њихова војска или наша војска, то

редседник већа: Добро, изволите, пуномоћниче. 
 
П
 
Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:   Тог дана када сте 

кренули да покупите те лешеве, пар дана након ових дешавања у селу Трње, ко је 
био са Вама у том камиону од војника? 

 
ведок Александар Стевановић: Па, не знам тачно ко је био, било је значи 

сигурно једно петнаест или двадесет војника,  не знам ко је тач
С

но. 
 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:  Ниједног имена се 

не сећате? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не. 
 
Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:  Да ли се Ви уопште 

сећате неког  војника,  са  ким  сте  се  дружили,  јесте  запамтили  некога,  јесте  ли 
остасли у контакту са неким од војника?

 
 

ведок Александар Стевановић: Да, да, да. 
 
С
 
Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Кажите  ми  неко 

име. 
 
Сведок  Александар  Стевановић:Па,  Рајић  Драган  је  мој  кум,  са  њим  сам 

остао, исто Гајића, он ми је, сећам се, мислим добро. Добро, ови Црногорци, двоје, 
троје, са њима сам се исто дружио, али не знам како се зову, Ванчевски, исто сећам 
се, пошто смо радили сви заједно у радионици. 

 
Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић: Ванчевски, име? 

ведок Александар Стевановић: Ванчевски, и то сам за
 
С боравио, не знам. 
 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:   Не сећате се више 

ниједног? 
П
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ведок  Александар  Стевановић:  Има  њих  доста,  мислим,  сада  имена 
слабо. Ово што ми је остало у сећању, то је то. 
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С

 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Да  ли  знате, 

Нашпалић Драгана? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Нашпалић? По имену не знам. 
 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:  Добро, немам више 

питања. 
П

 
Председник  већа:  Немате  више  питања?  Добро,  само  да  разјаснимо, 

резиме, колико сте дана укупно били у селу Трње, од Вашег доласка, до повратка 
назад у Призрен? 

 
Сведок Александар Стевановић: Па, да кажем, три дана. 
 
Председник  већа:  Три  дана?  Ви  сте  навели  да  сте  сазнали  за  догађај  у 

дворишту,  кажете,  након  догађаја  који  се  десио  у  дворишту,  давали  сте  стражу 
поред  еке. Ево,   појасните сада, као резиме свега, ког дана су била та убиства за 
која сте Ви чули у дворишту, поред реке  трећег дана? 

р
, првог, другог или

ведок Александа
 
С р Стевановић: Ја мислим првог. 
 
Председник  већа:  Првог  дана,  добро.  И  оно  што  бих  Вам  ја  на  крају 

предочила, кажете да је Козлина ту поред реке када сте Ви видели тај леш нешто 
икао. Колико сте Ви били далеко од тог леша и да ли се сећате, Јаћимовић,  шта је 
аћимовић викао? 
в
Ј
 

двокат Ђуро Чепић: Судија, извињавам се, само јасноће ради, мислите на 
страну 11? Дакле, не поми

А
  ње се Козлина, само Јаћимовић.   
 
редседник  већа:  Јаћимовић,  ја  сам  се  исправила  и  рекла  сам  шта  је  то 

аћимо ић викао.  
П
в
 

Ј

Сведок Александ  убијају...  
 

ар Стевановић: Викао је да се не

редседник већа: Да се не убијају. Коме је викао? П
 
Сведок Александар Стевановић: Не знам.  
 
редседник  већа:  Колико  су  били  удаљени  ти  који  су  убијали?  Јесте 

видели те који убијају?  
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не.  

редседник већа: Не. Па како он  виче ако не видите? 
 
П
 

 виче, коме

Сведок Александар Стевановић: Не знам.  
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Председник већа: Колико је Јаћи аљен? мовић од Вас тада био уд

ведок Александ
 
С ар Стевановић: Па он је био поред нас.  

редседник већа: Поред Вас? Ко ијају? 
 
П лико су далеко од Вас ти који уб

ведок Александа
 
С р Стевановић: Не знам на кога мислите сад.  
 
редседник  већа:  Кажете  Јаћимовић  виче  да  не  убијају  људе.  Где  су  ти 

којима виче? 
П

 
ведок Александар Стевановић: Па то је вероватно поред реке се десило, 

то је поред реке или у ре
С

ци.  

редседник већа: Јесте ли их вид
 
П ели или нисте? 

ведок Александ . Ја сам био ту близу али нисам ... 
 
С ар Стевановић: У реци

редседник већа: Нисте видели 
 
П никог? 

ведок Александа
 
С р Стевановић: Тај убијени остао је у реци.  
 
редседник већа: Тада када виче Јаћимовић, то ме занима, коме виче? То 

нам нисте појаснили.  
П

 
Сведок Александар Стевановић: Па не знам, не знам.  

редседник већа: А шта је викао, шта сте конкретно чули да виче? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Па да се не убијају цивили.  

редседник већа: Добро. И не ви еђује?  
 
П дите коме виче. Коме то нар

ведок Александ  
 
С ар Стевановић: Можда мислим Козлини....

редседник већа: Зашто мислит
 
П е можда Козлини? Реците.  

ведок Александа
 
С р Стевановић: Не знам стварно, било је давно.  
 
редседник већа: Добро, рекли сте, онда нам реците зашто мислите да  је 

можда Козлини? 
П

 
Сведок  Александар  Стевановић:  Па  вероватно  је  хтео  да  их  побије,  па 

није... 
 
П
 
редседник већа: Зашто рецимо не Глигорићу, него баш Козлини?  
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ведок Александар Стевановић: Не  знам ни ко  је  био Глигорић,  да ли  је 
био водник, не знам.  
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С

 
Председник  већа:  Добро.  Да  ли  оптужени...  Па  не  можете  тужиоче  после 

сваког испитивања,  знате закон прописује када ко,   шта пита. Изволите,  али кад 
постављате  питања  поставите  сва  питања.  Не  можемо  допунска  питања.  После 
сваког испитивања допунска питања. Можемо до сутра тако.  

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Имамо  само  једно  судија,  које  се 

отворило након овога... 
З

 
Председник већа: Добро, изволите.  
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Цитирам на  страни  20,  други  пасус 

његовог испитивања пред тужиоцем за ратне злочине. "Након овог догађаја наша 
јединица се вратила у Призрен, након чега сам ја и пар војника добили наређење 
да  се вратимо у  село Трње и  са нама  је био водник Козлина, да бисмо покупили 
лешеве. Нашли смо пет лешева које смо покупили и утоварили у камионе, а затим 
смо их двезли према алб ас 10‐ак остали..."..  о анској граници, где смо н

редседник већа: Добро и које је питањ
 
П е? 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:"...  а  Козлина  је  са  10‐а  отишао  и 

одвезао те лешеве и не зн
З

ам шта је било даље са њима...". 
 
редседник већа: Али тужиоче, он је рекао да остаје у свему при наводима 

које је дао тада пред тужиоцем. Да ли Ви то њ ћ
П

ега подсе ате или имате питање? 
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Не,  него  зато што  је  данас  рекао  да 

није сигуран да ли Козлина остао или ишао са тим телима и рекао је да је то било 
колико  сам  ја  схватио  у  Призрену,  ово  сад  јесте  Призрен  50  километара  од 
албанске границе, сад га то питам.  

редседник већа: Конкретно да чујемо п
 
П итање.  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Где  су  тела  покопана,    негде  у 

Призрену, у близини Призрена или на ал
З

банској граници? 
 
Сведок Александар Стевановић: Не знам, ја сам рекао да ми смо остали, а 

амион је отишао са њима. Сад где су они отик шли, вероватно према албанској... 
 

Заменик тужиоца  за ратне  злочине:  Је  л`  ово  тачно да  је Козлина  био  у 
амиону који је одвезао тела? 
 
к

Сведок Александар Стевановић: Па 
 
  јесте један, вероватно да је.... 

Заменик тужиоца за ратне злочине:Хвала, немам више питања.  
 
 
 

Адвокат Ђуро Чепић:Судија... 
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  Председник већа: Само моменат, оно што је јако важно, седите Чепићу, оно 
што  је  јако важно,  а нико Вас овде није питао то да појасните, Ви  сте причали о 
некој пуцњави у неке цивиле док сте били на брду. И тада сте навели да су наишла 
два цивила са подигнутим рукама, да су од Вас били удаљени 3 километра, да  је 
неко узвикнуо да се пуца у правцу тих цивила, да су на њих сви пуцали са тог брда, 
а  су  обојица пала када  су  сви престали да пуцају и кажете да  је  у  то време био 
рисутан и командант Гавриловић. А и п ник Глигорић.  
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д
п оруч

Сведок Александ
 
  ар Стевановић: Да.  
 

Председник већа: Да ли су тада ти цивили... Ви тврдите да сте видели да су 
ни устали и побегли?  
 
о

Сведок Александа
 
  р Стевановић: Јесу.  
 

Председник већа:  Јесу. Добро. Шта је рекао командант Гавриловић? Да ли 
е он спречио, на било који начин покуш  да спречи? 
 
ј ао то

Сведок Александ
 
 
 

ар Стевановић: Не.  

редседник већа: Да ли је он нарП едио да се пуца у њих? 
 
ведок Александар Стевановић: Па то су узвикнули сви: пуцајте и сви смо 

пуцали. И то је то.  
С

 
редседник  већа:  Да  ли  сте  видели  како  је  реаговао  Гавриловић  у  том 

моменту? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не.  
 
Председник  већа:  Добро.  Немам  других  питања.  Изволите  Чепићу.  Па  не 

можем ,  колега  Митровски  је  поставио  питања,  завршио  је  са  испитивањем, 
изволите, мислила сам да је н

о
ека примедба у питању. Реците.  

 
Адвокат Ђуро Чепић: Да, имам и ја неколико питања, али брањеник колеге 

Митро ског, уједно и мој брањеник је поменут сада у овим потоњим реченицама 
исказа  тако да мислим д

в
, а су се отворила нова питања.  
 
Председник већа: То нису нова питања, о томе се сведок изјашњавао па сте 

могли  да  питате  сведока  одмах  када  сте  постављали  питања.  Сада  не  може. 
зволите.  Ја  сам  само  предочила  оно  што  је  рекао,  Ви  сте  то  могли  да  питате, 
мате то у транскрипту.  
И
и
 

Адвокат Ђуро Чепић:Ја само да појаснимо ово код Призрена, лешеве, дакле 
сведоче Ви сте мени рекли да је Козлина с Вама обезбеђивао у тој ситуацији, дакле 
да  сте били  у  обезбеђењу.  Дакле  Ви  дозвољавате  могуће  је  да  сте  управо  са 
Козлином остали на том месту, а да је други састав одвезао те лешеве? 
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Сведок Александар Стевановић: Нисам у то сигуран, значи један од, да ли 
су била двоје њих и  један  је  камион отишао. Да ли  је  сад возио Козлина или тај 
други, не могу да се сетим. 
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Адвокат Ђуро Чепић:Хвала.  
 
Председник већа: Молим Вас, прочитајте одредбе члана 402 о испитивању 

сведока, може додатна питања само по одобрењу председника већа. Не одобравам 
више додатна питања. Имали сте то у транскрипту, могли сте одмах да поставите 
питањ ,  а  не  да  вас  ја  подсећам  да  вам  дајем  инспирацију  за  питања.  Ви  сте 
пропустили да поставите пит

е
ања и сада не може.  

 
Адвокат Ђуро Чепић:У односу на ово пуцање на брду за шта Вас је судија 

питала,  сложићете се са мном да  је била значајна удаљеност од места где сте Ви 
били и где су била та лиц  а? 

редседник већа:Река
 
П о је 3 километра.  
 
двокат  Ђуро  Чепић:  Да.  Са  дистанце  од  3  километра  Ви  не  можете  да 

видите да ли је то цивил, да ли је војно л
А

ице, да ли је то непријатељ? 

ведок Александар С
 
С тевановић: Не може. Углавном двоје њих су били.  
 
Адвокат Ђуро Чепић: Ви знате да је пушкомет на пушци "М70" коју сте Ви 

носили свега 500 метара, тако да из Ваше  јединице нико није ни могао да лиши 
живота та лица на 3 километра? Сложићете се са мном, зар не? 

 
Сведок Александар Стевановић: Може.  

редседник већа: Доб
 
П ро, нема других питања.  
 
двокат Ђуро  Чепић:Имам  још  судија,  молим  Вас  само,  отворили  сте  Ви 

теме. Ако ја то не бих ист
А

ражио повређено је право.... 
 
редседник  већа:  Молим  Вас,  овде  нема  отварања  нових  тема.  Сведок  је 

дао свој исказ пред тужицем е злочине и Ви сте имали прилику да .... 
П

 за ратн

двокат Ђуро Чеп
 
А ић: Јесте.  
 
Председник  већа:  Само  моменат.  Унакрсног  испитивања  поставите  сва 

питања,  а  не  да  се  надовезујете  и  да  постављате  питања  на  оно  о  чему  се  већ 
изјашњавао сведок.  

 
двокат Ђуро Чепић:Не, не, не,молим Вас. Отворено је нешто о чему се он 

раније није изјаснио.  
А

 
редседник већа: Реците, па ћу одлучити да ли ћу Вам дозволити допунско 

питање.  
П
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Адвокат Ђуро Чепић:На  Ваше  питање  које  раније  није  било  постављено, 
где  сте инсистирали на  усклик поручника  Јаћимовића  коме  се  он  обратио.  Чули 
смо исказ поручника Јаћимовића, сада чујем његов, он је дао једну претпоставку да 
је то б ло упућено можда Козлини, па сам хтео то да истражим. То није унето ни у 
исказу пред тужиоцем, н .  

56

и
  ити у току главног испитивања ако бисмо то разлучили

редседник већа: Рек смо га ту питали? 
 
П ао је можда Козлини. Али шта би

двокат Ђуро Чеп
 
А ић: Да ли је он ишта видео од тога? 

редседник већа: Са којом извесношћу "можда", је ли то мислите? 
 
П
 
Адвокат Ђуро Чепић: Па не баш тако... 

редседник већа: Пит а . 
 
П ала сам, рек о је није никог видео  
 
двокат  Ђуро  Чепић:  Одлично,  није  видео  ниједно  убиство,  чисто  да 

појасн мо за потребе зап
А
и исника.  
 
Председник већа: Рекао је није видео никог, зато сам ја поставила питања, 

нда  Јаћимовић  виче,  коме  наређује,  кога  упозорава.  Он  је  рекао:  не па  коме  то  о
знам.  
   

двокат  Ђуро  Чепић:Можда  Козлини,  а  можда  другом.  Само  секунд 
извињавам се.  

А

 
Председник већа: Рекао је: можда Козлини.  

двокат Ђуро Чеп м видео Козлину? 
 
А ић: Да ли је он том прилико

редседник већа: Да ли сте видели Козлину? 
 
П
 
Сведок Александар Стевановић: Не, не.  
 
редседник  већа:  Па  зашто  онда  тврдите:  можда  Козлини.  Питала  сам 

зашто не неком другом? 
П

 
Сведок Александар Стевановић: Не знам стварно.  

редседник већа: Зашто сте баш 
 
П Козлину поменули? 
 
ведок Александар Стевановић: Па неком  јесте,  сад не  знам ко  је,  значи 

било је их не знам колик
С

о их је и било тамо од водника, четворо, петоро.... 
 
редседник већа: Па зато говорите зато што знате једино његово презиме 

или .... 
П

 
С
 
ведок Александар Стевановић: Да боме.  
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Председник већа: Молим? 
 
Сведок Александар Стевановић: Једино њега знам, његово име и презиме.  
 
Председник  већа:  Добро.  Можете  да  се  консултујете.  Ми  смо  завршили 

испитивање овог  сведока. Кажите ми Стевановићу да ли  сте имали трошкове  за 
долазак у суд? Одакле сте Ви дошли? 

 
Сведок Александар Стевановић: Из Крагујевца.  
 
Председник  већа:  Из  Крагујевца.  Само  да  погледам  где  ми  је  тај  списак. 

Сопств м возилом и приложили сте рачун за гориво у износу од 3.700,00 динара 
и тражите  и потврду за посао. Ви сте одсустовали данас с посла? 

ени

 
Сведок Александар Стевановић: Да.  

редседник већа: Кажите ми где 
 
П радите? 
 
ведок  Александар  Стевановић:  У  Заводу  за  хитну  медицинску  помоћ, 

Крагујевац.  
С

 
Председник већа: Добро. Да ли Вам се одузима данашња дневница? 
 
Сведок Александар Стевановић: Не.  

 већа: Пошто имате накнаду и за изгубљену дневницу.  
 
Председник
 
Суд доноси  

 
Р Е Ш Е Њ Е 

 
 

Одобрава  се  исплата  трошкова  за  долазак  на  главни  претрес  сведоку 
Александру  Стевановићу  у  износу  од  3.700,00  динара  на  име  путних 
трошкова  из  Крагујевца  сопственим  возилом  до  Београда  и  назад,  а  према 
рачуну који је сведок приложио. 

ожете да се удаљите Стевановић
 
М у.  

ведок Александа
 
С р Стевановић: Хвала.  
 
Председник  већа:  Да  ли  неко  захтева  да  сведок  Стевановић  остане  у 

судници?  Да  ли  је  евентуално  потребно  неко  суочење?  Тужиоче,  браниоци?  Не 
треба, добро.  

озовите сведока Бојана Гајића. 
 
П
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Адвокат  Ђуро  Чепић:  Судија  док  чекамо,  да  искористим  ово  време,  мом 
брање ику је дошао налог, за Козлину,  ја могу да вам предочим ове упуте које  је 
добио  а специјалисту, то .... 

58

н
з  је 9. и за 10.06., везано за ово стање

 већа: Добро. Доставићете само на крају.  
 
Председник
 
Суд доноси  

 
Р Е Ш Е Њ Е 

Да се у доказном поступку изведе доказ испитивањем сведока Гајић Бојана.  
 

 
 

Испитивање сведока БОЈАНА ГАЈИЋА 
 
Идентитет  сведока  утврђен  увидом  у  личну  карту  издату  од  ПС Љиг 

под бројем 007286916. 
 
Председник већа:  Изволите, доставићете сведоку његову личну карту.  
 
Гајићу,  Ви  сте  саслушани пред  замеником тужиоца  за  ратне  злочине дана 

01.10.2013.године, када сте дали Ваше личне податке. Да ли има неких измена у 
тим подацима које сте доставили?  

 
Сведок Бојан Гајић:Нема.  
 
редседник  већа:  Да  ли  сте  у  сродству  или  сте  у  завади  са  оптуженима 

Гавриловић Павлом и Козл Рајком? 
П

ина 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не. 

редседник већа: Д јете уопште? 
 
П а ли их позна

ведок Бојан Гаји у да.  
 
С ћ: Козлин

редседник већа: М
 
П олим? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Козлину да, из војске.  

редседник већа: К е Козлину? 
 
П озлину. Како познајет

ведок Бојан Гаји  
 
С ћ: Био ми је командир. 

о Вам је командир.  
 
Председник већа: Би
 
Као  сведок  дужни  сте  да  говорите  истину,  давање  лажног  исказа 

предст вља  кривично  дело  за  које  против  Вас  може  бити  вођен  кривични 
поступак.  

а
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Да ли Вам је јасно ово упозорење? 
 
Сведок Бојан Гајић:Јесте.  
 
Председник  већа:  Нисте  дужни  да  одговарате  на  питања  уколико  бисте 

одгово ом  себе  или  Вашег  блиског  сродника  изложили  кривичном  прогону, 
тешкој срамоти или знатној материјалној штети? 

р

 
Да ли Вам је јасна ова поука? 
 
Сведок Бојан Гаји : нћ  Јас о.  
 
Председник  већа:  На  основу  члана  96  ЗКП‐а  потребно  је  да  положите 

заклет у.  Текст  заклетве  гласи:  Заклињем  се  својом  чашћу  да  ћу  пред  судом 
говори а од онога што ми је познато нећу прећутати.  

в
ти истину и да ништ

а ли се заклињете?
 
Д  

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Заклињем се.  
 
редседник већа: Сведок упозорен, опоменут у смислу члана 95 став 1 и 2 

ЗКП‐а.
П
 Након положене заклетве на основу члана 96 ЗКП‐а изјави.  
 
Бојане, да ли Ви остајете у  свему при овом исказу који сте дали тада пред 

тужиоцем  за  ратне  злочине,  замеником  тужиоца?  Да  ли  се  сећате  тог  Вашег 
исказа? 

 
Сведок Бојан Гајић: Нешто.  
 
Председник већа: Добро. Обзиром да се сећате нешто, ево пред овим судом, 

пред овим већем и свима присутнима можете детаљно да се изјасните о догађају 
који  се  одиграо  у  марту,  25.марта  1999.године  у  селу  Трње.  Да  ли  сте  Ви  били 
учесни   тог  догађаја,  да  ли  сте  били  у  селу  Трње  и  о  радњама  оптужених 
Гавриловић Павла и Козлина Рајка којих се Ви сећате? Изволите. Чега се сећате? 

к

 
Сведок Бојан Гајић: Да, био сам тамо.  
 
Председник  већа:  Па  ево,  изјасните  се  о  свему  чега  се  сећате.  У  чијој  сте 

били чети или воду, ко Вам је био старешина, како сте отишли у то селу, с ким сте 
отишли у село, колико сте се задржали у селу, шта сте радили у селу? Шта су други 
радили у селу посебно овде оптужени? 

 
Сведок Бојан Гајић: Сећам се да смо отишли неким камионима у току ноћи, 

да смо дошли на неко брдо и одатле смо ушли у село. Сећам се да смо кад смо ушли 
да је т дашњи водник Рајко пуцао на једног човека, али не могу се сетити да ли је 
био цивил или је био у униформи, тога се не сећам.  

а

 
П
 
редседник већа: Козлина Рајко? 
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Сведок Бојан Гајић: Да.  

редседник већа: П  у неког човека? 
 
П уцао

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да.  
 
редседник  већа:  Добро.  Ево  то  детаљно  опишите  чега  се  сећате.  Где  је 

пуцао, о је ту био присута
П
 к н? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Не сећам се ко је био присутан.  

редседник већа: У ? 
 
П  ког човека је пуцао? Млађи, старији

ведок Бојан Гаји о старији.  
 
С ћ:Не знам, мислим да је би

редседник већа: М
 
П ештанин тог села, је л`? 

ведок Бојан Гаји танин.  
 
С ћ: Па не сећам се да ли је био војник или је био меш

редседник већа: Д
 
П обро. Мислите да ли је био војник Српске војске? 
 
ведок Бојан Гајић:Не, не, да ли је био војник, да ли је био у униформи или 

је био  ивил, тога се не с
С
ц ећам. 

редседник већа: Д
 
П обро. Чега се још сећате? 
 
Сведок Бојан Гајић: Сећам се да смо били у неком дворишту где су били не 

знам  тачан  број  цивила  и  знам  да  је  била  једна  девојка  која  је  преводила  на 
албанс и језик оно што смо их ми питали. Знам да сам после тога изашао напоље, 
ван тог дворишта и чува

к
о стражу, то знам.  

 
редседник већа: Добро, да ли се нешто дешавало у том дворишту? Да ли 

је неко убијен у том двориш
П
  ту?  

ведок Бојан Гаји   
 
С ћ: Не знам.

редседник већа: Н
 
П е знате.  

ведок Бојан Гаји ве пуцње.  
 
С ћ:Мислим да нисам чуо никак

редседник већа: Н
 
П исте чули никакве пуцње? 
 
Сведок Бојан Гајић: Да. После тога одатле смо продужили поред неке реке 

и поред те реке су били исто неки цивили за које мислим да су били мртви, јер по 
неком  ом сећању ту смо преспавали, поред те реке смо преспавали, мислим да су 
били мртви, јер сигурно не би ту спавали да су они били живи.  

м

 
П
 
редседник већа: Добро.  
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Сведок Бојан Гајић   је о: То   т .  
 
редседник  већа:  То  је  све  чега  се  сећате?  Тужиоче,  ово  је  сведок 

Тужилаштва, изволите. Имате ли питања за овог сведока? 
П

 
Заменик тужиоца з чине: Добар дан.  а ратне зло

ведок Бојан Гајић:Добар дан.  
 
С
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте ли се Ви нешто уплашили? 

ведок Бојан Гајић: Не. Мислим није м
 
С и пријатно, коме би било пријатно.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине: Пре Вас  је био Александар, да ли га 

познајете?  
З

 
Сведок Бојан Гајић: Да.  
 
Заменик тужиоца з  злочине: Је л` он био са Вама у воду? а ратне

ведок Бојан Гајић:  Јесте.  
 
С
 
Заменик тужиоца з  вода? а ратне злочине:Ко је њему био командир

ведок Бојан Гајић: Био је .. Уопште к
 
С омандир вода тад или ... 
 
аменик тужиоца за ратне злочине: У тој акцији, ко  је руководио Вашом 

групом? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Козлина Рајко.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Значи Козлина Рајко је руководио том 

групом и Вама и Александр вде? 
З

у који је пре Вас био сведок о

ведок Бојан Гајић:Бар мислим да је
 
С  тако било.  

аменик тужиоца з  Драган?  
 
З а ратне злочине: Да ли је ту био и Рајић

ведок Бојан Гајић:Ја мислим да Раји
 
С ћ Драган није био ту.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:А зашто сте онда у овом испитивању 

код, од осно давању иска
З
н за тужиоцу за ратне злочине рекли да јесте био Драган? 
 
Председник  већа:  Молим  Вас,  има  један  део  где  је  тужилац,  заменик 

тужиоца  тадашњи  поступајући Шошкић  предочавао  службену  белешку  односно 
обавештење грађана, што не може бити доказ и тај део не можемо да користимо, 
то  што  је  предочавао.  Па  је  сведок  на  то  предочавање  одговарао.  Ту  изјаву  не 
можемо  да  користимо.  Водите  рачуна  дакле  да  не  понављате  оно  што  је 
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предочавао из тог исказа. Јер се он тада изјашњавао за Рајић Драгана није јасно да 
ли је био у дворишту или га се само сећа.  
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аменик тужиоца за ратне злочине:Не, не, извините овако, ево цитирам, 

страна 9, па крените одоз
З

до. Хоћете да Вам дам ја мој.... 

редседник већа: Не, не, изволите, мо
 
П жете да предочите.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да би остали пратили, значи одоздо 

бројим, 1,2,3,4,5,6,7, 8.ред одоздо, страна 9, па каже:"и мислим да су изашли, да је 
Рајић изашао са мном", то је Рајић из Гуче он објашњава, а пре тога говори о том 
дворишту у коме су побијени ови цивили, "заједно и још неко. Мислим то је било 
нас 3,4,5 војника што смо се дружили стално. Са осталима се нисам дружио". Али 
он гов ри о Рајићу да је б о т ао и  у том двориш у из ког  су они изашли.  

 
редседник  већа:  Мислим  да  је  са  њим  изашао  Рајић  из  Гуче,  Аца  из 

Крагујевца, можда 3,4,5 војника који су се стално дружили. На то мислите? 
П

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Да, да.  

редседник већа: Добро. И Ваше питањ
 
П е је? 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Ја  питам,  да  ли  је  Рајић  био  у  тој 

групи којом је руководио К
З

озлина? 
 
ведок Бојан Гајић: Ја сам ту навео војнике са којима сам се дружио у војци, 

значи ја  не знам.... 
С

 
аменик тужиоца за ратне  злочине:Не, Ви  сте овде навели људе који  су 

изашли из дворишта.  
З

 
Адвокат Ђуро Чепић:Судија.  
 
Председник  већа:  Само  моменат.  Ја  мислим  тужиоче  да  претходно  треба 

поставити  питање.  Да  ли  су  војници  које  је  водио  Козлина,  којима  је  он  био 
старешина у тој акцији били у дворишту? 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Судија, али ја сам друго питао. Ја сам 

питао кад  су  кренули  у  акцију,  да  ли  је  у  тој  акцији био Александар.  Јесте. Ко  је 
руководио том акцијом, каже Козлина. Да ли је у тој групи био и Рајић? Дотле смо 
стали.  н је рекао да нијеО , па сам му ја предочио да јесте.  

 
редседник већа: Да, али Ви предочавате двориште, а не ко је био у групи. 

Не можемо да мешамо. Морамо да будемо конк
П

ретни тужиоче.  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Али  он  тад  објашњава  да  је  у  тој 

групи.... 
З
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Председник већа: Молим Вас, не може тако. То већ није коректно. То није 
коректно. Ако предочавате да ли је у тој акцији био тај и тај, да ли је био, а онда 
предочавате ко је био у дворишту. Мора прво д
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а се разјасни.  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Да  ли  је  још  нека  група  ушла  у 

двориште осим ваше?  
З

 
Председник већа: Зато сам и питала.  

ведок Бојан Гајић:Не знам, не сећам
 
С  се.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине: А колико је људи било у дворишту са 

стране војске? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Колико је људи било?  
 
аменик тужиоца за ратне злочине: Није ништа компликовано. Колико је 

чинила људи та ваша груп
З

а?  

ведок Бојан Гајић:Наш вод колико ј
 
С е чинио? 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Група којом је руководио Козлина кад 

сте кренули према селу, ко
З

лико је људи чинила? 

ведок Бојан Гајић:Не знам, можда 10
 
С ‐15, 20...не знам.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Да ли су у тој  групи, рекли сте мало 

пре за  лександра да јесте
З
А , да ли је био и Драган Рајић? 

ведок Бојан Гајић:Не сећам се, мислим
 
С  да  није.  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Ако  није,  добро.  Да  ли  је  још  нека 

група ушла у то двориште?
З

 

ведок Бојан Гајић:Не.  
 
С
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Како је онда могао Рајић да изађе из 

дворишта, а кажете није др
З

уга група улазила? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Мислим да Рајић уопште није био у том селу.  
 
редседник  већа:  Али  Ви  сте  рекли  изашао  је  Рајић,  у  Вашем  претходно 

исказу, да је Рајић изашао и оји, то је тачно ... 
П

з дворишта. То ст

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Сад сам рекао то. 
 
редседник  већа:  Рекли  сте  у  овом  Вашем  исказу  који  сте  дали  пред 

замеником тужиоца за ратне злочине.  
П
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Адвокат Ђуро Чеп е л` могу? ић:Судија, ј

редседник већа: Изво е
 
П лит .  
 
двокат  Ђуро  Чепић:Он  каже  мисли,  тад  је  рекао:  "мислим  да  је..."  , 

дословце цитирам његову реч, дакле то је, а сад се јасно изјашњава да није.  
А

 
Председник већа: Јесте.  

двокат Ђуро Чеп
 
А ић: Мислим... 
 
редседник  већа:  "Мислим  да  је  са  мном  изашао  Рајић  из  Гуче",  тако  је 

рекао. 
П
 
 
Сведок Бојан Гајић:Можда је и Стевановић изашао.  

редседник већа: Рекли сте: "А затим
 
П  Аца из Крагујевца".  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Не, али то је судија, то је питање да ли 

су остали унутра или су изашли напоље, па он мисли да је изашао, не питање да ли 
је уопште Рајић био ту, а Рајић је био ту само није сигуран да ли је изашао или је 
остао у дворишту. То је смисао тог "мислим да је изашао напоље.  

двокат Ђуро Чеп асан. Није био ту.  
 
А ић: Питање је добро, а одговор је ј

редседник већа: Добро, Чепићу седи
 
П те. Изволите.  
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Страна  10,  сада  опет  одоздо,  трећи 

пасус:"У  ствари  ја  знам да  сам изашао и изашао  је  тај  другар мој  Рајић из  Гуче", 
значи не мислим него је сигуран да је изашао Рајић из Гуче.  

 
Председник већа: Прво је рекао "мислим".  

аменик тужиоца али на страни 10 је сигуран.  
 
З  за ратне злочине:Не, не, 

редседник већа: Добро и Ваше пита
 
П ње је? 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Ја питам да ли  је био Рајић или није 

био Рајић? 
З

 
Сведок  Бојан  Гајић:  То  сам  рекао  зато што  се  нас  тројица  нисмо  никада 

раздва али, значи где сам ја ишао, ишао је и он. Ја и Рајић. Значи зато сам рекао да 
.... 

ј

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Ово Вас питам: Да ли је Рајић изашао 

из дворишта кад се догодило убиство или је изашао из дворишта кад се догодило 
убиство.... 

 
Адвокат Ђуро Чепић: Судија молим Вас.  



ВР
З 1

14
8

 
 

65

 
 
Сведок Бојан Гајић: Ја мислим да Рајић уопште није био ту.  
 
Адвокат Ђуро Чепић: Трећи пут.  
 
Заменик тужиоца з да је ту? а ратне злочине: Зашто сте га помињали онда 

ведок Бојан Гајић:Мало је другачије
 
С  кад вас полиција притиска ... 

аменик тужиоца з ије полиција, тужилац Вас пита.  
 
З а ратне злочине:Н

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Тужилац ме пита? 
 
редседник  већа:  Тужилац  Вас  је  то  питао.  Ви  сте  давали  исказ  пред 

тужиоцем, замеником тужи
П

оца за ратне злочине Шошкић тадашњи.  
 
ведок Бојан Гајић: Не сећам се стварно. Зашто сам то рекао, не сећам се 

зашто сам то рекао.  
С

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Више пута сте то поновили, нисте то 

једном екли, него сте више пута то поновили. Страна 9 пре крај и страна 10 пред 
крај његовог исказа.  

 р

 
Председник већа: Добро. Хоћете да му се предочи? 

аменик тужиоца
 
З  за ратне злочине: Па предочили смо му.  
 
Председник већа: Па на страни 9, предочили сте му сами: "Ми смо изашли, 

ја  сам  изашао  напоље,  знам  да  сам  изашао  и  мислим  да  су  изашли  да  је  Рајић 
изашао са мном, из Гуче, заједно и још неко".  

 
аменик тужиоца за ратне злочине:Е сад на 10‐ој  страни  је отприлике у 

истој висини... 
З

 
Председник већа: У истој висини:"У ствари ја знам да сам изашао, изашао 

је тај другар мој Рајић из Гуче и мислим да је Аца изшао из Крагујевца, не знам ко, 
они остали што им је рекао да остану, они су остаали унутра." "И шта је било после, 
јесте л  чули пуцње?",  "Да, рафал и пуцњаву".  "Да ли  сте улазили после унутра", 
"Нисмо". Ето то сте све рекли.  

и

 
аменик тужиоца за ратне злочине:Онда на страни 15 судија, горе одозго 

трећи пасус.  
З

 
редседник  већа:  Добро,  али  питање  тужиоче.  Ово  је  фаза  постављања 

питања, а не проверавање да ли је нешто река
П

о или није.  
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Али  је  питање  било  да  ли  је Драган 

био с њим, он је рекао да није био. Ја сада то предочавам да је рекао на три места 
најмање у истрази да јесте био Рајић.  
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Адвокат Ђуро Чепић: Судија, молим... 

аменик тужиоца
 
З  за ратне злочине:То је смисао.  

редседник већа: Добро. На страни 1
 
П
 

5, шта хоћете? 

Заменик тужиоца за ратне злочине:Овај трећи пасус одоздо.  
 

Председник већа: Добро, „да, он је изашао са мном, у то сам сигуран и Аца 
из Крагујевца, значи да сам сигуран“. Заменик тужиоца за ратне злочине Вас пита, 
„Рајић  раган, он није био у дворишту, он је са Вама изашао, је ли тако?“, „да, он је 
изашао са мном“. Ја сам прочитала и питање и

Д
 одговор. 

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    И  три  пута  он  у  истрази  помиње 

Рајића
З
. 
 
Председник већа: Добро, нећемо да оцењујемо његов исказ. Питање само 

поставите. 
 
Заменик тужиоца о питање.  за ратне злочине:  Па, то је бил

редседник већа: Да ли је Рајић био и
 
П ли није био. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:   Како сада објашњава ту разлику, он 

каже д  није, а на три места у истрази каже да јесте и да је сигуран био. Да ли има 
неки разлог да кријете Раји

а
ћа? 

 
ведок Бојан Гајић: Нема разлога да кријем, него то је било пре осамнаест 

година, да се тачно ја сети  к
С

м шта је било и о је био. 
 
Председник  већа:  Добро,  само  моменат.  Када  сте  давали  исказ  код 

тужио а,  овај  исказ  који  Вам  се  предочава,  да  ли  сте  тада  говорили  оно  чега  се 
сећате или и оног у шта ни

ц
сте били апсолутно сигурни? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Нешто што сам се сећао, нешто и нисам био сигуран. 
 
редседник  већа:  Па,  зашто  сте  то  изјављивали,  знате  да  сте  дужни  да 

говорите истину. 
П

 
ведок Бојан Гајић: Нисам схватио речи, био сам, можда сам био или, нисам 

толико озбиљно схватио 
С

те речи. 
 
редседник  већа:  Па,  да  ли  Вам  је  појашњено?  Тужилац  је  био  дужан  да 

Вам лепо појасни, да питањ  и одговор био јасан и одређен. 
П

е буде јасно, да би

ведок Бојан Гаји
 
С
 

ћ: Сада ми је јасно. 

Председник већа: Изволите, Чепићу. 
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двокат  Ђуро  Чепић:  Па,  немам  сада  ништа  да  приговорим,  пажљиво 

слушам, хвала. 
А

 
Председник већа: Седите. Изволите, тужиоче,.  
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Сада,  чини ми  се  да  је  то  овај,  ово 

због чега се ми налазимо овде, то што сте Ви у једној реченици описали: дошли сте 
до  првих  кућа.  До  тада  нисте  знали  шта  треба  да  радите.  Е,  ко  Вам  тада  даје 
наредбу и каже шта треба да се ради? 

ведок Бојан Гајић: Мислим, нико нам
 
С  није давао никакву наредбу. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Овде кажете да Вам  је Козлина дао 

наредбу, у истрази. 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Какву наредбу, не разумем? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:   Сада ћу да Вам прочитам. „Када смо 

наишли на прву кућу“, на страни 7, последњи пасус,  „добили смо наређење да се 
куће п етресу, како већ, а з да се претресу куће“. р нам, 

ведок Бојан Гајић: Да. 
 
С
 
аменик тужиоца за ратне злочине:    Сада Вас  ја питам, ко Вам  је дао ту 

наредбу? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Највероватније Козлина. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Да ли има неко други, да ли је неко 

други руководио? 
З

 
Председник већа: Молим Вас, тужиоче, рекао је „вероватно Козлина“. Сада 

питате,  да  ли има неко  други. Па,  ако  је  рекао  „Козлина,  највероатније Козлина, 
зашто бисмо покушавали да променимо његов одговор“? 

 
аменик тужиоца за ратне злочине: Не, ја питам, да ли је могуће да неко 

други да наредбу, осим К
З

озлине? 

редседник већа: Чеп
 
П ићу, заиста. 
 
двокат Ђуро Чепић: Па мени иде у интерес ово што пита тужилац, ја сам 

јако захвалан тужиоцу на
А

 овом питању. 
 
Председник  већа:  Молим  Вас,  Чепићу,  више  пута  сте  данас  устајали  без 

потрбе.  Ја  сам просто  зачуђена да Ви морате на  свако питање тужиоца, на  сваки 
одговор, да дајете неки Ваш  иста нема смисла. коментар. То за

Адвокат Ђуро Чепић: Не, не, судија. 
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Председник већа: Молим Вас, то није по закону, седите. Изволите, тужиоче. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли је неко ушао у ту кућу из које је 

изаша , како кажете, старији човек, да ли је неко од вас ушао у кућу и да претресе 
кућу д  види, да ли има ци

о
а вила? 

ведок Бојан Гајић: Не сећам се. 
 
С
 
Заменик тужиоца з им? а ратне злочине:  Мол

ведок Бојан Гајић: Не знам, не сећам
 
С  се. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:  Не сећате се? Да ли је Козлина Рајко 

ушао у ту кућу? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Не знам. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Да  ли  је  у  дворишту  било  других 

људи, цивила? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Појасните ми, молим Вас, не разумем? 
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Ви  сте  дошли  до  куће,  ушли  сте  у 

двориште. Каже,  „ушли смо у  једно двориште и  један старији човек  је изашао из 
куће“.  а Вас сада питам, да  у том дворишту било неких цивила? Ј  ли је

ведок Бојан Гајић: Да. 
 
С
 
Заменик тужиоца з лико, отприлике? а ратне злочине:  Ко

ведок Бојан Гајић: Не знам тачан бр
 
С ој. 

аменик тужиоца з не:  Испод десет, више од десет? 
 
З а ратне злочи

ведок Бојан Гајић: Па, око десет. 
 
С
 
Заменик тужиоца з о десет. Мушкараца, жена, деце? а ратне злочине:  Ок

ведок Бојан Гајић: Мушкараца и же
 
С на. 

аменик тужиоца з
 
З а ратне злочине:  Да ли је било деце? 

ведок Бојан Гајић: Мислим да није. 
 
С
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Када је овај старији човек изашао из 

куће, к да су они већ били напољу или су сви заједно изашли или су прво, да ли је 
прво он изашао па онда остали? 

а
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Сведок Бојан Гајић: Ја када сам дошао, цивили су већ били у дворишту. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:   Добро. Хоћете да нам опишете сада 

ту ситуацију када Козлина Рајко пушком с леђа убија овог старијег човека? Како је 
то изгледало? 

 
ведок Бојан Гајић: Мени језиво, јер тада сам први пут у животу видео тако 

нешто
С
. 
 
З
 у
аменик тужиоца за ратне злочине:  Са које раздаљине је Козлина пуцао с 

леђа и  који део тела овог човека? 

ведок Бојан Гајић: Не знам. 
 
С
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    А  шта  Вам  је  то  било  грозно,  па 

кажете, било је страшно, ш
З

та је то било страшно? 

ведок Бојан Гајић: Па, први пут сам
 
С  видео да човек пада. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:  Ето, то Вас ја питам, да нам опишете, 

шта сте то видели. 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Да човек пада. 
 
Заменик тужиоца з ? а ратне злочине:  Јесте чули пуцањ

ведок Бојан Гајић: Чим је пуцао, мора
 
С  се чути пуцањ. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Шта  је  претходило  томе  да  човек 

падне?
З
 
 
С
 
ведок Бојан Гајић: Не знам, пуцање је претходило, наравно. 

аменик тужиоца за ратне злочине:  Колико је то далеко од улазних врата 
куће? 

З

 
Сведок Бојан Гајић: Не сећам се, не знам. 

аменик тужиоца з  ли је човек ходао или стајао? 
 
З а ратне злочине:  Да

ведок Бојан Гајић: Мислим да је ход
 
С ао. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Одакле према где? Да ли је излазио 

из куће? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Не знам. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па ако је пуцао с леђа, то значи да је 

Козлина ишао иза њега? 
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Сведок Бојан Гајић: Не. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Па, како  је пуцао с леђа, а није био 

иза њега? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Па, можда се окренуо. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јесте видели, питам Вас јесте видели, 

ништа компликовано, јесте видели? Шта сте то видели, што је било страшно, што 
пре то а никада у животу н

 
г исте видели, па је то толико страшно? 
 
ведок Бојан  Гајић:  Страшно ми  је  да  први  пут  видим  да  човек,  убиство 

човека  значи то ми је стр
С
, ашно. 

редседник већа: Добро, много више
 
П  од тога... 

аменик тужиоца
 
З  за ратне злочине:  Да ли је било неког разлога... 
 
редседник већа: Молим Вас, много више од тога, шта је страшно је битно, 

да ли је... 
П

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли је било неког разлога? 
 
редседник већа: Само моменат, тужиоче, да ли је Рајко Козлина убио тог 

човека? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

редседник већа: Добро, изволите да
 
П ље. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли је било неког разлога да Рајко 

Козлина пуца у тог човека?
З

 

ведок Бојан Гајић: Не знам. 
 
С
 
Заменик тужиоца з очине:  Да ли га је овај нешто изазивао? а ратне зл

ведок Бојан Гајић: Не знам. 
 
С
 
Заменик тужиоца з ли је био наоружан тај човек? а ратне злочине:  Да 

ведок Бојан Гајић: Не сећам се, не з
 
С нам. 

аменик тужиоца з
 
З а ратне злочине:  Да ли му је нешто рекао? 

ведок Бојан Гајић: Можда и јесте, н изу. 
 
С
 

исам ја баш био толико бл

Заменик тужиоца за ратне злочине:  Колико сте били близу? 
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Сведок Бојан Гајић: Ја? Па, не знам, д десет. вадесет можда метара, три

аменик тужиоца з
 
З а ратне злочине:  Колико је то двориште? 
 
ведок Бојан Гајић: Није то двориште, ја сам рекао да је то на улазу у село, 

прва кућа. 
С

 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Па,  помињете  двориште.  Малопре 

сам Вас питао, Ви сте рекли да су цивили већ из куће изашли у двориште када сте 
Ви ушли у двориште. А сад е били на двадесет метара. а ми кажете да ст

ведок Бојан Гајић: Шта сам рекао? 
 
С
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Цивили су већ били у дворишту, када 

је човек изашао, старији човек изашао из куће, у дворишту се дешава ствар. Сада 
Ви кажете, били сте на двадесет метара. 

 
ведок  Бојан  Гајић:  То  су  два  различита  дворишта,  то  су  два  различита 

дворишта. 
С

 
Председник већа: Само моменат, хоћете приговор? 
 
Адвокат Ђуро Чепић: Хоћу, да, да. 

редседник већа: Изв е б
 
П олит ,  раниоче. 
 
Адвокат  Ђуро  Чепић:  Па,  у  самој  оптужници,  ми  смо  утврдили  нешто  у 

току  поступка,  а  то  тужилац  није  урадио,  дакле  под  тачком  2.  оптужног  акта,  у 
првом  ако се говори о овом лицу, да га не именујем сада, ми смо поуздано 
утврдили да је исто живо 

пасусу, 
и здраво, богу хвала. 

 
Председник  већа:  Тачно,  то  је  тачно,  тужиоче  и  ја  сам  питала  на 

припремном  рочишту,  на  првом  претресу,  да  ли  ће  Тужилаштво  да  измени 
оптужницу,  обзиром  да  је  присутни  сведок  Гаши  изјавио  да  је  и  њему,  и  сви 
сведоц  и оштећени, да је тај човек жив, чије се убиство овде описује и у односу на 
које убиство Ви постављате сада питање? 

и

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Јесте  Ви  сигурни,  овај,  господин 

Чепић, да наш сведок прича 
З
  о томе, о том човеку? 

двокат Ђуро Чепић: Тужиоче, нећу ја
 
А  Вас да учим о Вашем предмету. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Ја  исто  мислим  да  не  треба  да  ме 

учите. 
З

 
П
 
редседник већа: Само моменат, тужиоче. 

Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али ја... 
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Председник већа: Само моменат, тужиоче. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:    Ја нисам сигуран да ми говоримо о 

истој ствари. 
З

 
Адвокат Ђуро Чепић: Ако је реч о улазу у село, што описује... 
 
Председник већа:  Само мало, Чепићу,  постоји  овде неко ко  је  задужен да 

руководи  претресом.  „Извршио  убиство  оштећеног  Маљи  Вољција,  цивила 
албанске националности, старог око 70 година, на улазу у село, тако што је у њега 
испалио  један пројектил из  аутоматске пушке и погодио  га  у леђа,  услед чега  је 
оштећ ни  од  задобијених  повреда  на  лицу  места  преминуо“.  Ако  се  говори  о 
убиству у леђа.... 

е

 
Заменик тужиоца  не, па, није то тај.  за ратне злочине:  Али, није то тај,

редседник већа: Дакле, и тај други 
 
П је убијен у леђа? 

аменик тужиоца за  а. 
 
З ратне злочине:  Није то тај, судиј

двокат Ђуро Чеп
 
А ић: Судија, ја морам да приговорим. 
 
редседник  већа:  Само  моменат.  На  који  се  то  део  оптужнице  односи, 

тужиоче, да прецизирамо? 
П

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Ми  саслушавамо  сведока  да  нам 

исприча шта је видео. А В
З

и сада то стављате у неки догађај. Ја говорим о догађају.... 
 
Председник већа: Само, молим Вас, па морамо да се крећемо у границама 

оптужбе. 
 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Говоримо о догађају... Па, не можемо 

да кажемо сведоку да прича само оно што је у границаа оптужнице. Ми га питамо 
да каж  све што зна. е

 
Председник већа: Па, шта да прича? 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    А  ово  је  догађај  који  се  дешава  у 

дворишту. 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Овај се догађај дешава на улазу у село. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То није појединачни догађај, то није 

појединачни догађај, него је ситуација... Сада, ја не могу да причам сведоку шта да 
каже. То је ситуација у којој наша војска улази и изводи цивиле из куће, након чега 
из куће изводе старију особу и ту, то је то убиство.  
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Адвокат Ђуро  Чепић:  Немојте,  молим  Вас,  да,  судија,  само  ми  дозволите 
једну реченицу. Немојте да  се бавимо  све  време претпоставкама. Нисам  ја  писао 
оптуж и акт, него га је ту и и   с у
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н ж лац п сао. И шта му је о нов  за овакв  тврдњу? 
 
Председник  већа:  Стоји  Ваша  примедба.  Ја  не  могу,  тужиоче,  да  не 

приметим да стоји примедба одбране, јер у оптужници имамо опис убиства човека 
на улазу у село, коме је пуцано у леђа. 

 
аменик тужиоца за ратне злочине:  Је ли то једини човек коме је пуцано 

у леђа? 
З

 
Председник већа: Само, молим Вас, имамо, дошао до куће Гаши Муслија, на 

којој се налази, из своје аутоматске пушке извршио убиство Али Воци, тако што је 
пуцао у њега, лишио га живота, након чега је сведоцима рекао, „то се овако ради“. 
Па, уколико сматрате да је у питању овај други догађај, други део оптужнице, онда 
поставите  прецизно  питања,  да  нам  се  сведок  прецизно  изјасни,  да  будемо  сви 
сигурни о чему се ради. Јер чињеница је да оваква оптужница доводи до забуне, да 
ми,  што  није  негде  ни  коректно  ни  према  оптуженима,  све  време  саслушавамо 
сведоке  на  околност  убиства  човека,  за  кога  сви  тврде  да  је  жив.  И  даље 
оптужница тако егзистира и требало је Тужилаштво и заиста је ту одбрана у праву 
када приговара, да на време исправи ову оптужницу, након саслушања оштећених. 
Али, да не бисмо били у забуни и да бисмо разјаснили, поуздано утврдили одлучне 
чињенице,  поставите  питања  која,  којима  можемо  да  разјаснимо  о  ком  се  лицу 
ради, г е је ово лице убијено и ко је то лице д убио. 

аменик тужиоца :  Па, ја управо то радим, ја управо... 
 
З  за ратне злочине

редседник већа: Добро, изволите. 
 
П
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Ја  управо,  управо  питањима  Вам 

показујем да се то десило у присутву свих ових осталих цивила који су изведени из 
куће, након чега су и ти цивили побијени у том дворишту. 

 
Сведок Бојан Гајић: Није то било у том дворишту. 

аменик тужиоца з
 
З а ратне злочине:  Него у ком дворишту? 

ведок Бојан Гајић: Ја сам рекао, тај човек је убијен на уласку у село. 
 
С
 
Заменик тужиоца за  да сте то рекли? ратне злочине:  Ка

двокат Ђуро Чепи ао. 
 
А ћ: Три пута је рек

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Три пута овде... 

редседник већа: Молим Вас, Чепићу, о
 
П помињем Вас још једном. 
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Ево  овако.  „Ушли  смо  у  једно 

двориште и  један старији човек  је изашао из куће. Њега  је водник Рајко, мислим 



ВР
З 1

14
8

 
 
 
цивил њега је Рајко убио ту у дворишту“, страна 8. Сада сам Вас после тога питао, 
да ли с  цивили изведени и

74

, 
у з куће пре тога, Ви сте рекли, „јесу, пре тога су били“. 
 
ведок Бојан Гајић: Па, у том дворишту се помиње само тај старији човек и 

нико више. 
С

 
Заменик тужиоца  за ратне  злочине:    А што  сте ми онда малопре рекли, 

питао  ам Вас, ови цивили,  јесу ли изведени из ових кућа пре него што  је убијен 
овај ст рији човек или, Ви  у“. 

с
а сте рекли „јесте, а били су напољ

ведок Бојан Гајић: Извините, нисмо с
 
С е разумели.  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Па,  нисмо  се  разумели,  након што 

Вас је Чепић упозорио, тада с
З

е нисмо разумели, а пре тога смо се све разумели.ђ 

двокат Ђуро Чеп ми се дају на речима... 
 
А ић:  Немојте овакве оптужбе да 

редседник већа: Чеп
 
П ићу, опомињем Вас, седите. 
 
двокат  Ђуро  Чепић:  Само  секунде,  не,  не,  ово  је  повреда  моје  части  и 

угледа. 
А

 
П
 
редседник већа:  

Констатује  се  да  бранилац,  адвокат  Чепић  и  након  наредбе 
председника  већа  да  седне,  наставља  да  говори,  те  се  исти  опомиње  да  се 
повинује наредбама председника већа. 

едите, Чепићу, суд је т и а н ас. 
 
С у да разјасн  пит ња. Чепићу, каз ићу В
 
двокат  Ђуро  Чепић:  Знам,  али  само  не  дозвољавам  да  ми  се  повређују 

част и углед. 
А

 
Председник  већа:  Седите,  казнићу  Вас.  Само  мало,  да  не  би  дошло  до 

забуне, да не бисте тотално слудели сведока и да не би сведок знао на шта треба 
да одг вори, на шта не треба и да не би дошао у ситуацију  да не зна ни о чему се 
пита, морамо да разјасним , колико сте Ви видели убистава појединаца? 

о
о, дакле

ведок Бојан Гаји но. 
 
С ћ: Јед

редседник већа: Г
 
П де? 

ведок Бојан Гаји . 
 
С ћ: На уласку у село

редседник већа: На уласку у село? 
 
П
 
С
 
ведок Бојан Гајић: Да. 
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редседник већа: Да ли  је то било испред неке куће или  је било на некој 
ливади, на путу? 
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П

 
Сведок Бојан Гаји е на коју смо ушли. ћ: У дворишту прве кућ

редседник већа: Д шту прве куће? 
 
П вори

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да. 

редседник већа: Д , у дворишту? 
 
П акле

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да. 

редседник већа: О
 
П пишите нам тог човека. 
 
Сведок Бојан Гајић: Старији човек, рекао сам, нисам, не знам да ли је био, 

не сећам се да ли је био цивил или је био у униформи, значи, то се не сећам. Онда 
ме  је тужилац питао, да ли  је Козлина имао разлог или није.  Ја  сам рекао да сам 
био на двадесет, тридесет метара одатле, значи, то  је прво двориште на које смо 
ушли. 

 

 
редседник већа:  Да  ли  је њега  убио Козлина или наредио некоме да  га 

убију? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Мислим да је Козлина. 
 
Председник већа: Добро, ово Вас питам без обзира што сте сведок,  ја сам 

дужна  да  предочим  и  наводе  оптужбе,  зато  што  се  помиње  убиство  два  лица‐
помиње  се  убиство  неког  човека  на  уласку  у  село,  а  помиње  се  и  да  је  Козлина 
наредио у дворишту да два војника, нећу да наводим чин који су, њихова имена, 
убију опет цивила, човека, старијег човека. И то мора да се разјасни. Дакле, тај кога 
сте Ви идели, убијен је у д в воришту? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: На уласку у село. 
 
редседник  већа:  На  уласку  у  село?  Да  ли  у  том  дворишту  је  било  још 

цивила? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Не. 

редседник већа: Да ли сте видели још цивила? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Не. 
 
редседник већа: Да ли  је убијено у том дворишту  још неки цивил, осим 

тог човека? 
П

 
С
 
ведок Бојан Гајић: Не. 
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Председник већа: К кретно убио тог човека и како? о је кон

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Како?  

редседник већа: К
 
П
 

о је убио тог човека и како? 

ведок Бојан Гајић: Мислим да  је Козлина пуцао, а мислим да  је убијен у 
леђа. 

С

 
редседник већа: Зашто мислите да је Козлина пуцао, а нксте сигурни да је 

Козлина пуцао? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Не знам. 
 
редседник  већа:  Како  не  знате?  Зашто  мислите  да  је  Козлина?  Јесте 

видели да је Козлина уперио пушку у тог старца? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Јесам. 

редседник већа: Ј м правцу? 
 
П есте видели да је опалио из пушке, у његово

ведок Бојан Гаји о. 
 
С ћ: То нисам, само сам видео да је старац па

редседник већа: А спалио пројектил? 
 
П  да ли сте чули да је и

ведок Бојан Гаји , да. 
 
С ћ: Да, чуо се пуцањ

редседник већа: Чули сте пуцањ? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
редседник  већа:  Видели  сте  Козлину  који  држи  пушку  уперену  у  тог 

старца и чули сте пуцањ и  сте да је старац пао? 
П
  видели 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да, да. 
 
редседник већа: Добро. Је ли старац остао да лежи ту, да ли је био мртав, 

јесте видели да је мртав? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Не знам. 

редседник већа: Г
 
П де је пао? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Како где, не разумем где? 
 
Председник већа:  Где,  да  ли  у  дворишту,  да  ли испред  куће,  да  ли поред 

капије објасните, да ли се сећате тог места где је он пао? Морамо то да утврдимо, 
јер у оптужници се мало контрадикторно наводе ствари. 

, 
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Сведок Бојан Гајић: Не сећам се тачно. 

редседник већа: Н е је пао? 
 
П е сећате се гд

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не сећам се. 
 
редседник  већа:  Ко  је  био  ту  у  Вашој  близини,  тада  када  Ви  видите 

Козлину како пуца у тог чо
П

 
века? 

ведок Бојан Гајић: Па, био је још неко од војника сигурно, не знам тачно 
ко. 

С

 
редседник већа: Добро, шта је Козлина рекао када је пуцао у њега, зашто 

пуца, д  лу му се тај човек н
П
а ешто супротставио или? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не знам, нисам био баш близу. 

редседник већа: К  од Козлине? 
 
П олико сте били удаљени у том моменту

ведок Бојан Гаји сет метара. 
 
С ћ: Па, можда, двадесет, триде

редседник већа: Д сет, тридесет метара? 
 
П ваде

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да. 

редседник већа: Чекајте, то се дешава у дворишту? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да, двориште. 

редседник већа: К
 
П олико је то двориште? 

ведок Бојан Гаји ко, али шта знам, није ту... 
 
С ћ: Двориште није вели

редседник већа: Ј Ви у дворишту? 
 
П есте 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не. 

редседник већа: Н
 
П его? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Ја сам ван дворишта. 
 
редседник већа: Ван дворишта? Па, је ли то двориште ограђено високом 

оградом или не? 
П

 
Сведок Бојан Гаји , није. ћ: Није

редседник већа: Није? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Не. 
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Председник већа: Каква је била ограда на том дворишту? 
 
Сведок Бојан Гајић: Па, не  сећам се каква је била, чим сам ја видео унутра 

шта се дешава. Значи, била је ниска, сигурно. Можда чак и није ни било ограде, не 
сећам се. 

 

 
редседник  већа:  Добро,  дакле,  ниједно  лице  осим  тог  старијег  човека, 

није било у дворишту? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
редседник већа: И Козлина је пуцао? Јесте чули шта је рекао, да ли Вам је 

касниј  рекао, зашто је пуц
П
е ао у тог човека? 

ведок Бојан Гајић
 
С : Не, нисам ни питао. 
 
редседник  већа:  Нисте  питали?  Добро,  изволите,  тужиоче  даље.  Ја 

мислим да смо сада разјаснили. 
П

 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Сада  да  га  питамо  поново,  колико 

метара, он ће да каже, двадесет, тридесет, четрдесет. Прво је било двадесет, па смо 
га питали... 

 
редседник већа: Па добро, рекао је двадесет и зашто би претпостављали 

да би рекао двадесет. 
П

 
ведок Бојан Гајић: Извините, питате ме нешто пре осамнаест година што 

се десило, колико је метара било. 
С

 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Прво је било, речено је да је прво, да 

је чуо Козлину како је рекао
З

, „ево, овако се то ради“. 
 
ведок Бојан  Гајић:  Ја  то нисам изјавио.  Ја  сам  то  рекао  да  сам  чуо,  „ево, 

овако се то ради“. 
С

 
Председник  већа:  Немамо  то,  тужиоче.  Ево  исказ  овог  сведока,  Ви  сте 

можда помешали  исказе  сведока,  можда  је  неки  други  сведок  то  рекао,  ево 
погледаћемо, али  према мом сећању исто, д

 
обро, није битно. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ништа, добро, хајмо даље, хајмо да не 

губимо време. Добили сте наређење од Козлине да се претресу куће. Да ли је неко 
ту кућу претресао? 

 
Сведок Бојан Гајић: Не знам. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли сте се уплашили да из те куће 

неко не припуца на вас, када је овај старији човек убијен? 
З
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ведок Бојан Гајић: Мислим, нисмо размишљали, ја нисам размишљао тада 
о томе
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С
. 
 
Председник већа: Тужиоче, ево, пронашла сам, питао га је тада претходни 

тужил ц, „ко је пуцао у њега с леђа?“, он је рекао, „аутоматском пушком је Козлина 
пуцао“ питао је. „је ли рекао нешто тада?“, „не се

а
ћам се“.  

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Значи,  не  знате  да  ли  је  неко 

претресао кућу? А имате на
З

ређење да претресете куће. 

ведок Бојан Гајић: Чак и то наређењ
 
С е нисам чуо.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:  Па, малопре смо то причали, малопре 

смо о т ме причали, о наре
З
о ђењу.  

ведок Бојан Гајић: То сте Ви причал
 
С и, ја не. 

аменик тужиоца з не:  Не, то сте Ви причали. 
 
З а ратне злочи

ведок Бојан Гајић: О наређењу? 
 
С
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Седма страна, последњи пасус. „Када 

смо ушли у село и када смо наишли на прву кућу, добили смо наређење да се куће 
претресу,  да  се  претресу  куће“.  Па,  на  питање  малопре,  ко  је  то,  он  је  рекао 
„Козлихна“. Ја сам онда питао, „да ли је био још неко?“, па сте Ви рекли: „Немојте да 
га питате“. Сада пре шест минута смо Вас то питали, па сте говорили о наређењу. 

 
редседник  већа:  Па,  ја  полазим  од  тога  да  не  могу  да  буду  двојица 

старешина који издају наредбу једној чети. 
П

 
Заменик тужиоца за   не, то смо разјаснили. ратне злочине:  Не,

двокат Ђуро Чепић: Судија, молим В
 
А ас. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:   Шта  је било по том наређењу да се 

претресу  куће?  Значи  овај  човек  је  убијен,  ја  питам,  да  ли  је  неко  ту  кућу 
претресао? И сада он каже, није ни било наређења да се претресају куће.  

 
ведок Бојан Гајић: Нисам рекао да није било, рекао сам да, не знам ни шта 

сам ре ао, толико сте ме збу а сам рекао.  
С
к нили, да не знам шт

двокат Ђуро Чепић: Судија, пригов
 
А ор. 

аменик тужиоца з Хоћете да се одморите мало? 
 
З а ратне злочине:  

ведок Бојан Гајић: Не, нема потребе
 
С . 

аменик тужиоца за ратне злочине:  Хајде да наставимо.  
 
З
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Адвокат Ђуро Чеп с. ић: Ау, судија, приговор, молим Ва

редседник већа: Изв
 
П олите, Чепићу, само моменат. 
 
Адвокат Ђуро Чепић:  Значи, прво,  за  свако питање мора да постоји  јасан 

основ. Овде је сведок Бојан Гајић на страни 8 јасно рекао, „па, од претпостављених, 
не знам ко  је био ту. Да ли  је Рајко био ту или не, не знам ни  ја“. И ту  је тачка. А 
тужилац  упорно  спочитава  и  упорно  спочитава.  За  ово  би  у  сваком  систему  био 
кажњен. 

 
Заменик тужиоца за р иатне злоч не:  Ау, ау. 
 
Адвокат  Ђуро  Чепић:  Немојте  да  мјаучете  и  немојте  да  ме  вређате  на 

испитивању и немојте да вређате  сведоке у овој  судници, ово  је најеминентнији 
првост пени  суд  у  овој  земљи и морамо  у  складу  и  духу  са  установом  у  којој  се 
налазимо да се понашамо

е
. 

редседник већа: Само мало, браниоче
 
П , само мало. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Ја  сам  потпуно  задивљен  Вашим 

наступом. 
З

 
Председник  већа:  Молим  Вас,  без  расправе,  опомињем  и  тужиоца  и 

браниоца, адвоката Чепића, да не улазе у међусобне расправе и да не ремете мир 
тиме у овој судници и не ометају овај поступак. Ви, Чепићу, сте делимично у праву, 
зато ш о је он рекао да није сигуран да је Козлина био ту, када је издато наређење 
да се претресу куће.  

т

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Сада  сам,  данас  сам  га  то  питао, 

судија
З
. 
 
Председник већа: А што се дворишта тиче и убиства овог старијег човека, 

овај сведок је био апсолутно категоричан и јасан, да је у њега пуцао из аутоматске 
пушке Козлина Рајко и да је Козлина Рајко с леђа убио тог старијег човека у овом 
дворишту.  А  даље  је  наставио  причу,  шта  се  дешавало  у  другом  дворишту.  И 
можда  је  сведок  збуњен,  због  тога  што  Ви  постављате  даље  питања.  Морате, 
најпре да  га  упозорите на  који део догађаја мислите.  Ја мислим да  би  то можда 
било тако лакше сведоку. 

, 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Хајде да разјаснимо, мислим да нисте 

у прав . Питање је, ко је наредио, овако је било,  када су силазили у село, није било 
наредбе, то сте га и Ви пи

у
тали. Долазе до првих кућа, тада им наређују. 

 
редседник већа: Па, добро, можемо да прочитамо, ево, „Када смо ушли у 

село и када смо наишли на прву кућу, добили 
П

смо наређење да се куће претресу. 
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    И  ја  сам  га  данас  питао  ко  је  то 

наредио, а он је   рекао Козлина. То је једноставна ствар. Питао сам онда даље, да 
ли  је  било  још некога  ко може,  није,  Ви  сте ме  ту  прекинули.  То  је  то,  значи,  не 
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идемо на страну 8, него говоримо о ономе што се данас догодило. И сада ја питам, 
ако су добили наређење да претресу куће, а прво  је убијен старац који излази из 
куће, ја питам, да ли је неко ушао у ту прву кућу да претресе? Једноставно питање, 
никакав компликован одго
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вор. 

ведок Бојан Гајић: Ја сам рекао да не з
 
С нам. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Добро,  идемо  сада  даље.  Шта  се 

дешава иза то га? Мислим, то махање главе служи нечему или не? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Не. 
 
Председник већа: Па, моје служи да се не понављају једна те иста питања и 

да  се  не  збуњује  сведок  понављањем  једних  те  истих  питања  и  од  стране 
Тужилаштва и од стране одбране. Изволите следеће питање. 

аменик тужиоца з га догодило? 
 
З а ратне злочине:  Шта се након то

ведок Бојан Гајић:  Након тога смо п
 
С родужили даље. 

аменик тужиоца з лочине:  Колико је то далеко од тог места? 
 
З а ратне з

ведок Бојан Гајић: Које то? 
 
С
 
аменик тужиоца за ратне злочине:  То што сте продужили даље, па негде 

стигли  колико је то сада 
З
, далеко? 
 
Председник  већа:  Да  ли  можемо  да,  даћу  Вам,  наравно  могућност  да 

постављате конкретно питања. Али ја бих пре тога питала овог сведока, у односу 
на ова Ваш исказ који сте дали тада пред тужиоцем, да ли Ви остајете у свему при 
тим наводима, у односу на ше изјашњавање о овом догађају? 

ј 
 даље Ва

ведок Бојан Гајић
 
С : Да, да. 
 
Председник  већа:  Добро.  Према  томе,  тужиоче,  можете  одмах  да  му 

предочите,  не  морате  да  извлачите  питања,  јер  већ  постоје  одговори  на  сва  та 
питања у његовом изјашњењу пред тужиоцем.  

 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Судија, ако Ви мислите да  је то све 

јасно, ја немам више пита
З

ња. 

редседник већа: Добро, оно што мис
 
П лите да није јасно, питајте. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:   Не, мени  је  јасно да  је Козлина дао 

наредбу да се претресу куће, мени је јасно да је Козлина убио овог првог човека. Е 
сада само смо дошли до ове друге групе људи, овај. 

редседник већа: Добро, хајмо онда питање, то што није јасно. 
 
П
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аменик тужиоца за ратне злочине:   И сада  ја питам, колико  је то друго 
двориште далеко од овог пр
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З
вог, од ове прве куће, првог дворишта? 

 
Сведок  Бојан  Гајић:  Не  сећам  се.  Знам  да  смо  из  тог  првог  дворишта 

продужили, да сам стао код неке продавнице. Тога се сећам и не знам временски 
колико сам био ту и не знам ко је био са мном. И онда нас је неко позвао да дођемо, 
неко од војника да дођемо у то двориште тамо, где су били ти цивили. Када сам 
ушао у о двориште, ту је било око десет цивила је значи било у том дворишту. А 
колико је далеко једно од другог, не знам. 

 т

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Шта се сада, укратко нам испричајте, 

шта ст  видели у том дворишту, шта се догодило у том дворишту? Да ли је ту неко  
вршио претрес кућа? 

е

 
Сведок Бојан Гајић: Не знам, зато што, када сам дошао, цивили су већ били 

у дворишту, значи, ја сам био пред неком продавницом и одатле сам отишао тамо, 
а војска је већ била унутра.  

 
Заменик тужиоца з е  затекли? а ратне злочине:  Добро, и шта ст

ведок Бојан Гајић: Затекао сам циви
 
С ле у дворишту. 

аменик тужиоца з
 
З а ратне злочине:  И шта се онда догодило? 
 
ведок Бојан Гајић: Сећам се да је била једна девојка која је преводила на 

албански језик оно што смо је ми питали, ус тао. 
С

твари не ми, него не знам ко је пи

аменик тужиоца з
 
З а ратне злочине:  Ко је могао да пита, ако не ви? 
 
ведок Бојан Гајић: Не знам ко је питао, па добро, ја нисам, значи ја нисам 

питао.
С
 
 
Заменик тужиоца з очине:  Добро, ко је причао са њом? а ратне зл

ведок Бојан Гајић: Не знам. 
 
С
 
Заменик тужиоца з очине:  Да ли је Козлина причао са њом? а ратне зл

ведок Бојан Гајић: Не знам. 
 
С
 
Заменик тужиоца з :  Колико је било војника ту? а ратне злочине

ведок Бојан Гајић: Можда десетак. 
 
С
 
Заменик тужиоца з лочине:  Десетак? а ратне з

ведок Бојан Гајић: Можда. 
 
С
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  И шта се ту догодило? 
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ведок  Бојан  Гајић:  Десет,  петнаест.  Знам  да  је  Козлина  издао  наређење 

једном од војника да једнога старијег човека  
С

 одведе иза овај неке помоћне зграде.

аменик тужиоца з
 
З а ратне злочине:  Одакле, где је био тај старији човек? 
 
ведок Бојан Гајић: Био је заједно са тим цивилима у групи што су били у 

дворишту. 
С

 
аменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли сте видели да је неко изведен 

из те куће накнадно? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Не. 
 
Председник  већа:  Добро,  да  не  промакне  онда,  да  не  пређемо  на  други 

догађа , па да остане неразјашњено. Ви кажете да је он наредио неком војнику да 
изведе, одведе иза угла. За

ј
што и ком војнику? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не знам тачно ком. 
 
Председник већа: Ви сте помињали у овом исказу, рекли сте, „мислим да је 

Рајко издао наређење једном из Црне Горе, знам да је из Црне Горе, мислим да је 
Марковић“. Да ли је то сведок Радивој Марковић? 

 
Сведок Бојан Гаји  се. ћ: Мислим, не сећам

редседник већа: Мислите да је тај? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
редседник  већа:  Добро,  „једног  старца  је  ухватио,  одвео  га  иза  зграде 

тамо, као да њих заплаши или шта већ, немам појма“. 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
Председник  већа:  „Знам  само  да  је  Марковић  тамо  њега  убио“.  Да  ли  је 

Козлина наредио Радивоју Марковићу да убије тог човека или само да га одведе 
иза угла, да заплаши остале? 

 
Сведок  Бојан  Гајић:  Искрено,  ту  сам  погрешно  се  изјаснио,  рекао  сам, 

„знам“ Мислим,  не  могу  знати,  ако  је њега  одвео  иза  помоћне  зграде,  пуцањ  се 
јесте ч о, а он је се вратио

. 
у  сам. Да ли је он њега убио.... 
 
Председник већа: Добро,  а да ли му  је претходно Козлина наредио да  га 

убије? 
 

 
ведок Бојан Гајић: Не знам, нисам чуо тај разговор,  само сам, не знам  ја 

шта је њему Козлина рекао. Знам да је само рекао да.... 
С
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Председник већа: Рекли сте: „Мислим да је Рајко издао наређење једном из 
Црне  Горе,  знам  да  је  из  Црне  Горе,  мислим  да  је  Марковић;  једног  старца  је 
ухвати  и  одвео  га  иза  зграде  тамо да,  као  да њих  заплаши или шта  већ,  немам 
појма“.  

84

о

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
Председник  већа:  Да  ли  је,  конкретно  Вас  питам,  Козлина  наредио 

арковићу, том војнику, да тог старијег човека одведе иза угла и убије или кажете 
а га заплаши? Хајде, појасн
М
д ите нам то, чега се сећате? 
 

Сведок  Бојан  Гајић:  Па  могу  да  вам  појасним.  Једноставно  војник  ништа 
није м гао  да  ради на  своју  руку.  Значи нешто  да  би  урадио неко  надређени  би 
морао то да му каже.  

о

 
редседник већа: Хоћете да кажете да у тој акцији ниједан војник ништа 

није урадио на своју руку? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Да.  
 
Председник већа: Пре Вас  је саслушан сведок Александар Стевановић. Он 

се овде изјашњавао да су пуцали по селу. Да су стављали у погон тракторе које су 
пуштали низ  воду,  реку.  Ја  сам питала  ко Вам  је  то  наредио,  рекао  је  да  "смо  то 
радили,  лудовали  смо  самоиницијативно".  Да  ли  је  то  тачно што  он  говори  или 
није? 

 
Сведок Бојан Гаји пут.  ћ:То не знам. Ја то сад чујем од Вас први 

редседник већа: З а те тракторе? 
 
П а шта чујете први пут, з

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:За те тракторе и за то.  
 
Председник већа: Па и ја сам први пут чула сада, сви су се фокусирали на 

тракто е, па сам  ја испала некоректна кад сам ускраћивала даља питања, али Ви 
сте ово добро приметили. И

р
зволите тужиоче.  

 
ведок Бојан Гајић:Хоћу да  кажем да по  том питању да неко неког  убије 

или тако нешто, то војник није смео сам да уради.  
С

 
Председник већа: А ца?  смео је да пу

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Ко је пуцао? 
 
редседник већа: Је л` смео неко од војника кад сте ушли у то село да пуца 

док нема наредбе да се пуц
П

а?  

ведок Бојан Гаји
 
С
 

ћ: Не знам, то не знам.  

Председник већа: Да ли сте могли да пуцате? 
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Сведок Бојан Гајић: Ја пуцао нисам.  

редседник већа: З
 
П ашто нисте пуцали? 

ведок Бојан Гаји ашто би пуцао.  
 
С ћ: Једноставно, не разумем з

редседник већа: Добро. Изволите туж
 
П иоче.  
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  По  овоме  како  сте  Ви  испричали  у 

истрази  произилази  да  сте  Ви  и  Ваш  друг  Аца,  овај  малопређашњи  сведок, 
разговарали након тог догађаја у овом, том другом дворишту, где је Аца помињао 
да је б ла нека беба. Па мало пре кад сам вас питао да је ли било деце, Ви кажете: 
"не знам да ли је било де

и
це".  

редседник већа: Б
 
П ило је.  

ведок Бојан Гајић:С киме сам ја разг
 
С оварао? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Ево овако, страна 10, први пасус:"Све 

су били цивили, жене, деца, мислим деца, не знам, старији, било је старијих људи, 
било је жена. Не знам нешто ми је Аца спомињао неку бебу, али ја се тога не сећам 
да је била беба нека".  

 
Сведок Бојан Гајић: Ја бебу нисам видео.  
 
редседник  већа:  Добро.  Да  ли  остајете  при  овим  наводима  да  Вам  је 

Александар Стевановић по
П

мињао ту бебу? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Не сећам се, можда.  

редседник већа: Кад кажете Аца мислите на Александра Стевановића? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић:Да.  

редседник већа: Добро. Изволите да
 
П ље тужиоче. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине: Шта  се  десило,  јесте  ушли,  пришли 

сте тој кући, видели сте да ј   а
З

е десетак цивил , вас десетак, шта се онда догодило? 
 
ведок  Бојан  Гајић:  Рекао  сам  да  је  тај  војник  одвео  тога  иза  помоћне 

зграде.  
С

 
аменик тужиоца за ратне злочине: Одвео, чуо се пуцањ, вратио се. Рекли 

сте нико није могао да уби а. А наређење је дао Козлина? 
З

је неког без наређењ

ведок Бојан Гајић: То нисам ја река
 
С
 

о.  

Заменик тужиоца за ратне злочине: Рекли сте да је Козлина.... 
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Председник већа: Молим Вас,  седите Чепићу. Он  је  рекао:.." мислим да  је 

Рајко издао наређење и мислим да је Марковић једног старца ухватио и одвео иза 
зграде  као да њих заплаши или шта већ, немам појма. Знам само да  је Марковић 
њега тада убио ту иза". Изволите тужиоче.  

,

 
Заменик тужиоца з ам шта се десило после тога? а ратне злочине: Ја пит

ведок Бојан Гајић: Ја сам изашао напо
 
С ље.  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Сами  сте  одлучили  да  изађете  или 

Вам је неко рекао да изађете? 
З

 
редседник већа:  Да  ли Вам  је  неко...,  није  то  проблем,  да  или не? Да ли 

Вам је неко наредио да иза
П

ђете или сте изашли самоиницијативно? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Мислим да сам сам изашао, не сећам се, мислим.  
 
редседник  већа:  Да  ли  сте  могли  да  изађете  док  Вам  не  одобри  Ваш 

старешина? 
П

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Мало сте другачије рекли у истрази, 

10‐та страна, трећи пасус одоздо. Рекли сте, па сад говори ко  је остао унутра, па 
каже:"Водник  је одвојио, изабрао 5‐6, не знам, лупам сад,  значи, а ми остали смо 
изашли". Је ли тако било? 

 
Сведок Бојан Гајић:Да, а да ли сам ја изашао сам... 

аменик тужиоца з ник је то одабрао? 
 
З а ратне злочине: Е сад, који вод

ведок Бојан Гајић: Који водник, вод
 
С ник Козлина.  

аменик тужиоца з не: Значи изабрао је 5‐6 људи за шта?  
 
З а ратне злочи

ведок Бојан Гајић: Не бих знао.  
 
С
 
Заменик тужиоца за  чине:А шта се десило после тога? ратне зло

двокат Ђур
 
А о Чепић: Судија... 
 

Председник  већа:  Само  моменат.  Ово  је  све  у  реду.  "Како  сте  изашли 
самоиницијативно, је л`неко рекао да изађете", "Не, водник је одвојио 5, изабрао је 
5, 5‐6, не знам ни ја, лупам сад, значи, а ми смо остали изашли. У ствари ја знам да 
сам изашао ..." , и даље наводите:"Не знам ко, они остали што им је рекао да остану, 
ни  су остали унутра". Према томе  јасна  је  ситуација,  немате потребе Чепићу да 
еагујете. Изволите тужиоче даље питања.  
о
р
 

Заменик тужиоца за ратне злочине:Па поставио сам питање па  је Чепић 
прекинуо, питање стоји.  
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Председник већа: Поновите само.  
 
Заменик тужиоца з е: Шта се десило после тога? а ратне злочин

ведок Бојан Гајић: Чује се пуцањ.  
 
С
 
Заменик тужиоца з лочине: Какав пуцањ? а ратне з

ведок Бојан Гајић: Рафал.  
 
С
 
Заменик тужиоца з очине: Колико? а ратне зл

ведок Бојан Гајић: Не знам.  
 
С
 
Заменик тужиоца з очине: Из једне цеви или из више цеви? а ратне зл

ведок Бојан Гајић:Не знам.  
 
С
 
аменик тужиоца за ратне злочине: Како не знате? Мислим,  један рафал 

или више рафала?  
З

 
Председник већа: Тако  је и рекао: чуо се рафал, да, рафал и пуцњава.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Шта је било са тим људима? 
 
редседник  већа:  Само  мало  да  разјаснимо.  Шта  подразумевате  под 

рафалом, а шта под пуцњав  наводите и једно и друго.  
П

аом? Пошто

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: То је исто.  

редседник већа: А ал и пуцњаву"? 
 
П  зашто сте рекли: "Да, раф

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Рафал и пуцњава је исто.  
 
редседник  већа:  Ја  Вам  предочавам  шта  сте  Ви  рекли.  "И  шта  је  било 

после јесте ли чули пуцње", "Да, рафал и пуцњаву". Колико је то дуго трајало?  
П

 
Сведок Бојан Гајић:Не знам, не сећам се.  

редседник већа: Изволите тужиоче
 
П  даље.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Кад сте изашли из дворишта шта сте 

урадили, јесте ли стали ту 
З

или сте ишли негде?  

ведок Бојан Гајић: Отишли смо одатл
 
С е.  
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Кад  се  чула  та  пуцњава  колико  сте 

били далеко од дворишта? 
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Сведок Бојан Гајић:Па испред дворишта, можда 5‐6 метара.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:А колико од улаза у двориште су били 

ти цивили? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Па на средини дворишта, не знам.  

аменик тужиоца з
 
З а ратне злочине:Колики је пречник, колико је сад...? 
 
ведок Бојан Гајић: Ја нисам геометар, извините молим Вас, да знам ја сад 

пречник.  
С

 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Немојте  да  се  љутите,  једноставно 

питање, кажите не знам, не знам. Колико је аутомобила могло ту да по дужини да 
уђе у то двориште? 

 
Председник већа: Тужиоче, кажите конкретно шта сте хтели, које би било 

следеће питање? Хоћете да питате колико је био удаљен у том моменту од цивила?  
Па питајте.  

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Питао  сам,  рекао  је  5‐6  метара  од 

дворишта.  
З

 
Сведок Бојан Гаји ,3 метра, 4.  ћ: Од зида дворишта, који је, не знам, 2

редседник већа: Д је то двориште било ограђено? 
 
П а ли 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да.  

редседник већа: В
 
П исоком оградом? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да, високом оградом.  

редседник већа: Добро. Изволите ту
 
П жиоче.  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине: Шта  се  онда  догодило?  Јесу  ли  ови 

изашли, ових 5‐6, јесу ли изашли из дворишта? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
Заменик тужиоца з не злочине: И прудружили су Вам се? а рат

ведок Бојан Гајић: Да.  
 
С
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Јесу ли рекли нешто, јесте ли питали 

нешто? 
З

 
Сведок Бојан Гајић:Не.  
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Заменик тужиоца з : Је л` то двориште има капију? а ратне злочине

ведок Бојан Гајић: Да, има капију.  
 
С
 
Заменик тужиоца з очине: Колску или какву? а ратне зл

ведок Бојан Гајић: Не знам.  
 
С
 
Заменик тужиоца з не: Је л` се види кроз ту капију? а ратне злочи

ведок Бојан Гајић: Не сећам се.  
 
С
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Били  сте  на  5‐6  метара  од  капије, 

питам ас да ли сте видели
З
 В  шта се десило унутра? 
 
Сведок  Бојан  Гајић:  Од  дворишта,  значи  двориште  је  ограђено,  капија  је 

можда била овде, ја сам био овде, значи, не знам ја где сам тачном стао, углавном 
шта се унутра десило ја н

 
е знам.  

 
редседник већа: Добро. Кад већ кажете не знам, дакле, нико није ништа 

коментарисао кад је изаша дворишта? 
П

о из 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Не.  

редседник већа: Изволите тужиоче
 
П .  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Па ништа није могло да се догоди без 

наређе а колико сам раз
З
њ умео пре 5 минута? 
 
редседник већа: Рекао  је, нико не сме да пуца без наређења,нико не сме 

да убија без наређења.  
П

 
аменик тужиоца за ратне злочине:Шта се онда догодило? Ови су Вам се 

придр жили и шта се сада 
З
у дешава? 

ведок Бојан Гајић:Продужили смо да
 
С
 

ље према некој реци.  

Заменик тужиоца за ратне злочине:  Је ли то била команда или како сте 
знали  треба  према  реци  да  идете,  а  не  према  другим  кућама?  Да  ли  је  неко 
бежао из тог дворишта? 

да 

 
Сведок Бојан Гајић:Не знам.  
 
Председник  већа:  Добро.  Одговорите  на  ово  питање.  Како  сте  знали  да 

треба ићи према реци? Ко је наредио да се иде према реци? Је ли Козлина? Је л` Вас 
он водио и даље? 

 
Сведок Бојан Гајић:Не знам ко је наредио, војска је кренула тамо. 
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Председник већа: Д о вам је и даље био старешина тој вашој групи? обро, к

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Ко је? 
 
редседник већа: Ко је био старешина тој вашој групи? Даље кад сте из тог 

дворишта наставили даље
П

?  

ведок Бојан Гајић
 
С :Козлина Рајко.  
 
редседник  већа:  Козлина.  Па  да  ли  је  он  тај  који  је  могао  да  изда 

наређење? 
П

 
Сведок Бојан Гајић:Да.  

редседник већа: Изволите тужиоче.
 
П   
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Ајде укратко, шта се догодило сад ту 

према  еци и око реке, па д
З
р а завршимо.  
 
Сведок Бојан Гајић:  Прешли  смо преко неког моста и  кренули  смо поред 

реке, с  једне стране реке били су овај исто цивили, мислим да су били већ убијени 
кад см  ми ту дошли и ту

а
о  смо остали да преспавамо.  
 
редседник већа: Добро. Који је то био дан по вашем доласку у село Трње? 

Да ли је то први дан?  
П

 
Сведок Бојан Гајић:Да.  

редседник већа: П  дан по вашем доласку у село Трње?  
 
П рви

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Да. 

редседник већа: Добро.  
 
П
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Да  ли  Вам  се  ту  кад  сте  изашли  из 

овог д оришта где сте чули пуцње, да ли Вам се ту придружио неко од локалних 
полицајаца или неко у полицијској униформи? 

в

 
Сведок Бојан Гајић:Не знам.  
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:А  како  сте  знали,  је  л`  се  видео  тај 

мост?  ај мост је ли то непосредно ту у близини те куће или сте морали негде да 
скренете? 

Т

 
ведок Бојан Гајић:Не сећам се, не знам, не сећам се. Како смо знали где је 

мост?  
С

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Зашто сад идете преко моста?  



ВР
З 1

14
8

 
 

91

 
 
Сведок Бојан Гајић:Не знам, ја сам ишао за војском, не знам ја.  
 
редседник већа: Добро. Јесте ли чули садржину те наредбе? Где треба да 

идте, г е треба да преноћи реба да се лоцирате, где даље имате задатак? 
П
д те, где т

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Нисам.  
 
Председник већа: Како, је л` војницима издају наредбе? Је л` се војницима 

издају наредбе?  Како  војници  поступају?  Идете  само  за  војском,  не  знате  где 
идете?  

 

 
Сведок Бојан Гајић:Наравно.  

редседник већа: Изволите тужиоче.
 
П   
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Колико је то трајало од кад је убијен 

овај први човек с леђа, старији, па до тог тренутка кад ви прелазите мост? Колико 
је времена прошло?  

 
Сведок Бојан Гајић:Не знам, можда неких 4‐5 сати, 6, 7 не знам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Онда компликује ствар. Онда морамо 

да се вратимо, да нам опишете шта сте радили 4,5,6,7 сати? Кажете дошли смо у 
село,  убио  је  човека,  онда  смо  продужили  до  ове  куће,  ја  сам  се  задржао  код 
продавнице.... 

 
Сведок  Бојан  Гајић:  Је  л`  Ви  мислите  да  сам  ја  у  том  тренутку  мислио  о 

времену  као  што  ме  сад  Ви  питате?  Да  ја  тачно  знам  колико  је  тад  времена 
прошло. Не знам.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Не треба тачно.  
 
редседник већа: Добро. Можемо да поставимо питање колико се дуго та 

група са којом сте Ви били м дворишту или у првом? 
П

 задржала у том друго

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Можда сат времена.  
 
Председник већа: Сат времена, добро. А да ли сте из овог првог дворишта 

директно  отишли  до  другог  дворишта  или  сте  у  међувремену  ишли  шетали, 
обилазили? 

 
ведок Бојан  Гајић:Ја  сам  био пред неком продавницом,  знам да  сам  био 

пред неком продавницом
С

.  

редседник већа: Након овог догађаја у првом дворишту? 
 
П
 
С
 
ведок Бојан Гајић:Да.  
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Председник већа: И поред продавнице?  колико сте ту стајали 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Можда пола сата, сат.  

редседник већа: А где су били остали из Ваше групе? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић:Не знам.  

редседник већа: Ј е? 
 
П есте ли били сами испред продавниц

ведок Бојан Гаји , петоро.  
 
С ћ:Нисам, било је нас четворо

редседник већа: Ј  и Козлина с вама? 
 
П е л` био

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Није.  

редседник већа: Добро. Изволите ту
 
П жиоче.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:А каква врста  је продавнице то? Кад 

сте ста али пола сата испре ? 
З
ј д продавнице, шта сте гледали у тој продавници

ведок Бојан Гајић: Нисам гледао у продавницу, седео сам испред.  
 
С
 
Заменик тужиоца з очине:А зашто? а ратне зл

ведок Бојан Гајић: Не знам.  
 
С
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Је л` можда зато што је оно прво било 

страшно?  
З

 
Сведок Бојан Гајић: Не знам.  

редседник већа: До
 
П бро тужиоче, ово је Ваш сведок и Ви немате право.... 
 
ведок  Бојан  Гајић:  Ви  хоћете  мени  од  18  година  да  објасните  шта  је 

војнички задатак.... 
С

 
Председник већа:... на унакрсно испитивање Вашег сведока.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Није судија.... 
 
Председник  већа:  Јесте,  кажете  можда  зато  што  је  било  оно  страшно, 

молим Вас, то  јесте већ унакрсно испитивање и не можете тако. Можете даље да 
поставите ако имате још неко питање које се одн

 
оси на спорне чињенице.  

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Да  ли  сте  тога  дана  видели 

Јаћимовића? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Можда увече, поподне.  
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аменик тужиоца за ратне злочине:А ту код реке, да ли сте га ту чули или 

видели? 
З

 
Сведок Бојан Гајић:Нисам.  
 
Председник  већа:  Добро,  вероватно  ће  тужилац  захтевати  да  Вам  се 

предочи,  Ви  сте  рекли  на  страни  11  овог  записника  од  1.10.2013.године  да  сте 
након овог догађаја у овом дворишту изашли, прошли кроз село, отишли на други 
крај села, такорећи излаз, до неке реке, да сте кренули низводно, низбрдо од села 
и кажете:"мислим да нас је ту чекао Јаћимовић са другом групом или већ не знам 
ко". Када је то било? 

 
Сведок Бојан Гајић: Када је било? 

редседник већа: Т  са том другом групом? 
 
П у када вас је Јаћимовић чекао

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Па највероватније поподне.  
 
редседник  већа:  Па  значи  поред  реке  сте  видели  истог  тог  поподнева 

Јаћимовића? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Не сећам се да сам га видео.  
 
редседник већа: "Мислим да нас је ту чекао Јаћимовић са другом групом 

или већ не знам ко". Да ли 
П

је био Јаћимовић или не знате ко? 
 
ведок Бојан Гајић:Рекао сам да сам га видео поподне, јесам ли тако рекао 

мало пре?  
С

 
Председник већа: Да.  А где сте га видели поподне? 
 
ведок  Бојан  Гајић:  Па  највероватније  поред  реке,  јер  ту  смо  остали  да 

преспа амо, значи највер
С
в оватније ту.  

редседник већа: Највероватније. То кажете, мислите, али нисте сигурни? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Мислим.  

редседник већа: Изволите тужиоче. 
 
П  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Ја  ћу  се  вратити  на  ову  прву  кућу. 

Питао  ам Вас да ли сте пр
З
с етресали ту кућу? 

ведок Бојан Гајић:Рекао сам да не зн
 
С ам.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Не знате. Е сад Вас ја питам, у чему, у 

шта те потрошили сат времена код прве куће? 
З
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Сведок Бојан Гајић: Од куд знате да је било сат времена? 
 
редседник  већа:  Мало  пре  сте  изјавили:"мислим  да  смо  се  ту  задржали 

око сат времена".  
П

 
Сведок Бојан Гајић:Око сат времена, то је можда и 45 минута.  
 
Председник већа: Ево опишите нам. Шта сте радили у тој првој кући? Да ли 

сте претресали, да ли сте палили, да ли сте убијали? Да ли сте седели у дворишту? 
Шта  сте  радили  у  другој  кући,  у  другом  дворишту  док  нисте  изашли  из  тог 
дворишта? Ето, да бисмо знали колико сте времена провели у тим двориштима.  

 
Сведок  Бојан  Гајић:  Шта  сам  рекао.Рекао  сам  да  смо  дошли  код  те  прве 

куће,  старац  је  био  ту,  да  га  је  водник  убио  с  леђа,  да  сам  ја  био  ван  такозваног 
дворишта. Колико је времена прошло, значи ја... 

редседник већа: Д
 
П акле, он је ушао убио га и изашао? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Па не знам да ли је баш тако било.  
 
редседник  већа:  Јесте  ли  вршили  претрес  куће?  Јесте  ли  гледали  да  ли 

има пр падника ОВК и УЧК ак.  
П
и  у тим кућама? Кажете да сте имали такав задат

ведок Бојан Гаји  те куће.  
 
С ћ:Не сећам се да ли смо вршили претрес

редседник већа: Ј ште вршили претрес кућа? 
 
П есте ли уоп

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Ја нисам.  
 
редседник већа: А  је л` Вам познато,  је л` неко вршио претрес тих кућа? 

Да пронађе непријатеља.  
П

 
Сведок Бојан Гајић:Не знам.  

редседник већа: Не знате. Изволите
 
П  тужиоче.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Мало пре  је Ваш друг Аца,  сведок,  је 

помињао да је била наредба да се пале куће и да су све куће спаљене, запаљене. Да 
нисте ту потрошили сат времена? 

ведок Бојан Гајић:Нисам.  
 
С
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли је та кућа спаљена?  

ведок Бојан Гајић:Мислим да није.  
 
С
 
З
 
аменик тужиоца з ине: А ова друга? а ратне злоч

Сведок Бојан Гајић: Која друга? 
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Заменик тужиоца а   з  ратне злочине: Је л` купујете време или не разумете... 
 
Председник  већа:  Молим  Вас  тужиоче,  само  питање,  нема  расправе  са 

сведоком.  Ја верујем да Ви нисте задовољни његовим одговорима, али ми нисмо 
овде, ни Ви, ни одбрана, ни суд, да будемо задовољни или незадовољни, него да 
чујемо одговоре. Да поставимо право питањ  е на које ћемо добити прави одговор.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:До сада је сведок говорио о две куће и 

једној  родавници. И сад га ја питам, после ове прве куће, која мисли да није била 
запаљена, питам да ли је ов

п
а друга кућа запаљена, он ме пита која. 

ведок Бојан Гајић: Кад сам био у дв
 
С оришту није била запаљена.  

аменик тужиоца з ишта? 
 
З а ратне злочине:А кад сам изашао из двор

ведок Бојан Гајић:Није била, зато ш
 
С то сам ја изашао раније.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:А кад сте кренули према реци да ли је 

тада била запаљена? 
З

 
Сведок Бојан Гајић:Не знам, нисам се окретао.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Да ли је иједна кућа у селу Трње била 

запаљена? 
З

 
Председник већа: Д е куће? а ли сте видели да гор

ведок Бојан Гаји  сећам се.  
 
С ћ: Не знам, не

редседник већа: Може даље.  
 
П
 
аменик тужиоца за ратне злочине: Колико се та војска задржала у овом 

другом дворишту са висок
З

им зидом? 

ведок Бојан Гајић: Ја сам био ту мож   
 
С да неких пола сата, 45 минута.

аменик тужиоца з : Шта сте радили за пола сата?  
 
З а ратне злочине

ведок Бојан Гајић:Стајао и гледао.  
 
С
 
Заменик тужиоца з тне злочине: У дворишту? а ра

ведок Бојан Гајић:Да.  
 
С
 
аменик тужиоца за ратне злочине: Кажете ова девојка која је студирала 

у Београду да је преводила
З

 
? 

Сведок Бојан Гајић:Да.  
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аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Е  сад  нам  опишите  какав  се  то 

разговор и између кога водио за тих 45 минута? 
З

 
Сведок Бојан Гајић: Не сећам се.  
 
Заменик тужиоца з е:О чему се причало? а ратне злочин

ведок Бојан Гајић:Нисам слушао.  
 
С
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Нисте  били,  били  сте  на  задатку, 

имате  адатак. Је л` неко питао да ли овде има ОВК, да ли имате терориста, је ли то 
смисао тог разговора? 

з

 
Сведок Бојан Гајић: Па највероватније је неко питао.  

аменик тужиоца з е на 5 метара сте.  
 
З а ратне злочине:Ту ст

ведок Бојан Гајић:Не знам, не сећам се. 
 
С  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Не  сећате  се  ниједне  реченице 

разговора од 45 минута? 
З

 
Сведок Бојан Гајић:Не мора да значи д    а сам био 45 минута.  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Па  Ви  сте  рекли.  Ево  реците  пола 

сата, колико сте били? 
З

 
Сведок  Бојан  Гајић:Рекао  сам...  Хоћете  да  се  сетите  шта  је  било  пре  20 

одина, сада да се сетим сваког детаља, једног ставно не могу.  
 

аменик тужиоца за ратне  злочине:Је  л` има нешто  страшније  у животу 
што Вам се догодило оси

З
м тог дана у селу Трње? 

редседник већа: Добро тужиоче, то
 
П  је Ваш доказни предлог, молим Вас.  

аменик тужиоца мте.  
 
З  за ратне злочине:Да, али то су ситуације које се па

редседник већа: П  са одредбама ЗКП‐а. 
 
П остављајте питања у складу

ведок Бојан Гаји  да кажем нешто? 
 
С ћ: Је л` могу

редседник већа: Изволите.  
 
П
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Па  питам  да  ли  нешто  страшније  се 

догодило у његовом жив
З

оту .... 
 
Председник већа: Па молим вас да  се  сви држимо оквира оптужног  акта. 

Изволите.  
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Сведок Бојан Гајић: Једино страшно што сам видео значи то прво убиство 

тог  човека,  остало  више  ништа  нисам  видео  нити  сам  био  присутан  ту.  Значи 
једино ми је то било страшно.  

редседник већа: К или у војсци пре тога? 
 
П олико сте дуго б

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Од марта 1998. 
 
редседник већа: Па да ли сте били у неким акцијама пре тога? Да ли сте 

видели убијања, да ли сте пуцали на неког? 
П

 
Сведок Бојан Гајић:Не, не.  

редседник већа: Не, добро. Изволит
 
П е тужиоче.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ајде да убрзамо. Шта се догодило код 

реке? Ви те прешли мост, дошли с друге стране и шта је био ваш задатак? Јесте ли 
продужили даље или сте се... 

 
редседник већа: Он је рекао остали смо ту да преспавамо, тужиоче. Нису 

имали даљи задатак.  
П

 
Сведок Бојан Гајић: Једноставно не знам шта је био задатак.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија,   мислим ја ћу да седнем овог 

момен а ако мислите да је то у реду. Да су прешли мост и спавали. Али мало су их 
и поби и пре него што су

т
л  заспали.  

редседник већа: Ко их побио и кога п
 
П обио? 
 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Е  сад  ја  питам,  шта  сте  видели  од 

догађа а кад сте прешли мост, на другу страну реке,  јесте ли продужили даље од 
тока реке или сте остали

ј
 ту? 

 
Председник већа: Молим Вас  тужиоче. Неспорно  је  да  су људи  убијени и 

неспорно је да је цивиле неко убио. Али не можемо да кажемо пред сведоком када 
он  даје  свој  исказ,  одговара  на  питање,  "мало  су  их  ту  и  побили".  Будите 
конкретни.  Нисмо  за  сада,  немамо  ниједан  поуздан  доказ  ко  је  те  људе  побио. 
Нисмо  утврдили  правноснажном  пресудом  да  бисмо  могли  тако  да  се  обраћамо 
сведок .  Ја  Вас  молим  конкретно,  јасно  поставите  питања,  поштујући  личност  и 
сведока. Ја сам дужна да заштитим сваког учесн а

у
ик  поступка. Изволите.  

 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Ја  сам  конкретно  питао.  Кад  су 

прешл  мост шта  је  био  задатак,  а  Ви  сте ме  прекинули и  рекли:  нема  потребе, 
рекао ј  да су прешли мо

и
е ст и ту преспавали. На то сам ја интервенисао.  
 
Председник већа: Само молим Вас. Ја сам то рекла зато што је он рекао да 

су  они  прешли мост,  "па  прошли  смо  кроз  село,  отишли  смо  на  други  крај  села, 
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ли тако? Па тако питајте.  Изволите.  
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В

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:  Кад  сте  прешли  мост  шта  се 

догодило? 
З

 
ведок  Бојан  Гајић:Ништа  се  није  догодило.  Ја  сам  рекао  да  смо  отишли 

поред реке и ту смо спавали.  
С

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Е па сад овако, уз сво поштовање, али 

у истрази нисте били сигурни да ли људи који су се видели су живи или су мртви, 
па сте  е онда, кажете:"ставио сам прст не чело", то су Ваши изрази, "па сам рекао 
па сигурно су мртви, јер не би ми остали поред живих".  

с

 
Председник већа: "Да спавамо".  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Па Вас ја сада питам, шта је било то, а 

ви иде е тим правцем, видите испред себе шта се дешава и лево и десно. Шта се то 
догодило па су ти можда

т
 мртви, а можда живи? 

 
Председник већа: Добро, морамо конкретно да постављамо питање. Ево ја 

Вас  питам  да  ли  сте  Ви  видели  убијање  тих људи,  да  ли  сте  чули  да  се  пуца  ту 
поред реке? 

 
Сведок Бојан Гајић:Не.  
 
Председник већа: Дакле, Ви сте видели те људе и нисте били сигурни да ли 

су мртви или живи. Кажете у реци. Опишите нам то шта значи у реци.  Да ли они 
пливај , плутају водом? Да ли се држе ту за обалу? Да ли су поред обале? Да ли су у 
неком  аналу? Опишите на

у
к м то детаљно.  
 
ведок Бојан Гајић:Мислим да  је само  један мушкарац био у реци, остали 

су бил  на обали поред р
С
и еке.  
 
редседник већа: Ви сте рекли поред реке су били неки цивили. Шта значи 

поред реке? 
П

 
Сведок Бојан Гајић:На обали, значи поред реке на обали.  
 
редседник већа: Добро. Колико сте Ви били удаљени од њих када сте их 

видели? Колико сте се њим и? 
П

а највише приближил

ведок Бојан Гаји
 
С ћ:Можда 10‐ак метара.  
 
редседник већа: Па да ли сте са 10 метара могли да видите на њима, да ли 

сте видели видљиве повреде? 
П
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Сведок Бојан Гајић:Мислим да су били мртви јер ... 
 
Председник  већа:  Рекли  сте  не  бисмо  преспавали,  а  да  ли  постоји  неки 

други, амо моменат. Да ли постоји неки други показатељ по коме сте закључили 
да су мртви? 

 с

 
ведок Бојан Гајић:Један мушкарац је био у води, мислим да је окренут био 

леђим  на горе, мислим д
С
а а су били убијени.  

редседник већа: Мислите да су били убијени?  
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да.  
 
редседник већа: По чему то закључујете? Нису се померали, нису давали 

знаке живота? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Нису, нису.  
 
редседник  већа:  Добро.  Исто  тако  сте  навели  кад  Вас  је  тужилац  питао 

јесу ли
П
 биле жене....  
 
Траже из режије паузу 30 секунди да промене траку. Ако неко захтева паузу 

и  неопходна  му  је  пауза,  можемо  да  направимо  10  минута  паузу,  ако  не  да 
наставимо са испитивањима до краја без паузе. Добро.  

 
Рекли сте, помињете, кажете један човек. А рекли сте да сте видели и више. 

Кажете било  је и жена и мушкараца,  "шта  знам нисам  гледао". Да  ли можемо да 
закључимо да сте Ви видели да  је било више цивила ту поред реке који су били 
убијени? 

 
Сведок Бојан Гајић:Да, више, више.  

редседник већа: Изволите тужиоче,
 
П  да ли имате још неко питање? 
 
аменик тужиоца за ратне злочине: Мало пре  је био, односно ајде овако 

да питам. Је л` ту с Вама био Ваш друг Аца, поред реке? 
З

 
Сведок Бојан Гајић:Највероватније да.  

аменик тужиоца з ине: А овај други, Драган? 
 
З а ратне злоч

ведок Бојан Гајић:Не сећам се.  
 
С
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Драган Рајић? 
 
ведок Бојан Гајић:Мислим да Драган Рајић уопште није био у том селу. Не 

сећам се.  
С
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аменик тужиоца за ратне злочине: Кажете на 10 метара сте пришли. Је л` 
и Аца био поред Вас? 

100

З

 
Председник већа: Рекао је већ, не сећа се.  

аменик тужиоца
 
З  за ратне злочине:Не, рекао је да јесте.  
 
редседник  већа:  Немојте  тужиоче,  а  зашто  сада  ...  Добро,  реците  нам 

следеће питање.  
П

 
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Знате  зашто.  Зато  што  је  мало  пре 

Аца, Александар сведок рекао да је био на не знам колико десетина метара и да то 
уопшт   није  видео  ни  чуо,  али  да  је  чуо  Јаћимовића  како  вероватно  Козлини 
наређује да прекине.  

е

 
редседник већа: Па добро зашто нисте тражили да тај  сведок остане да 

их суочимо? Ја сам питала да ли желите да ос
П

тане.  
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Ја Вам говорим да се то ништа не би 

променило, али питам ак
З

о је .... 

редседник већа: Аца рекао толико, 
 
П он је рекао толико. И шта ћемо сад? 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:Ако је Аца рекао да је чуо Јаћимовића 

како о омиње вероватно е се убијањем ....  
З
п  Козлину да прекин

редседник већа: Како он није чуо?  
 
П
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:Молим? 

редседник већа: Хоћете да питате како он није чуо, ако је чуо Стевановић.  
 
П
 
Заменик тужиоца Да, ето то хоћу да питам.   за ратне злочине:

редседник већа: Изв
 
П олите Чепићу.  
 
Адвокат  Ђуро  Чепић:Улазимо  у  домен  шпекулације,  ово  су  чињенични 

сведоц ,  они  причају  о  томе  шта  су  видели,  шта  су  чули.  Сад  не  можемо  да  се 
бавимо шпекулацијама шта би било кад би било и ако је било.  

и

 
Председник већа: Логично. Изволите тужиоче. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:Поставио  сам  питање.  Ја  сваки  пут 

поставим и онда Чепић у
З

стане.... 
 
редседник већа: Добро, питање је дакле како он није чуо,а Стевановић је 

чуо да Јаћимовић упозорава и виче.  
П

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: То значи, другим речима.... 
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Председник  већа:  Не,  не,  молим  Вас  тужиоче,  па  нећемо  закључке,  већ 

трећи пут молим. Дакле, не смемо то да радимо у овој фази поступка. Ваше питање 
како  г аси?  Да  ли  Ваше  питање  гласи  да  ли  је  он  чуо,  како  је  он  чуо,како  је 
Стевановић чуо, а он није чуо? Је ли тако? 

л

 
Заменик тужиоца итање.   за ратне злочине:Није то моје п

редседник већа: Него? Да чујемо Ваш
 
П е питање.   
  
Заменик  тужиоца  за  ратне  злочине:   Моје  питање  је,  да  малопређашњи 

сведок овори да они наилазе када је убијање тих људи у току, а он говори о томе 
да су ти људи већ убијени ли. То је разлика. 

 г
, када су они наиш

редседник већа: А
 
П , шта је питање? 

ведок Бојан Гаји оне. 
 
С ћ: Можда сам ја био на крају кол

редседник већа: Па, молим Вас, шта је
 
П  питање? 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Питање  је,  да  ли  је  чуо,  да  ли  је 

Козлина Рајко био тај који  те људе? 
З

је пуцао у 

ведок Бојан Гајић: Не знам. 
 
С
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Тако сте рекли, добро, хвала, немам 

више питања. 
З

 
Председник већа: Па, такво питање, нисте питали тако. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Одговор је, „па добро“, да сам питао 

тако, рекли би ми... 
З

 
Председник већа: Не бих рекла, не бих рекла, имате право да питате, али 

не  можете,  не  могу  да  закључим,  шта  хоћете,  предочавате,  не  предочавате, 
указујете да постоји разлика у њиховим исказима,  а то  је  за оцену доказа. Да ли 
имате још неко питање, замениче? 

 
Заменик тужиоца :   Немам питања.  за ратне злочине

редседник већа: Тужиоца или не? 
 
П
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али имам малу примедбицу, да свака  

Ваша интевенција након интервенције Чепића,  који на примерен начин упозори 
сведок , у ком смеру треба а да да одговор. 

редседник већа: Добро, шта то знач
 
П
 

и? 

Заменик тужиоца за ратне злочине:  То је ништа, ето то то значи.  
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Председник већа: Па,  ја бих волела да чујем шта значи, зато што је Чепић 

исто тако много пута упозорен и ево,  ја указујем, само моменат, да ће овде свако 
бити упозорен ко не поступа према закону, јер то је моја дужност као председника 
већа,  јер  руководим  претресом.  Тако  да  не  знам,  те  инсинуације  шта  то  значи? 
Чепић  је много пута,  више  упозораван него Ви и  увек ће да  буде  упозораван, не 
само Ч пић, него било ко ко устаје без одобрења, ко ставља примедбе без разлога. 
А ја сам Вама такође указала да морате да бу

е
дете конкретни са питањима. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не, али не допустите ми да поставим 

питање  до  краја,  а  онда  интервенише  Чепић  и  онда  Ви  мене  опоменете  да  није 
јасно питање. Па, није  јасно када ме нисте пустили да  га поставим. Ето,  само то, 
ништа страшно, неколико   сати радимо, сви смо се уморили и све је у реду. 

 
Председник  већа:  Ево,  да  ли  се  то  Вама  допадало  или  не,  ја  морам  да 

констатујем да Ваша питања заиста нису била јасна и да морате питање јасније да 
постављате. То нема никакве везе са Чепићем, доста пута сам ја Вама на то указала 
и  када Чепић није  реаговао. Према  томе,  заиста не  знам  зашто  сте  ово  казали и 
мисли  да то мало и није коректно, али то је Ваша ствар. Да ли одбрана има неко 
питање за сведока? 

м

 
Адвокат Ђуро Чеп огу? ић: Имамо. Да ли м

редседник већа: Мо
 
П
 

жете, изволите. 

Адвокат Ђуро Чепић: А после ћу реплицирати на овај коментар тужиочев. 
 

редседник  већа:    Не  морате  да  реплицирате,  није  ово  Скупштина  за 
реплике. Изволите, Чепићу с

П

 
а питањима. 

двокат Ђуро Чепић: Не, не, не, само не дозвољавам да ми се вређају част и 
углед. 

А

 
Председник већа: Добро, изволите са питањима. 
 
двокат Ђуро Чепић: А исто тако вређа се и сам сведок са оним исказима, 

Ваш друг, купујете ли вре е. 
А

ме и тако даље. Бележио сам све те речениц

редседник већа: Изв л т
 
П о ите са питањима, Чепићу,  рећи пут. 
 
Адвокат  Ђуро  Чепић:  Хвала.  Господине,  Гајићу,  добар  дан.  Ја  сам  Ђуро 

Чепић, адвокат сам одбране и браним Рајка Козлину. Поменусте у Вашем исказу, а 
ту Вас  е тужилац сасекао, да сте имали неку принуду из полиције. Можете ли ми 
рећи, коју реч? 

ј

 
ведок  Бојан  Гајић:  Није  то  принуда,  него  једноставно  на  саслушању  у 

полицији, имао сам утисак да полиција више зна о томе, него ја. 
С

 
Адвокат Ђуро Чепић: Добро. 
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Сведок Бојан Гајић: Јер она је, како сам схватио на саслушању... 
 
Адвокат Ђуро Чепи м. ћ: Хвала Ва

ведок Бојан Гајић: Сведока... 
 
С
 
Заменик тужиоца димо, тужилац нешто жели.  за ратне злочине:  Ево да ви

редседник већа: Изволите, сачекајт
 
П е, Чепићу. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:    Јесте чули питање? Рекао је да га  је 

тужилац сасекао. 
З

 
Адвокат Ђуро Чепић: Да, сасекао. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:  Сасекао сам сведока када је  причао о 

томе к ко је пред тужиоцем  чине дао један исказ, а данас прича дуго? 
З
а за ратне зло

двокат Ђуро Чепић: Тако је, да. 
 
А
 
Заменик тужиоца за  е злочине:  Сасекао сам га? ратн

двокат Ђуро Чеп
 
А ић: Да. 
 
Председник  већа:  Молим  Вас,  ја  не  видим  сврху  ове  расправе,  суд  ће 

свакако да цени исказе, јер је обавезан да цени исказе. Да ли је ова ваша расправа 
и  овакво иступање и  једне и друге  стране,  саставни део неког, неке намере која 
нема в зе са суђењем и ја не знам која није у циљу утврђења чињеница, ја не знам, 
претпостављам. Али ја упозор

е
авам да се то више не чини. Изволите, Чепићу. 

 
Адвокат  Ђуро  Чепић:  Хвала.  Господине  Гајићу,  ми  смо  чули  овде  бројне 

сведоке, Албанце примарно, који су поменули да критичном приликом, дакле ово 
што  Ви  описујете,  су  у  селу  били,  посебно  у  двориштима  кућа,  и  полицајци  у 
плавим униформама и војници у зеленим униформама. Ви претпостављам, нисте 
имали лични контакт са полицајцима том приликом? 

 
Сведок Бојан Гајић: Не. 
 
Адвокат Ђуро Чепић: И када сте улазили у село првом приликом и када сте 

били на удаљености од двадесет до тридесет метара од овог лица које је лишено 
слободе, у том дворишту су били и припадници полиције, зар не? 

 
С
 
ведок Бојан Гајић: Не знам, не сећам се, мислим да нису. 

двокат Ђуро Чепић: Али са сигурношћу не можете да тврдите да јесу или 
нису? 

А

 
Сведок Бојан Гајић: Не могу да тврдим.  
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двокат Ђуро Чепић: И сам тренутак испаљења метка Ви нисте видели, јер 

сте били на овој удаљено
А

сти, како сте описали? 

редседник већа: Мо зјаснио. 
 
П лим Вас, браниоче, сведок се детаљно о томе и

двокат Ђуро Чеп
 
А ић: Ја имам право да испитам, судија, молим Вас. 
 
редседник  већа:  У  односу,  имате  право,  али  он  се  детаљно  изјаснио  у 

односу на ту чињеницу. 
П

 
Адвокат  Ђуро  Чепић:  Начело  контрадикторности  даје  ми  право  да 

испитам.  У  противном,  онда  одбрана  не  би  имала  уопште  сврху  у  судници,  ако 
немам раво на такво пи п тање.  

редседник већа: Доб
 
П ро, изволите. 
 
Адвокат  Ђуро  Чепић:  Дакле,  сложићете  се  са  мном  да  Ви  сам  тренутак 

испаљења  нисте  видели,  јер  сте  били  на  удаљености  од  двадесет  до  тридесет 
метара, како сте описали? 

 
ведок Бојан Гајић: Рекао сам да сам видео да је подигао пушку и онда сам 

гледао у старца, значи у тог ч
С

овека. А нисам видео да је он пуцао. 
 
двокат Ђуро Чепић: А ту је било још лица сем Козлине, чији идентитет Ви 

не знате, зар не? 
А

 
Председник  већа:  Само  моменат,  кажете  да  сте  видели  да  је  подигао 

пушку, да је уперио пушку у тог човека? 
 

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
редседник већа: Да ли то  значи да  сте  се Ви окренули, да  сте окренули 

главу на другу страну, када ење? Кажете, чујете пуцањ. 
П

 је он извршио опаљ

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да, чуо сам пуцањ. 

редседник већа: А
 
П ли видите да је он уперио пушку у тог старца? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да, ја сам гледао где је уперио, у шта је уперио пушку. 
 
редседник већа: Па, добро, да ли је ту поред њега у том моменту, био још 

неко са оружјем? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Не сећам се, мислим да није. 
 
редседник већа: Није? Значи, дакле, само је Козлина био ту и тај старији 

човек, осим, Ви, Козлина и тај старији човек? 
П
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С
ројица били. 

редседник већа: У 
 
П том дворишту, да ли је било још људи? 
 
ведок  Бојан  Гајић:  Ја  нисам  био  у  дворишту,  рекао  сам  да  сам  био  ван 

дворишта. 
С

 
редседник  већа:  И  видите  Козлину  да  је  уперио  оружје  у  тог  старијег 

човека? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

редседник већа: К
 
П олико је удаљен од њега? 
 
ведок Бојан Гајић: Не знам. Козлина од тог човека, колико је удаљен? Не 

знам, можда тридесетак м
С

етара, не знам. 
 
редседник  већа:  А  да  ли  сте  видели  да  је  још  неко  уперио  пушку  у  тог 

човека, осим Козлине? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Нисам гледао, нисам гледао, стварно. 
 
редседник  већа:  Да  ли  се  Козлина  издвојио  од  осталих  војника  када  је 

био, ка а је држао пушку у 
П
д правцу тог човека? 
 
ведок Бојан Гајић: Па, нисмо сви били у гомили, наравно да  је  један био 

ту, један ту. 
С

 
Председник  већа:  Добро,  а  зашто  сте  баш  Козлину  запазили  од  толико 

војник ? Да ли је он био најближи том старијем човеку, да ли је он једини уперио 
пушку  Који је разлог да пр

а
? иметите да уочите баш Козлину? 

ведок Бојан Гаји идео. 
 
С ћ: Не знам, не сећам се, али њега сам в

редседник већа: Њега сте видели да је уперио пушку? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
редседник већа: Да ли је био близу? Не морате сада тачно у метар, два, да 

ли је био близу? 
П

 
Адвокат Ђуро Чепи едок. ћ: Изјаснио се св

ведок Бојан Гаји  тог човека? 
 
С ћ: Од

редседник већа: Д
 
П
 

а. 

Сведок Бојан Гајић: Двадесет, тридесет метара, можда. 
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Председник већа: А колико су били удаљени остали? 
 
Сведок Бојан Гајић: Па, сви су били ту, шта знам. 
 
редседник  већа:  И  видите  само  Козлину,  од  свих  тих,  да  држи  уперену 

пушку? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

редседник већа: Нико други није држао уперену пушку? 
 
П
 
Сведок Бојан Гаји е. ћ: Мислим да ниј

редседник већа: И чујете пуцањ? 
 
П
 
Сведок Бојан Гаји :  ћ  Да.
 
редседник  већа:  Па,  како  не  видите  да  Козлина  пуца,  а  видите  да  је 

уперио пушку? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Зато што је он стајао ту, тај човек је ту, значи видео сам 

њега да диже пушку и онда сам се окренуо да погледам, на шта диже пушку и у 
кога и ледао сам тамо и чуо сам пуцањ и видео сам човека како пада, значи нисам 
видео  ачно да је он пуца

 г
т о. 

редседник већа: Д шку? 
 
П акле, видите да он диже пу

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да ли је он уопште пуцао. 

редседник већа: Чујете пуцањ и наког тог пуцња, човек пада? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

редседник већа: До
 
П бро, изволите Чепићу. 
 
Адвокат Ђуро Чепић: Да, али Ви наравно нисте са сигурношћу, сигурни ко 

је  све  био  у  дворишту  том  приликом,  јер  сте  рекли  да  је  водник  Козлина  био 
тридесет метара удаљен од тог лица, зар не? 

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
двокат Ђуро Чепић: И нисте сигурни колико је припадника полиције или 

припадника војске било бл уцња? 
А

иже том човеку који је пао доле од п

ведок Бојан Гајић: Н
 
С е сећам се да је ту била полиција. 
 
Адвокат Ђуро Чепић:  Али,  сложићете  се  са мном,  да  је  било других лица 

који су ближе били том човеку? 
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Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
двокат  Ђуро  Чепић:  И  дозволићете  могућност  да  водник  Козлина  није 

убио тог човека? 
А

 
Председник већа: Изволите, можете ли да одговорите на то питање? 
 
двокат Ђуро Чепић: Значи, Ви нисте сигурни да је водник Козлина убио 

човека? 
А

 
Председник већа: Молим Вас, нисмо чули одговор. Изволите. 
 
ведок Бојан Гајић: Нисам сигуран. Рекао сам да сам видео да је он подигао 

пушку Значи, нисам река
С
.  о да је он убио. 

редседник већа: Добро, објас
 
П нио је, изволите даље. 
 
Адвокат Ђуро Чепић: Идемо даље. Ви сте јасно на питање тужиоца рекли, 

да  нисте  чули  разговор  Козлине,  овог  војника  и  других,  да  заправо,  након  овог 
инцидента  првог  који  смо  описали,  Ви  ништа  друго  конкретно  што  би 
представљало неко убиство или, пак, насиље према цивилима, нисте видели да је 
извршио Рајко Козлина? 

 
Сведок Бојан Гајић: Нисам. 
 
Адвокат Ђуро Чепић: И сложићете се са мном, да је са Вама  у групи било 

других водника  из  јединице,  поред  поручника  Јаћимовића,  дакле  да  су  биле  и 
друге старешине? 

 

 
Сведок Бојан Гајић: Поновите питање. 
 
двокат  Ђуро  Чепић:  Значи,  да  су  у  том  кретању  кроз  село  поред 

поручника Јаћимовића, бил
А

и и други водници? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Могуће, али нису били са нама. 
 
редседник већа: Добро, да прецизирамо. Од  старешина,  са вама  су били 

Јаћимовић и Козлина, је ли
П

 тако? 
 
ведок Бојан Гајић: Мислим да ни Јаћимовић тада није био са нама, са њим 

смо се нашли... 
С

 
Председник већа: Код реке? 
 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

редседник већа: Добро. 
 
П
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двокат  Ђуро  Чепић:  А  иницијално,  водник  Фејзић,  да  ли  је  био  он  у 
дворишту? Сећате се њега?

108

А
 

ведок Бојан Гајић: Ф
 
С ејзић? 

двокат Ђуро Чепи
 
А ћ: Да, Фејзић? 

ведок Бојан Гајић: Н н  
 
С е,  е сећам се водника Фејзића. 
 
Адвокат Ђуро  Чепић:    У  том  тренутку  када  се  ишло  у  акције,  обично  су 

скидани чинови, барем колико се ја сећам. Ви ћете се сложити са мном, да Ви нисте 
могли  а идентификујете и ако је неко био од старешина у тој групи, јер се чинови 
скидају ради сигурносних разлога у самој акцији, зар не? 

д

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

двокат Ђуро Чеп  да се консултујем са клијентом, судија. Судија? 
 
А ић: Само

редседник већа: Мо
 
П жете. 
 
Адвокат Ђуро Чепић: Само још нешто да разјасним, што је било питање и 

тужиочево.  Ви  сте  јасно  истакли  да  сем  овог  убиства  на  улазу,  где  сте  видели 
жртву, у селу ништа друго нисте видели да се десило, било шта  што би било, нити 
сте чули какво наређење и

 
ли шта друго, што би било противправно, зар не? 

 
ведок Бојан Гајић: То прво убиство, значи то је једино убиство које сам ја 

видео у том селу. Значи, остал
С

а убиства нисам видео. 
 
двокат Ђуро Чепић:    Нити  сте  чули  какву  наредбу,  нити  сте  чули,  пак, 

било шта друго што би пре ло обележје бића кривичног дела? 
А

дставља

ведок Бојан Гајић: Н
 
С исам. 

двокат Ђуро Чепи ине Гајићу, хвала Вам. 
 
А ћ: Господ

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Молим. 
 
редседник већа: Немате више питања? Да ли још неко од бранилаца има 

питања? Изволите. 
П

 
Адвокат  Иван  Митровски:  Добар  дан,  господине  Гајићу,  ја  сам  адвокат 

Иван Митровски, бранилац првоокривљеног Павла Гавриловића. Вратићемо се на 
ово пр о убиство на улазу у село Трње. На основу чега Ви закључујете да је човек 
убијен  Јесте прилазили ле

в
? шу? 

ведок Бојан Гајић: Нисам
 
С . 

двокат Иван Митровски:  Да ли сте видели видну повреду на њему? 
 
А
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Сведок Бојан Гајић: Нисам. 

двокат Иван Митр
 
А овски:  Па, на основу чега сте закључили да је мртав? 
 
ведок Бојан Гајић: Закључио сам на основу тога да је пао у моменту када 

се чуо пуцањ. 
С

 
двокат  Иван  Митровски:    А  да  ли  допуштате  могућност  да  је  био  и 

рањен? 
А

 
Сведок Бојан Гајић: Можда. 

двокат Иван Митр а је преживео? 
 
А овски:  Па д

ведок Бојан Гајић: Да, мо
 
С жда. 

двокат Иван Ми
 
А тровски:  Хвала. 
 
Председник већа: Добро, немате више питања? Добро, Ви сте рекли, у овом 

Вашем исказу, када сте саслушани 01.10.2013. године, када сте кренули у село, да 
нисте  ули да  је неко наредио да треба ићи на село. А затим да, када сте сишли, 
нико вам није рекао, шта треба да радите у селу. Је ли тако? 

ч

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
редседник већа: Ко је вама уопште издао наредбу да идете у село и да ту 

у селу  ините шта чините?
П
ч  

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Ко је издао наредбу?  
 
редседник већа: Кажете, нико вам није наредио да идете у село, нико. Па, 

како сте отишли, по чијој н
П

аредби? 

етпостављеног. 
 
Сведок Бојан Гајић: Па, највероватније од пр

Председник већа:  
 
  А ког претпостављеног? 
 
ведок Бојан Гајић: Нико мени лично није наредио, значи, наредба је била, 

највероватније. 
С

 
редседник већа:  Није  речено шта  треба  да  се  ради  у  селу? Да  ли  вам  је 

уопште иједног момента неко рекао шта треба да радите у селу? 
П

 
Сведок Бојан Гаји . ћ: Не

редседник већа: Н
 
П е? 

ведок Бојан Гајић: Не. 
 
С
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редседник  већа:  Добро,  претходно  кажете  да  сте  добили  наређење  да 
тражите терористе по селу

110

П
. 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да, да. 

редседник већа: О
 
П д кога сте добили то наређење? 

ведок Бојан Гаји остављеног. 
 
С ћ: Највероватније од претп

редседник већа: О
 
П д ког претпостављеног? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Мени је претпостављени био Козлина Рајко. 
 
редседник  већа:  Значи,  Ви  мислите  да  сте  од  Козлина  Рајка  добили  то 

наређење? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Уствари, Драгиша Јаћимовић. Молим? 
 
редседник  већа:  Да  ли  хоћете  да  кажете  да  сте  то  наређење  добили  од 

Козлина Рајка? 
П

 
Сведок Бојан Гаји . ћ: Највероватније

редседник већа: Највероватније? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
редседник већа: Да ли  је оптужени Павле Гавриловић издао било какво 

наређе е које сте Ви чули?
П
њ  
 
ведок Бојан Гајић: Искрено да Вам кажем, господина Павла Гавриловића 

сам први пут видео пре п
С

ет дана, овде у судници. 

редседник већа: Д  на брду? 
 
П а ли је он био

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не сећам се. 

редседник већа: Не сећате се? Да ли сте чули да је на брду? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Не. 
 
редседник већа: Не? Добро, кажете да у селу нисте видели униформисане 

људе, да није било никога од униформисаних људи.  
П

 
Сведок Бојан Гајић: Мислим да није. 
 
редседник  већа:  Да  ли  сте  то  рекли  Вашем  претпостављеном  Козлина 

Рајку? 
П
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Сведок Бојан Гајић: Не. 
 
Председник већа: А како сте знали да није било униформисаних људи, ако 

кажете  да  нисте  претресали  куће?  Униформисани  људи  су  могли  да  буду 
сакривени у кућама. 

 
Сведок Бојан Гајић: Можда су, ја их видео нисам. 
 
редседник  већа:  Да  ли  сте,  зашто  нисте  претраживали  куће,  ако  сте 

имали аређење да тражит ? 
П
 н е терористе? Како се траже терористи

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Једноставно, нисам такав тип човека. 

редседник већа: А те тип. 
 
П ли Ви идете на задатак, није битно какав с

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да, врло је битно какав сам тип, по мени. 
 
редседник  већа:  Зашто  нисте  у  Призрену  или    тамо  на  брду  одбили  да 

уђете у село? Зашто нисте 
П

одбили да уђете у село? 
 
ведок Бојан Гајић: Можда да сам знао, да сам знао шта би се десило у селу, 

по причи данашњој, можд
С

а  бих и одбио. Мислим, највероватније бих одбио. 
 
Председник већа: Кажете, „нисам такав човек“. Ту се не поставља у војсци 

питање,  какав  је  ко  човек,  него  се  поставља питање извршења или неизвршења 
наредбе претпостављених.    Ја питам за наредбу, кажете да  је ваша наредба била, 
да тражите терористе.  

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
редседник већа: А кажете исто тако, да нисте вршили претрес кућа. Па, 

како сте тражили терорист
П

е, где сте их тражили? 

ведок Бојан Гаји  сигурно да уђем. 
 
С ћ: Нисам био довољно храбар

редседник већа: Г или терористе? 
 
П де сте траж

ведок Бојан Гаји . 
 
С ћ: На улици

редседник већа: На улици? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

редседник већа: П и је било некога на улици? 
 
П а, да л

ведок Бојан Гајић  
 
С : Није. 
 
Председник  већа:  Није  било  никога?  Па,  зашто  сте  онда  улазили  у 

дворишта? 
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Сведок Бојан Гајић: У које двориште? 

редседник већа: Ј вориште? 
 
П есте улазили у д

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: У то друго, да. 

редседник већа: З
 
П ашто сте улазили? 
 
Сведок Бојан Гајић: Неко нас је звао да дођемо ту.  Ја сам био,  ја и још пар 

војник   је  било  значи  пред  продавницом,  неко  нас  је  звао  да  дођемо  у  то 
двориште. 

а

 
Председник  већа:  Добро.  То  је  двориште  где  је  убијено  пуно људи,  је  ли 

тако? 
 
Сведок Бојан Гајић: Ја мислим да је било око десет цивила у том дворишту. 
 
редседник  већа:  Десет  цивила?  То  је  двориште  где  је  била  ова  девојка, 

која је  тудирала, је ли так
П
с о? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Тако је, да. 

редседник већа: Д
 
П обро. Колико сте се Ви у том дворишту дуго задржали? 
 
Сведок Бојан Гајић: Не знам тачно, не знам, стварно не знам, значи, можда 

је то било, малопре сам рекао тужиоцу, четрдесет пет минута, можда је то било и 
петнаест минута, за мене је то било... 

 
Председник  већа:  За  то  време  док  сте  Ви  били  у  том  дворишту, шта  сте 

уочили, шта је радила војска у односу на те цивиле? Да ли је неко тучен, да ли је 
неко и двајан из групе, да ли је неко убијен, да ли је неко  ударен оружјем, шта сте 
Ви вид ли док сте били у д

з
е воришту? 
 
Сведок Бојан Гајић: Нисам видео да је нико ударан, да је, рекао сам да сам 

видео, значи да је  један војник,  једног цивила одвео иза те помоћне зграде, да се 
чуо  пу ањ и  да  се  он  вратио  сам.  Значи,  то  сам  видео.  Ја  сам  после  тога  изашао 
напоље, значи, из тог дво

ц
ришта. 

редседник већа: Д
 
П обро. 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Али нисам приметио да је нико никога... 

редседник већа: Нико није издвајан из те групе. Да ли су ти људи седели? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

редседник већа: Рекли сте да су седели? 
 
П
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Сведок Бојан Гајић: Да, седели су на земљи. 

редседник већа: Да
 
П  ли им је неко наредио да седе? 
 
ведок  Бојан  Гајић:  Искрено  да  Вам  кажем,  када  сам  ја  дошао  у  то 

двориште, значи, цивили , не знам. 
С

 су већ били ту. Да ли им је ко наредио да седе

редседник већа: А ште од војске? 
 
П , ко је пре вас дошао у двори

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не знам тачно, не сећам се. 
 
редседник већа: Када сте дошли и ушли у то двориште, кога затичете од 

војске? 
П

 
Сведок Бојан Гаји јника. ћ: Па, било је можда седам, осам, десет во

редседник већа: Д те од тих војника? 
 
П а ли некога познаје

ведок Бојан Гајић
 
С : Познатог војника? 
 
редседник  већа:  Да  ли  сте  некога  препознали  када  сте  ушли  у  то 

двориште, да ли је био Але , да ли је био Козлина? 
П

ксандар Стевановић

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Козлина је био, да. 

редседник већа: Д  је био Драган Рајић? 
 
П а ли

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не. 

редседник већа: Не? Козлина, да ли је био Стевановић? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Не знам, можда. 

редседник већа: Д огорац? 
 
П а ли је био тај Црн

ведок Бојан Гаји е. 
 
С ћ: Мислим да јест

редседник већа: Кога помињете? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

редседник већа: К војица? 
 
П олико је било Црногораца, један или д

ведок Бојан Гаји д нас, колико је било Црногораца? 
 
С ћ: Ко

редседник већа: Д
 
П а. 

ведок Бојан Гајић: Четири, пет, не знам. 
 
С
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Председник већа: Ч и, пет. етир

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Да. 
 
Председник већа: Добро, Ви сте рекли да  је Козлина одабрао   групу, да  је 

старешина одабрао групу која ће да остане у дворишту, а да сте Ви изашли. Да ли 
сте Ви добили наредбу да изађете из тог дворишта? 

 
Сведок Бојан Гајић: Највероватније. 

редседник већа: На
 
П јвероватније? Не сећате се? 
 
ведок  Бојан  Гајић:  Не  сећам  се  да  ли  сам  изашао  сам  или  сам  добио 

наредбу нечију, не знам. 
С

 
Председник већа: Д гли да останете у том дворишту? обро, да ли сте мо

ведок Бојан Гаји  ли сам могао? 
 
С ћ: Да

редседник већа: Д
 
П а. 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не, нисам могао. 

редседник већа: Н
 
П исте могли, зашто? 

ведок Бојан Гаји нам стварно сада. 
 
С ћ: Па, не з

редседник већа: М
 
П олим? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не знам зашто нисам могао. 
 
редседник већа: Ви кажете, „нисам могао да останем у дворишту“. Зашто 

нисте могли? 
П

 
Сведок Бојан Гаји : ћ Па, највероватније зато што ми је наређено да изађем. 
 
Председник  већа:  То  Вас  и  питам.  Прво  сам  Вас  питала,  да  ли  Вам  је 

наређе да  изађете.  Добро,  сигурни  сте  да  је  тај  војник  Марковић  убио  по 
наређе човека кога је од

но 
њу  вео иза угла зграде? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Нисам сигуран да је убио. 
 
редседник  већа:  Рекли  сте  у  Вашем  исказу,  „ухватио  је  једног  старца  и 

одвео  а иза зграде, као да
П
г  њих заплаши и знам да га је тамо убио“.  Зашто знате? 
 
ведок Бојан Гајић: Рекао сам да знам, али не могу бити сигуран, јер нисам 

видео.
С
 
 
Председник већа: Нисте видели? 
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Сведок Бојан Гајић: Не. 

редседник већа: Д
 
П обро.  
 
ведок Бојан Гајић:  Чуо  сам пуцањ. Тај пуцањ  је могао бити испаљен и у 

ваздух, значи једноставно
С

. 
 
Председник  већа:  Добро,  разјаснили  смо,  тужилац  Вам  је  постављао 

питањ  у вези догађаја код реке. Кажите ми, зашто сте баш дошли ту код реке и 
које је то било време, које д еке? 

а
оба дана је било када сте дошли код р

ведок Бојан Гаји , мислим да је поподне било. 
 
С ћ: Поподне

редседник већа: Поподне? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

редседник већа: Д еке? 
 
П обро, зашто сте дошли ту код р

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не знам, једноставно не знам. 
 
редседник  већа:  Па,  како  сте  кренули  према  реци,  да  ли  је  неко  издао 

наредбу? 
П

 
ведок Бојан Гајић: Па, ишли смо  један за другим, значи ко  је први ишао, 

ми смо ишли за њим, зна
С
  чи. 
 
Председник већа: Добро, кажите ми, да ли сте само тог првог дана били у 

селу,  у центру  села,  у  двориштима,  кућама или  сте и наредна  два  дана ишли по 
селу? 

 

 
Сведок Бојан Гајић: Не, само тог првог дана. 
 
редседник већа: Само тог првог дана? Да ли сте, колико је било ту кућа, 

да ли ј  то велико, мало сел
П
е о? 
 
ведок Бојан Гајић: Па, не знам тачно, мислим да није ни велико, мислим 

да није ни мало, не знам.
С

 

редседник већа: Д те сазнања... 
 
П обро, кажите ми, да ли има

ведок Бојан Гаји е било ушорено. 
 
С ћ: Знам да ј

редседник већа: У ено? 
 
П шор

ведок Бојан Гајић: Да. 
 
С
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редседник већа: Да ли су војници ишли од једне до друге куће, улазили у 
свако двориште или не? 
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П

 
Сведок Бојан Гаји : Не знам, мислим да не. ћ
 
редседник  већа:  Не?  А  у  које  се  куће  улазило,  да  ли  сте  имали  неку 

инфор ацију да треба да у ређена дворишта, у одређене куће или не? 
П
м ђете у од

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Нисмо. 

редседник већа: П ирао, где ће да се уђе? 
 
П а, како, ко је б

ведок Бојан Гаји  је бирао? 
 
С ћ: Ко

редседник већа: Д
 
П а. 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не знам. 
 
редседник већа: Па, како сте рецимо, Ви ушли у прво двориште, у друго 

двориште? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Једноставно ишли смо, за претпостављеним смо ишли. 
 
редседник  већа:  Дакле,  тај  Ваш  претпостављени  је  одређивао  у  које  ће 

двориште да се уђе? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Па, може се рећи. 

редседник већа: А о тада? 
 
П , ко је то би

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Ко је био? 

редседник већа: Т апред? 
 
П ај претпостављени који је ишао н

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Водник Рајко, тадашњи водник. 
 
редседник  већа:  Козлина  Рајко,  добро.  Немам  више  питања.  Изволите, 

пуномоћниче, да ли Ви имате неко питање за овог сведока? 
П

 
Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Пуномоћник 

оштећених, адвокат Никола Чукановић. Кажите ми, рекли сте да се вас четворица, 
петорица  нисте  никада  раздвајали,  тако  сте  навели.  Која  су  то  четворица, 
петорица? 

 
ведок  Бојан  Гајић:  Никада  се  нисмо  раздвајали,  дружили  се,  хајде  да 

кажем дружили се. 
С
, 
 
Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:   Која су четворица, 

петорица вас? 
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ведок  Бојан  Гајић:  Не  могу  рећи  нисмо  се  никада  раздвајали,  али 

једнос авно смо се дружи
С
т ли.  
 
редседник  већа:  Добро,  наведите  имена,  не  морамо  сада  пет  пута  да 

постављамо исто питање. 
П

 
ведок Бојан Гајић: Дружио сам се са Стевановић Ацом, са Рајић Драганом, 

са Живковић Дејаном, са 
С

Лаловић Сашом, са Јовановић Миланом. 
 
редседник већа: Добро, да ли су тај Живковић Дејан и тај Саша били са 

Вама ту у том првом двори
П

шту, другом дворишту, код реке? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Не знам, можда су и били, највероватније су били. 
 
редседник  већа:  Највероватније  да  с  у  били?  Они  нису  предложени  од 

стране Тужилаштва за сведоке, зато Вас питам. Изволите, пуно
П

моћниче, даље. 
 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:   Ја бих прво питао, 

да ли с е ви били у истом о
П
т дељењу, воду или? 

ведок Бојан Гајић: Нисмо, у истом воду? 
 
С
 
Пуномоћник оштећ т Никола Чукановић: Да. ених адвока

ведок Бојан Гајић: У том селу? 
 
С
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Формацијски,  да 

ли сте били у истом воду? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Јесмо, јесмо. 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Сва  четворица, 

петорица? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 
 
Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:  Да ли је неко од вас 

одлазио у неке акције тог типа, као тог дана када сте били у Трњу, а да нисте сви 
били заједно? 

 
Сведок Бојан Гајић: Нисмо сви били ту. 
 
Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:  Молим? 
 
Сведок Бојан Гајић: Нисмо сви, није цео вод био у Трњу, значи, ми смо били 

позадинско одељење при некој механици, не знам ни  ја. Значи,   било  је људи по 
терену, по издвојеним објектима, тако да не могу тачно да знам ко је све био. 
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уномоћник оштећених  адвокат Никола Чукановић:    Ви  сте навели да 
сте вас четворица, петорица, да ли се сећате тога, да ли сте увек били заједно? 
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П

 
Сведок Бојан Гајић: Да, спавали смо заједно. 
 
Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:   Тако образлажете 

Ваше сећање за неке догађаје, по томе што сте стално били заједно и питања која 
су  Вам  постављали,  како  се  сећате,  овде  сада.  Па  Вас  ја  питам,  да  ли  сте  вас 
четворица,  петорица увек у сваку акцију ишли заједно? 

 
Сведок Бојан Гајић: Не. 
 
Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Да  ли  Вам  је 

познато да су се неки војници из Вашег вода вратили након неколико дана у село 
Трње? 

 
Сведок Бојан Гајић: Не. 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Да  ли  сте  се  Ви 

враћали након ове акције у ње? 
П

 село Тр

ведок Бојан Гајић: Нисам. 
 
С
 
Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Да  ли  Вам  је 

познат   да  је  неко  неке  лешеве  купио  из  тог  села  Трње,  да  ли  се  причало  тамо 
међу в јницима? 

о
о
 
Сведок Бојан Гајић: Лешеве купили? 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Тако  је,  скупљао 

лешеве из села Трње? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Не. 
 
Пуномоћник оштећ х адвокат Никола Чукановић:  Превозио? ени

ведок Бојан Гајић: Не. 
 
С
 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:  Нисте разговарали 

ни са ким о томе, са овиј четири‐пет Вама блиских војника, Ваших другара? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Нисмо. 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Немам  више 

питања. 
П

 
Председник  већа:  Добро.  Само  још  да  Вас  питам,  помињали  сте  и  Дејана 

Милошевића. То  је сведок који тек треба да буде саслушан у овом поступку и Ви 



ВР
З 1

14
8

 
 
 
сте  ре ли да  се  сећате Милошевић Дејана из Приштине и  да мислите  да  је  и  он 
остао у дворишту. 
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к

 
Сведок Бојан Гајић: Мислим. 
 
Председник већа: Добро, сведок Мирковић, да ли је то Радивој Мирковић? 

И за њ га сте рекли да је остао, да је убио овог човека иза угла и да је пуцао у тог 
човека? 

е

 
Сведок Бојан Гајић: Могуће, мислим, да. 
 
Председник већа: И то су сведоци који су предложени да буду саслушани у 

овом п ступку, зато Вас то и питам. Дејана Милошевића, колико дуго познајете, да 
ли је б о касније са Вама к

о
и од реке? 

ведок Бојан Гаји  
 
С ћ: Не знам.

редседник већа: Не знате? 
 
П
 
Сведок Бојан Гајић: Не. 

редседник већа: Д
 
П обро. 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Највероватније је био. 

редседник већа: Н
 
П ајвероватније да је био?  

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Ја претпостављам да су сви ту били. 
 
редседник већа: Немам других питања. Да ли оптужени можда имају неко 

питањ
П
е за сведока? Не.  

и сте дошли из ког
 
В  места? 

ведок Бојан Гаји
 
С ћ: Љига. 
 
редседник  већа:  Из Љига.  И  Ви  сте  испоставили  трошкове  у  износу  од 

2.000,00 динара? 
П

 
Сведок Бојан Гајић: Да. 

редседник већа: Добро.  
 
П
 

уд доноси 
 
С
 

Р Е Ш Е Њ Е 
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ОДОБРАВА СЕ исплата сведоку Бојану Гајићу на име трошкова за долазак 
на  главни  претрес  1.500,00  динара,  а  који  износ  се  односи  на  трошкове  горива, 
према 
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рачуну који је сведок приложио. 
 
а  Вам  се  захваљујем  што  сте  се  одазвали  позиву  суда.    Можете  да  се 

удаљите. И позовите сведо ана Рајића. 
Ј

ка Драг

ведок Бојан Гајић: Хвала. 
 
С
 

уд доноси 
 
С
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

а  се  у  доказном  поступку  изведе  доказ  саслушањем  сведока  Драгана 
Рајића

Д
. 
 

 
Испитивање сведока ДРАГАНА  РАЈИЋА 

 
Председник  већа:   Идентитет  сведока  утврђен  увидом  у  личну  карту 

издату  под бројем  од ПС Лучани, 003532993. 
 
Изволите Вашу  личну  карту.  Сведок Драган  Рајић,  има  ли  неких  измена  у 

Вашим подацима, личним подацима које сте дали када сте давали Ваш исказ пред 
тужиоцем, замеником тужиоца за ратне злочине? 

 
Сведок Драган Рај ћи : Не. 
 
редседник  већа:    Сведок  Драган  Рајић,  са  личним  подацима  као  на 

записн
П
ику од 23.07.2013. године, без измена. 
 
Позвани  сте  на  предлог  Тужилаштва  да  будете  испитани  на  главном 

претресу  као  сведок.  Као  сведок  дужни  сте  да  говорите  истину,  давање  лажног 
исказа представља кривично дело, за које против Вас може бити вођен кривични 
поступак. Оно што нисте дужни, то је да одговарате на питања, којима бисте себе 
или  свог  блиског  сродника,  изложили  тешкој  срамоти,  знатној  материјалној 
штети или кривичном прогону. Да ли Вам је јасно упозорење? 
 

Сведок Драган Рајић: Да. 
 
редседник већа: Да ли познајете оптужене и да ли сте са њима у сродству 

или у завади? 
П

 
Сведок Драган Рајић: Познајем, нисам у сродству и нисам у завади. 
 
редседник већа: Добро, дужни сте да положите заклетву. Текст заклетве 

гласи: 
П
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аклињем се својом чашћу да ћу о свему што будем питан, говорити само 
истину и да ништа од онога  ати“.  
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„З
  што ми је познато, нећу прећут

ведок Драган Ра
  
С јић: Заклињем се да пред судом... 

редседник већа: До тврдите да се заклињете. 
 
П бро, довољно је да по

ведок Драган Ра
 
С јић: Могу, заклињем се. 

редседник већа: До а ли се заклињете? 
 
П бро, шта значи „могу“, д

ведок Драган Ра да, заклињем се. 
 
С јић: Могу, 
 
Председник већа: Да, тако.  
 
ведок поучен, упозорен, у смислу одредби члана 95 став 1 и 2 ЗКП, након 

полож
С
ене заклетве, на основу члана 96 ЗКП, изјави: 
 
ајићу,  Ви  сте  дали  Ваш  исказ  дана  23.07.2013.  године.  Реците  нам,  да  ли 

остајете при наводима исказ
Р

а? 

ведок Драган Ра
 
С јић: Да. 

редседник већа: У с
 
П вему? 

ведок Драган Ра
 
С јић: У свему. 
 
Председник већа: Добро. Ево, можете да поновите овде, пред овим већем, 

пред  присутним  оптуженима  и њиховим  браниоцима  и  замеником  тужиоца,  све 
оно че а се сећате, а шта се десило, све што сада можете да поновите. А затим ће 
Вам по тављати питања сви 

г
с учесници у поступку. 
 
Сведок Драган Рајић: Да,  ја сам дао изјаву да сам тог дана када  је почело 

бомбардовање, нисам отишао на ту страну, где је отишла остала војска, остао сам 
код зграда где су били испод, где су били цивили од старешина и свих, да остану 
ту  да  их  чувамо.  После  бомбардовања  касарне  у  Призрену,  сам  отишао  на  неку 
другу  страну,  према Ђаковици,  да  снабдевам  војску  и  чини ми  се,  и  полицију  са 
храном. Вратили смо се после кроз можда три, четири, пет дана, већ се не сећам, 
тамо с о негде и спавалим  и то је то. 

редседник већа: До  још нечега? 
 
П бро, да ли се сећате

ни, не. 
 
Сведок Драган Рајић: Па, у сушти

Председник већа: Ничега више? 
 
 
 
С
 
ведок Драган Рајић: Не. 
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редседник  већа:  Добро.  Изволите,  тужиоче,  да  ли  имате  питања  за 
сведока? 
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П

 
Заменик тужиоца за  не:  Добар дан. ратне злочи

ведок Драган Рајић: Добар дан. 
 
С
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Са ким сте се највише дружили тих 

дана у  ојсци? 
З
в
 
Сведок Драган  Рајић:  Па,  у  суштини,  ту  су  били  сви,  нико  се  није  нешто 

раздвајао  толико,  што  се  тиче  дружења,  али  хајде  да  кажем,  са  Стевановићем 
убедљиво највише, јер смо у радионици ту били, заједно, један поред другога смо и 
радили и што се тиче електрике и поправљања тих алнасера, алтернатора и то. И 
ишли смо заједно по теренима, када је била потребна нека поправка неког возила 
или нешто тако. 

 
Заменик тужиоца за  а Гајићем? ратне злочине:  А с

ведок Драган Рајић: Са Стевановиће
 
С м. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине: Питам Вас, а са Гајићем да ли сте се 

дружили? 
З

 
ведок  Драган  Рајић:Па,  не  нешто  толико  претерано,  он  је  био  старија 

класа од нас. 
С

 
Заменик тужиоца за   касније од 98.? ратне злочине: Он је 98. а Ви сте

ведок Драган Рајић: Ми смо септембарска класа 98. 
 
С
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А он је? 

ведок Драган Рајић: Он је старија к
 
С ласа од нас. 

аменик тужиоца за р
 
З атне злочине:  Март 98.? 
 
ведок Драган Рајић: Не знам тачно да ли је марта, али знам да је старија 

класа од нас. 
С

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Нешто сте причали мом колеги, када 

сте се Ви вратили са Вашег терена, а ови из села Трње, ево само Вас то питам, шта 
Вам је  ца испричао, шта се дА огодило у селу Трње? 

 
Сведок Драган Рајић: Па, ништа нешто конкретно око тога нисмо причали, 

причао  је  да  су  баш  лоше  прошли  тамо,  да  су  спавали  крај  неког  потока,  поред 
нечега, да је било и неке пуцњаве и да су их нападали и  свега тако нечега. 
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аменик тужиоца за ратне злочине:   Овде у истрази сте рекли да је било 
пуно жртава.  
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З

 
Сведок Драган Рајић: То ја већ не зна  м да је било жртава, јер нисам био ту.

аменик тужиоца  не питам шта Ви знате. 
 
З  за ратне злочине:  Не, не, ја Вас

редседник већа: Можете да предочи
 
П те, тужиоче. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Него  да  сте  Ви  то  чули,  да  су  Вам 

испричали Ваши пријатељи да је било пуно жртава. 
З

 
Адвокат Ђуро Чепић: Судија. 

ведок Драган Ра  конкретно нису. 
 
С јић: Мени

редседник већа: Мол
 
П им? 
 
Адвокат  Ђуро  Чепић:  Ако  се  већ  предочава,  онда  би  добро  било  да  се 

предочи  цела  реченица  како  гласи,  а  она  гласи,  да  је  то  било  терористичко 
упориште и да је било жр рана, то је страна 129/7 у спису. тава, ст

редседник већа: Доб
 
П ро. 
 
двокат  Ђуро  Чепић:  Значи,  чуо  сам  причу,  а  остало  бавити  се,  рекла‐

казала  изворима из друг
А
, е руке, не видим који је квалитет таквог питања. 
 
редседник већа: Молим Вас, Чепићу,  седите, немојте тако, рекла‐казала, 

из друге руке. Тужиоче, можете да предочите
П

. 
 
аменик тужиоца  за ратне  злочине:    Судија,  одустаћу  од  свега и  крај  је, 

уморили сте се. 
З

 
Председник већа: Не, ја се нисам уморила, него кажете... 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   И  ја сам се уморио и плашим се да, 

плашим се да не одреагуј
З

ете како не треба. 
 
редседник  већа:  Само  моменат,  само  моменат,  па  немојте,  стварно  није 

коректно. 
П

 
аменик тужиоца за ратне злочине:   Шта није коректно, мислим стално 

ме опо ињете, ја ћу да се
З
м днем. 
 
Председник већа: Да ли можете да предочите, где је рекао, на којој страни, 

који записник, да је било пуно жртава, да бисмо сви то могли да пратимо. Ето, то 
Вас питам. 

 



ВР
З 1

14
8

 
 
 

аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Одустајем  од  питања,  нећу  да 
постављам питања. 
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З

 
Председник већа: Добро, изволите браниоци, да ли имате питања? Немате 

питањ .  Добро,  да  ли  то  значи,    према  овом  Вашем  исказу,  да  Ви,  Рајићу,  нисте 
уопште ишли у село Трње? 

а

 
Сведок Драган Рајић: Да, то значи да нисам ишао у село Трње. 
 
редседник већа: Добро. Да ли Вам је познато, ко је од војника који су били 

у Вашој чети, Ви сте били у техничкој чети, је ли тако? 
П

 
Сведок Драган Рајић: Да. 

редседник већа: Да 
 
П ли Вам је познато, ко је ишао у село Трње? 
 
Сведок Драган Рајић: Неколицина војника  је  само остајало, могу навести 

да је т  било неких пет, шест војника, али стварно имена се не сећам, да могу Вам 
рећи к  је остао туда, да ч

о
о ува те. 

редседник већа: Добро, где сте Ви остали, по чијем наређењу сте остали? 
 
П
 
Сведок Драган Рајић: Па, сада тачно, по чијем наређењу, тога се не сећам, 

али  су нас  оставили  да  чувамо  ту,  значи  цивиле  у  тим  зградама  који  су  се 
налазили. 

 

 
редседник већа: Добро,  да ли можете да нам кажете,  ко  је  отишао, име, 

презиме, било кога, једног, п
П

ет, колико можете? 
 
ведок Драган Рајић: Па, скоро сви војници, кажем Вам, који су били у тој 

јединици. 
С

 
Председник већа: Па  имена? , да ли се Ви сећате неког

ведок Драган Ра ао је Стевановић. 
 
С јић: Отиш

редседник већа: Мол
 
П им? 
 
ведок  Драган  Рајић:  Отишао  је  Стевановић,  то  знам  да  је  отишао,  а  за 

остале не могу да тврдим
С
  . 
 
Председник већа: Добро. Ви сте овде навели у овом исказу, „сви су били, те 

ноћи  када  је  почело  бомбардовање“,  да  сте  сви  били  у  кругу,  да  сте  били 
постро ени, да су вам дата уп ва, да су војнике раздвојили где ће ко да иде.  ј утст

ведок Драган Ра
 
С јић: Да. 
 
Председник већа: Када је то било и ко је то давао упутства и ко је раздвајао 

војнике? 
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ведок Драган Рајић: Упутства су давали официри. Ту  је официра било и 

других  који нису били у 
С
, нашој јединици. 
 
Председник већа: Добро, рекли сте, „не могу тачно да се сетим, али мислим 

да  нам  је  Гавриловић  дао,  односно извршио  то  упутство.  Колико  се  сећам,  ту  су 
били  водник  Бобан,  а  сви  ти  који  су  били  ту,  претпостављам  са 
Гавриловићем“. Да ли се све ов

Јаћимовић, 
о дешавало у касарни у Призрену? 

 
ведок  Драган  Рајић:  Не,  у  касарни,  него  испод  касарне,  где  је  био 

стационар за војску. 
С

 
Председник већа: Да во се дешава у Призрену? кле, о

ведок Драган Рај ћ
 
С и : Да. 
 
редседник  већа:  Да  ли  то  значи  да  Гавриловић  у  Призрену  одваја 

војнике? 
П

 
ведок Драган Рајић: Одваја војнике, али да ли је то био Гавриловић, то не 

могу да тврдим. 
С

 
редседник већа: Ви сте рекли: „Не могу тачно да се сетим, мислим да нам 

је Гавр ловић дао односно из
П
и вршио то упутство“.  
 
ведок  Драган  Рајић:  Управо  тако,  не  могу  да  се  сетим  и  не  могу  то 

потврдити да је то био Га
С

вриловић сто‐посто. 
 
редседник већа: Не можете да потврдите? А зашто сте тада помињали да 

је то Гавриловић? 
П

 
ведок  Драган  Рајић:    Па,  зато  што  су  они  били  старешине  и  наше 

јединице, ја... 
С

 
Председник већа: И Ви сте то закључили по томе? 
 
Сведок Драган Рајић: Да. 
 
Председник  већа:  Добро.  Оно  што  је  тужилац  хтео  да  Вас  пита,  па  је 

одустао, вероватно се односи на Вашу изјаву која се налази на страни 128. Каже, 
тужилац Вас је питао: „Јел причано,  шта су радили војници ту, шта је било, да ли је 
било  убистава,  паљење,  шта?“,  Ви  сте  изјавили:  „Па,  причано  је,  да  је  доста  се 
пуцало и да је доста жртава било. Ја у неке детаље специфичне нисам улазио“. То је 
једино што сте се изјашњавали у вези тог разговора. Па, обзиром да сте то рекли, 
реците нам, ко је то причао и

 
 шта је причао о тим жртвама? 

 
Сведок  Драган  Рајић:  Па,  комплетна  војска  је  причала,  да  је  значи  било 

напада са свих страна и да су се бранили и да  је било пуно пуцњаве и жртава. А 
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Председник већа: Добро. Изјашњавали сте се да су Вам полицајци рекли да 

су одведени, да су војници рекли да су одведени у неко село, да  је ту било чак и 
један  или  два  цивилна  полицајца,  да  им  је  речено  да  су  у  селу  убијени  неки 
полицајци  и  да  је  то  село  велико шиптарско  упориште.  Да  ли  остајете  при  тим 
наводима? 

 
Сведок Драган Рајић: Да. 
 
Председник  већа:  Добро.  Да  ли  су  Вам  рекли  да  су  тамо  пронашли, 

заробили  неког  припадника  формације,  немојте  паравојне  да  добацујете,  те 
формације, УЧК или ОВК? 

 
Сведок Драган Рајић: Не, нису рекли да су никога заробили. 
 
редседник  већа:  А  да  ли  су  говорили  да  су  видели  некога  од 

непријатељских војника? 
П

 
Сведок Драган Ра ло доста пуцања. јић: Само су рекли да је би

редседник већа: Само да је доста пуцано? 
 
П
 
Сведок Драган Рајић: Да. 
 
Председник већа: Добро. Такође сте рекли да су се они поново вратили у 

село. Д  ли Вам је познато, зашто су се поново вратили у село, ко се поново вратио 
у село и када? 

а

 
ведок Драган Рајић: Целокупна војска која је била тада на тој тамо акцији, 

се вратила у село. 
С

 
Председник већа: Целокупна војска? Да ли и старешине? 
 
Сведок Драган Ра или. јић: Који су, који су б

редседник већа: Да
 
П  ли и старешине? 

ведок Драган Ра
 
С јић: Не знам, то не могу да тврдим. 
 
редседник  већа:  Добро,  а  за  војску  знате?  А  како  знате  да  се  вратила 

целокупна војска, ко Вам је т
П

о рекао да се вратила целокупна војска? 
 
ведок Драган Рајић: Прича између војника, а тада сам се већ и ја вратио 

из, са тог терена где су м
С

е послали. 

редседник већа: Добро. Ви сте то видели? 
 
П
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Сведок Драган Рајић: Не разумем шта сам видео? 

редседник већа: Да су се врат
 
П
 

или поново у то село? 

ведок Драган Рајић: Они су се негде вратили, а у које село, где, то већ не 
знам. 

С

 
редседник већа:  А  зашто  сте рекли да  су  се  поново  вратили? Ви  сте  то, 

дакле, само чули од некога? 
П

 
Сведок Драган Ра а. јић: Да, од војник

редседник већа: Од  о о
 
П
 

к г в јника? 

ведок Драган  Рајић:  Па,  сви  војници  су  причали,  враћају  се  тамо  где  су 
били.  

С

 
редседник већа: Добро.  Са којим војником из  те Ваше чете  сте Ви били 

блиски? 
П

 
Сведок Драган Рајић: Са Стевановић Александром. 
 
Председник  већа:  Добро.  И  Стевановић  Александар  Вам  је  давао  те 

податке? 
 

 
Сведок Драган Рајић: Не он, него сви војници су причали. 

редседник већа: Са к с л  
 
П им  те још би и блиски из те чете? 
 
Сведок  Драган  Рајић:  У  суштини,  ми  смо  се  сви  дружили,  нико  се  није 

раздвајао, да могу да кажем да сам био са неким нешто близак или нисам близак. 
Са  Стевановићем  једино  сам  се  највише  дружио,  јер  смо,  кажем,  највише  у 
радионици радили и били заједно. 

 
редседник већа: Добро. Да ли сте чули, да ли су војници причали, да ли се 

пуцало у том селу, ко је пуцао
П

 и да ли сте чули да причају да су убијени цивили? 
 
ведок Драган Рајић: Причали су да су пуцали и по њима и да су пуцали и 

они, а  а цивиле, то се сам
С
з о причало. После тога... 

редседник већа: Само мало, „по њима“, по коме њима? 
 
П
 
Сведок Драган Рајић: По војницима. 

редседник већа: Да је неко пуцао по војницима? 
 
П
 
С
 
ведок Драган Рајић: Да. 

Председник већа: Добро, а шта се још причало за цивиле? 
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ведок  Драган  Рајић:  Па,  да  је  било  цивила  ту  у  том  селу,  а  шта  је  се 

дешав ло даље, никада н
С
а исам улазио ни са ким од њих у вези тога. 

редседник већа: Он
 
П и су сами причали о томе, када су се вратили? 
 
ведок Драган Рајић: Конкретно нешто не, нити сам ја то покушавао ни да 

саслушам, нити ме је то ин е о
С

т ресовал . 
 
Председник  већа:  Добро.  Да  ли  су  причали  да  су  имали  неких 

непријатности  са  неким  од  старешина,  да  су  добијали  нека  наређења  која  су 
супротна правилима међуна ичајима? родног права, ратним војним об

ведок Драган Ра м потврдим не могу. 
 
С јић: Ја то да Ва

редседник већа: Нисте чули?  
 
П
 
Сведок Драган Рајић: Не. 

редседник већа: Да у паљене куће у том селу? 
 
П  ли су причали да с

ведок Драган Ра е тога. 
 
С јић: Не сећам с

редседник већа: Не сећате се? 
 
П
 
Сведок Драган Рајић: Не. 
 
редседник  већа:  Добро,  немам  више  питања.  Да  ли  пуномоћник 

оштећених има питања?  
П

 
Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:  Пуномоћник 

оштећених адвокат Никола Чукановић. Кажите ми, питала Вас је судија, али нисте 
одговорили, након тих пет дана када су се они вратили у село, да ли су Вам рекли, 
што су се вратили,  шта су они 

 
 радили тамо? 

ведок Драган  Рајић:  Не,  вратили  се  у  село,  из  неког  разлога,  из  ког,  не 
знам. 

С

 
уномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић:  Да ли сте чули да је 

било н ког скупљања лешев
П
е а неких? 

ведок Драган Рајић: Помињало се, али ја то потврдити
 
С  не могу. 
 
Пуномоћник оштећених адвокат Никола Чукановић: А чули сте о томе? 

Да  ли  ам  је  о  томе  причао  Александар  Стевановић  да  је  ишао  да  скупља  неке 
лешеве? 

В

 
Сведок Драган Рајић: Помињало се да је било нечега, али конкретно чега, 

не знам. 
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Пуномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Да  ли  Вам  је  он 

предочио да није био у могућности, да није био у стању да скупља те лешеве,  јер 
му је било непријатно? 

 
Сведок Драган Рајић: Не. 
 
уномоћник  оштећених  адвокат  Никола  Чукановић:    Немам  више 

питања. 
П

 
редседник већа: Немате других питања? Да ли оптужени имају питања? 

Немате. Да ли неко има неко додатно питање? Н ма
П

е , добро. Изволите.  
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Ви  сте  радили  на  поправци 

аутомобила, ако сам добро сх
З

ватио? 

ведок Драган Рајић: Поправци возил
 
С а. 
 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Поправци  возила,  добро,  камиона, 

возила. Кажете, пуцали су на
З

 наше, то сте рекли. 

ведок Драган Рајић: Рекао сам да је било пуцњаве са свих страна. 
 
С
 
Заменик тужиоца за  пуцали на? ратне злочине:  И да су 

ведок Драган Рајић: Тако су рекли, 
 
С војнике. 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли је било једног рањеног са наше 

стране? 
З

 
Сведок Драган Рајић: Не сећам се тога. 

аменик тужиоца за  а ли је неко погинуо? 
 
З ратне злочине:  Д

ведок Драган Рајић: У мојој чети, не
 
С . 
 
аменик тужиоца за ратне злочине:   А да ли сте чули да  је из Ваше чете 

неко рањен? 
З

 
ведок  Драган  Рајић:  Конкретно  ме  питате  за  комплетно  одслужење 

војног рока или? 
С

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:   Питам Вас за ту акцију у селу Трње, 

када сте се вратили, да ли је неко од тих, обзиром да се толико пуцало на њих, да 
ли је неко био рањен? 

 
С
 
ведок Драган Рајић: Не знам стварно. 
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З
ј а неке друге стране? 
 
ведок Драган Рајић: Ми смо радили електричарски део, када се поквари 

алнасер. 
С

 
аменик  тужиоца  за  ратне  злочине:    Али,  да  ли  сте  чули  да  је  иједно 

возило овај оштећено? 
З

 
Сведок Драган Рајић: У тој акцији? 
 
Заменик тужиоца за  не:  У тој акцији? ратне злочи

ведок Драган Рајић: Нисам чуо. 
 
С
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Немам више питања. 
 
редседник  већа:  Немате  више  питања?  Добро.  Ви  сте,  Рајићу,  дошли  из 

Гуче, је ли тако? 
П

 
Сведок Драган Рајић: Да. 

редседник већа: Со
 
П пственим возилом? 

ведок Драган Рај ћ т
 
С и : Сопс веним возилом. 
 
редседник  већа:  Добро  и  доставили  сте  рачун  на  износ  од  5.000,00 

динара. 
П

 
Сведок Драган Рајић: Да. 

редседник већа: То ошкови горива до Београда и назад, је ли тако? 
 
П  су тр

ведок Драган Ра
 
С јић: Да. 

редседник већа: Добро. 
 
П
 

уд доноси 
 
С
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

ОДОБРАВА СЕ исплата трошкова поступка сведоку Драгану Рајићу на име 
доласка  на  главни  претрес  сопственим  возилом  из  Гуче  до  Београда  и  назад  у 
износу од 5.000,00 динара, према рачуну који је сведок доставио. 

 
Председник већа:   Што се тиче трошкова, Ви сте контактирали Службу за 

подршку сведоцима и оштећенима. Дужни сте да оставите текући рачун, да бисмо 
Вам уплатили овај износ, јер не можемо без текућег рачуна да уплаћујемо. 
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Сведок Драган Рајић: Да, оставио сам. 

редседник већа: До ожете да се удаљите, Рајићу. 
 
П ставили сте, добро. М

ведок Драган Ра ађем одавде? 
 
С јић: Да из

редседник већа: Мо
 
П лим? 

ведок Драган Ра
 
С јић: Могу да изађем одавде? 
 
Председник  већа:  Можете  да  се  удаљите.  Добро,  ми  смо  саслушали  ове 

сведоке  који  су  приступили  на  данашњи  претрес.  Као  што  вам  је  познато, 
Јовановић  се  није  одазвао  позиву  суда,  а  ми  смо  за  наредни  дан,  дакле  07.06. 
одредили  саслушање  сведока Ервина Маркишића,  је  ли  тако, Маркишић Ервина, 
Мирковић  Радивоја  и  Дејана  Милошевића.  Ми  за  сада  немамо  информације, 
Радивоје није примио позив, враћено је више позива са назнаком да је непознат и 
на  једној  и  на  другој  адреси  из  списа,  видећемо  сутра  да  ли  ће  бити  услова  за 
одржавање претреса,  а што зависи од тога, да ли ће  се  сведоци одазвати позиву 
суда. 

 
Адвокат Ђуро Чеп  да ли дозвољавате само? ић: Судија,

редседник већа: Изв е
 
П олит . 
 
двокат  Ђуро  Чепић:  Па,  у  односу  на  овај  позив  за  доставу  медицинске 

документације за мог брањеника, да Вам приложим. 
А

 
П
 
редседник већа: Доставите. 

Констатује  се  да  бранилац  оптуженог  Козлина  Рајка,  адвокат  Ђуро 
Чепић,  доставља  суду  лекарску  документацију  као  доказ  о  оправданој 
одсутности оптуженог Козлине са претходног претреса – упутнице од 10. 06., 
09.06. и 19.05.2016. године. 

 
Констатује  се  да  је  извршен  увид  у  оригинале  и  потврђује  се  да  су 

копије верне оригиналима, те се оригинали враћају браниоцу оптуженог. 
 
Довршено у 18 и 30. 

 
 
ЗАПИСНИЧАР                     ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА ­ СУДИЈА 

 
 

 
 
 




